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ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΙΡΗΝΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΟΠΟΥΛΟΥ 

Δωρεά ασθενοφόρου 
στο ΕΚΑΒ Πιερίας 

ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΠΛΗΘΟΥΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΗΣ ΤΟΠΙΚΗΣ 
ΚΟΙΝΩΝΙΑΣ ΚΑΙ ΤΟΥ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΥ ΚΟΣΜΟΥ 

ΤΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ

Η μεγάλη γιορτή 
του Επιμελητηρίου 

με καλεσμένο 
τον Αντιπρόεδρο 

της Ευρωπαϊκής Επιτροπής 
Μαργαρίτη Σχοινά 

Επετειακή και μεγαλειώδης 
η 30η AGROTICA 
στη Θεσσαλονίκη

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Ολοκληρώθηκε 
η Δημόσια Διαβούλευση 

για τη διαχείριση 
και προστασία των αδέσποτων 

ζώων συντροφιάς
ΠΡΩΤΟΦΑΝΗΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΦΟΡΕΩΝ, ΣΩΜΑΤΕΙΩΝ 

ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΩΝ
ΔΗΜΟΣ ΧΩΡΙΣ ΑΣΤΕΓΑ, ΚΑΚΟΠΟΙΗΜΕΝΑ 

ΚΑΙ ΦΥΛΑΚΙΣΜΕΝΑ ΖΩΑ

Κοπή πίτας για τη Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ 
- ΚΙΝΑΛ Πιερίας 

με κεντρική ομιλήτρια 
την Ευαγγελία Λιακούλη 
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Συνάντηση με την συντονίστρια του Γραφείου του 
Πρωθυπουργού στη Βόρεια Ελλάδα Έλενα Σώκου 
είχε ο Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος 
το πρωί της Παρασκευής 2 Φεβρουαρίου 2024, στο 
πλαίσιο της επίσκεψής της σε φορείς που δραστηριο-
ποιούνται στον Δήμο.
Την κυρία Σώκου υποδέχτηκαν στο Δημαρχείο Λιτο-

χώρου ο Δήμαρχος, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σο-
φία Μαυρίδου, και ο Πρόεδρος της ΔΕΕΠ Ν.Δ. Πιερίας 
Χαράλαμπος Μπρουσκέλης.
Περαιτέρω ενίσχυση της τουριστικής προβολής του 

Ολύμπου, αντιπλημμυρική θωράκιση του Δήμου, έργα 
υποδομής που θα βοηθήσουν την αγροτική παραγω-

γή, επιτάχυνση των εργασιών που πραγματοποιού-
νται στο δίκτυο της Εθνικής Οδού, ήταν μεταξύ των 
ζητημάτων που συζητήθηκαν.
Η κ. Σώκου κατέγραψε το σύνολο των επισημάνσε-

ων διαβεβαιώνοντας τον Δήμαρχο και την Αντιπερι-
φερειάρχη ότι στο πρόσωπό της έχουν έναν συνεργά-
τη, στο πλαίσιο της καλύτερης διαχείρισης και προώ-
θησης των προτάσεών τους προς την Κυβέρνηση.
Στη συνάντηση παρευρέθηκαν οι Αντιδήμαρχοι Δί-

ου-Ολύμπου Γιάννης Πούλιος, Δημήτρης Πατσιαρίκας 
και Αστέριος Τζήμας, ο Περιφερειακός Σύμβουλος 
Πιερίας Αθανάσιος Λιακόπουλος, ο εκπρόσωπος της 
Υφυπουργού Ανάπτυξης Άννας Μάνη-Παπαδημητρί-

ου, Θεόδωρος Σιαμάγκας, ο εκπρόσωπος του βουλευ-
τή Πιερίας Σπύρου Κουλκουδίνα, Χαράλαμπος Μπρου-
σκέλης, ο συντονιστής των Οργανώσεων της Κεντρι-
κής Μακεδονίας της Ν.Δ. Ηλίας Τάπρας, ο Πρόεδρος 
τη ΔΗΜΤΟ Ν.Δ. Δίου-Ολύμπου Γιώργος Ζκάγιας, ο 
Γενικός Γραμματέας της ΔΕΕΠ Ν.Δ. Πιερίας Γιώργος 
Συμεωνίδης, η υπεύθυνη του τομέα Γυναικών, Οικο-
γενειακής Πολιτικής και Ισότητας Φύλων της ΔΕΕΠ 
Ν.Δ. Πιερίας Καλυψώ Σκούμπα και ο Πολιτευτής Ν.Δ. 
Πιερίας Δημήτριος Μπέης.

Συνάντηση του Δημάρχου Δίου-Ολύμπου 
με την συντονίστρια του Γραφείου του Πρωθυπουργού 

Έλενα Σώκου 

Συνάντηση γνωριμίας και συνεργασίας με τον Πρόε-
δρο του Σωματείου Παραγωγών Λαϊκών Αγορών Πιερί-
ας Νίκο Παπανικολάου, και τον Πρόεδρο του Σωματείου 
Επαγγελματιών Πωλητών Τροφίμων Πιερίας Λεωνίδα 
Βουλγάρογλου, πραγματοποίησε ο Αντιδήμαρχος Δί-
ου-Ολύμπου, υπεύθυνος για τις λαϊκές αγορές, Αστέριος 
Τζήμας, το πρωί της Δευτέρας 29 Ιανουαρίου 2024.
Οι δύο πλευρές συζήτησαν τις υποχρεώσεις που έχουν 

εκατέρωθεν (Δήμος – πωλητές) και τις παρεμβάσεις 
που πρέπει να δρομολογηθούν.
Ο Αντιδήμαρχος κ. Τζήμας άκουσε και κατέγραψε 

τα αιτήματά τους και τους διαβεβαίωσε ότι ο Δήμος 
θα συνεχίσει να στέκεται αρωγός, με όλες του τις δυ-
νάμεις, στο πλευρό των επαγγελματιών των λαϊκών 
αγορών, που δραστηριοποιούνται σε κάθε κοινότητα 
του Δήμου.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Συνάντηση του Αντιδημάρχου με εκπροσώπους 
λαϊκών αγορών

Η Αντιδημαρχία Αποκομιδής και Κα-
θαριότητας του Δήμου Δίου-Ολύμπου 
υπενθυμίζει στους πολίτες ότι στις 
«γωνιές ανακύκλωσης» του Δήμου βρί-
σκονται:
•	 Μπλε Κάδοι για ανακύκλωση πλα-

στικό, αλουμίνιο, γυαλί, χαρτί
•	 Μπλε Κώδωνες για ανακύκλωση 

γυαλιού
•	 Κάδοι για μεταχειρισμένα ρούχα και 

παπούτσια
Στα κοινοτικά καταστήματα βρίσκο-

νται:
•	 κιβώτια για ανακύκλωση ηλεκτρι-

κών συσκευών
•	 κάδοι για εναπόθεση λαμπτήρων
•	 κάδοι για εναπόθεση μπαταριών
Παρακαλούνται οι δημότες να ακολου-

θούν τις οδηγίες για την σωστή ανακύ-
κλωση των οικιακών απορριμμάτων:
ΜΠΛΕ ΚΑΔΟΙ
Στον μπλε κάδο ανακυκλώνουμε 

όλες τις συσκευασίες (από αλουμίνιο, 
λευκοσίδηρο, πλαστικό, γυαλί και χαρ-
τί)
•	 Αλουμίνιο και λευκοσίδηρος: 

αναψυκτικά, κονσέρβες, κ.α.
•	 Πλαστικό: μπουκάλια και δοχεία 

από νερό, είδη καθαρισμού, σα-
μπουάν, αφρόλουτρα, πλαστικές 
σακούλες, κ.α.

•	 Γυαλί: γυάλινες συσκευασίες νε-
ρού, αλκοολούχων ποτών, αναψυ-
κτικών, βαζάκια τροφίμων, κ.α.

•	 Χαρτί και χαρτοκιβώτια: π.χ. 
από ηλεκτρικές συσκευές, γάλα, χυ-
μούς, δημητριακά, κ.α.

ΜΠΛΕ ΚΩΔΩΝΑΣ
Στον μπλε κώδωνα ανακυκλώνουμε 

μόνο τις γυάλινες συσκευασίες που 
καταναλώνονται στην επιχείρηση ή το 
σπίτι μας.
Δεν ξεχνάμε:
•	 Διαχωρίζουμε καθημερινά τα υλι-

κά συσκευασίας από τα υπόλοιπα 
απορρίμματα.

•	 Αδειάζουμε εντελώς τις συσκευα-
σίες από τα υπολείμματα και, αν 
χρειάζεται, τις ξεπλένουμε.

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕ-
ΝΩΝ ΡΟΥΧΩΝ ΚΑΙ ΥΠΟΔΗΜΑΤΩΝ
Στα ειδικά δοχεία για μεταχειρι-

σμένα ρούχα και παπούτσια τοπο-
θετούνται πάντα καθαρά ενδύματα, 
τσάντες, πετσέτες και κουβέρτες, δι-
πλωμένα σε μία σακούλα.

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ ΗΛΕΚΤΡΙΚΩΝ ΣΥ-
ΣΚΕΥΩΝ & ΛΑΜΠΤΗΡΩΝ
Ειδικούς κάδους για ανακύκλωση 

ηλεκτρικών συσκευών και φω-
τιστικών σωμάτων (λαπτήρων) θα 
βρείτε στα καταστήματα των δημοτι-
κών κοινοτήτων.
ΑΠΟΣΥΡΣΗ ΟΓΚΩΔΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ 

ΚΑΙ ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΩΝ ΥΛΙΚΩΝ
Στο πλαίσιο της εξυπηρέτησης των 

δημοτών η Υπηρεσία Καθαριότητας 
διαχειρίζεται τα ογκώδη στερεά ή 
παλαιά οικοδομικά υλικά, καθώς και 
πράσινα (δεματοποιημένα) οικιακού 
τύπου απόβλητα, μετά από τηλεφωνική 
επικοινωνία με το Αμαξοστάσιο του Δή-
μου στο τηλέφωνο 2352350160.
Για πληροφορίες όσον αφορά στα 

σημεία και το πρόγραμμα αποκομιδής 
παρακαλείστε να απευθυνθείτε στις 
δημοτικές κοινότητες και την υπηρε-
σία καθαριότητας του Δήμου (τηλ. 
2352061445).
Οι παραπάνω οδηγίες είναι διαθέσιμες 

και στο www.dion-olympos.gr/odigies-
anakyklosis/
Ο Αντιδήμαρχος Αποκομιδής και Κα-

θαριότητας, Προγραμματισμού και 

Ανάπτυξης
Δημήτριος Πατσιαρίκας

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Υπενθύμιση οδηγιών για τη σωστή ανακύκλωση 
απορριμμάτων από την Αντιδημαρχία Αποκομιδής 

και Καθαριότητας
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Αποχώρησε η παράταξη «Εκκίνηση» του κ. Κώστα 
Κουκοδήμου από την ειδική συνεδρίαση του Δημο-
τικού Συμβουλίου Κατερίνης, η οποία πραγματοποι-
ήθηκε την Τρίτη 30 Ιανουαρίου 2024, με θέμα τον 
προϋπολογισμό του Δήμου για το 2024.
Ο πρώην Δήμαρχος Κατερίνης δικαιολόγησε τη στά-

ση αυτή, αναφέροντας ότι δεν υπήρχε πρόταση από 
τη νέα διοίκηση του Δήμου. Επιπλέον, επεσήμανε 
πως η μόνη πρωτοβουλία της νέας Δημοτικής Αρχής 
φαίνεται να είναι η αύξηση των δημοτικών τελών, αν 
και προεκλογικά έλεγε προς τους δημότες ότι δεν θα 
προχωρήσει σε αυξήσεις.
Ο Δήμαρχος Κατερίνης Γιάννης Ντούμος είπε πως 

η πρώην Δημοτική Αρχή έφυγε γιατί αν έμεναν θα 
τους… «στόλιζε κανονικά», κάνοντας λόγο για πολιτι-

κή σκοπιμότητα. «Φοβήθηκαν και αποχώρησαν. Δεν 
κάθισαν εδώ να αντιμετωπίσουν την κατάσταση που 
έφτασαν τον Δήμο. Κάθε μέρα μας έρχεται και από 
ένα εξώδικο. Ο προϋπολογισμός συντάχθηκε σύμ-
φωνα με αυτά που βρήκαμε από την προηγούμενη 
Δημοτική Αρχή. Ο Δήμος είναι σχεδόν σε επιτήρηση. 
Τον Ιανουάριο στο ταμείο του Δήμου έμειναν μόνο 
74 χιλιάδες ευρώ, μετά από πληρωμές μισθών και άλ-
λων υποχρεώσεων», είπε ο κ. Ντούμος.
Η Αντιδήμαρχος Ελίνα Διαμαντοπούλου επιτέθηκε 

στην προηγούμενη διοίκηση, τονίζοντας ότι δημιούρ-
γησε δανειακές υποχρεώσεις ύψους 10 εκατομμυρίων 
ευρώ κατά τη διάρκεια των τεσσάρων ετών της θη-
τείας της. «Ο κ. Κουκοδήμος δεν άντεξε την αλήθεια 
και έφυγε», είπε η κ. Διαμαντοπούλου.

Ο Αντιδήμαρχος Θωμάς Αναστασιάδης πρόσθεσε ότι 
η προηγούμενη διοίκηση δεν κατάλαβε τους λόγους 
που οδήγησαν στην ήττα της στις εκλογές του πε-
ρασμένου Οκτωβρίου, χαρακτηρίζοντας το έργο που 
πρέπει να αναλάβει η νέα διοίκηση ως βαρύ.
Τον προϋπολογισμό του Δήμου καταψήφισαν ο κ. 

Τσουπέης, από τη «Λαϊκή Συσπείρωση», καθώς και ο 
κ. Τριανταφύλλου, από τη δημοτική παράταξη «Υπέρ-
βαση», επισημαίνοντας τη διαφωνία τους για την οι-
κονομική πολιτική που ακολουθεί η νέα διοίκηση του 
Δήμου Κατερίνης.
Τον προϋπολογισμό εισηγήθηκε ο αρμόδιος Αντιδή-

μαρχος Νίκος Τσιαμπέρας.

Αποχώρησε από τη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
η παράταξη «Εκκίνηση» του Κ. Κουκοδήμου 

Υψηλοί τόνοι από τον Δήμαρχο Κατερίνης Γιάννη 
Ντούμο στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου, 
τη Δευτέρα 29 Ιανουαρίου 2024, όταν ενημέρωνε για 
την πληρωμή χρηματικού ποσού στην εταιρεία που 
ανέλαβε την υλοποίησης της σύμβασης, την οποία 
υπέγραψε η προηγούμενη Δημοτική Αρχή, για την το-
ποθέτηση επαγωγικών λαμπτήρων στον Δήμο.
Στη συνεδρίαση, ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στο γε-

γονός ότι ο Δήμος δεσμεύτηκε από τη σύμβαση να 

πληρώσει το συγκεκριμένο ποσό προς την ανάδοχο 
εταιρεία που ανέλαβε το έργο των επαγωγικών λα-
μπτήρων. Εξήγησε ότι το ποσό προέρχεται από δά-
νειο του Ταμείου Παρακαταθηκών και Δανείων, και η 
πληρωμή είναι απαραίτητη λόγω των υποχρεώσεων 
που επιβλήθηκαν από την προηγούμενη Δημοτική 
Αρχή με την υπογραφή της αντίστοιχης σύμβασης. 
«Εργαζόμαστε να αποτρέψουμε τη συγκεκριμένη 

σύμβαση. Έχουμε ξεκινήσει έλεγχο πεπραγμένων της 
προηγούμενης διοίκησης», ανέφερε χαρακτηριστικά ο 
κ. Ντούμος.
Ο πρώην Δήμαρχος κ. Κώστας Κουκοδήμος ζήτησε 

να γίνει ειδική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
για το συγκεκριμένο θέμα. Ανέφερε ότι η σύμβαση 
έχει ελεγχθεί από κάθε αρμόδια αρχή και τόνισε τη 
σημασία των επαγωγικών λαμπτήρων για την εξοικο-
νόμηση ενέργειας, σε σχέση με τις λάμπες led.

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΕ ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Γιάννης Ντούμος: «Εργαζόμαστε να αποτρέψουμε 
τη σύμβαση για τους επαγωγικούς λαμπτήρες» 

ΚΩΣΤΑΣ ΚΟΥΚΟΔΗΜΟΣ: «ΖΗΤΩ ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΓΙΑ ΤΟ ΘΕΜΑ»

Στη διερεύνηση ανόρυξης νέας υδρευτικής γεώτρη-
σης που θα λύσει οριστικά το ζήτημα της επάρκειας 

νερού στον Κορινό προχωρά η Δημοτική Επιχείρησης 
Ύδρευσης και Αποχέτευσης Κατερίνης (ΔΕΥΑΚ).

Ήδη μελετάται η υπάρχουσα γε-
ώτρηση που βρίσκεται στην περι-
οχή Σ. Σταθμός – Λάκος της Δ.Κ. 
Κορινού, όπου μετά από έρευνα 
των ποιοτικών χαρακτηριστικών 
και εξετάσεις του νερού, η ΔΕΥΑΚ 
προτίθεται να προχωρήσει σε νέα 
γεώτρηση στην περιοχή, ώστε 
μελλοντικά να συνδεθεί με το δί-
κτυο ύδρευσης. Στόχος η επένδυ-
ση να δημιουργήσει τις προϋπο-
θέσεις για ένα επαρκές υδρευτικό 
δίκτυο, που θα ανταπεξέρχεται 
στις ανάγκες ύδρευσης του οικι-
σμού ακόμη και τους καλοκαιρι-
νούς μήνες, όπου η ζήτηση του 
νερού αυξάνεται, λόγω και της 

τουριστικής περιόδου.
Τις προηγούμενες ημέρες η ΔΕΥΑΚ προέβη σε απο-

μάκρυνση της υποβρύχιας αντλίας (υποβρύχιο αντλη-
τικό συγκρότημα) και σε τοποθέτηση νέας αντλίας, 
αναβαθμισμένων τεχνικών στοιχείων, με σκοπό τη 
βελτίωση των συνθηκών άντλησης του πόσιμου νε-
ρού. Στη συνέχεια, μετά την ολοκλήρωση της διερεύ-
νησης της ποιότητας και της ποσότητας του νερού, 
θα προχωρήσει και η μελέτη και κατασκευή για την 
ανόρυξη και εξοπλισμό νέας υδρευτικής γεώτρησης.
Όπως τονίζει ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΚ Σάββας Οφεί-

δης, η νέα διοίκηση προχωρά συστηματικά και με 
συγκεκριμένο σχέδιο στη βελτίωση των υποδομών 
ύδρευσης, στην κατεύθυνση να διασφαλιστεί η πο-
σότητα και η ποιότητα του νερού για όλους τους δη-
μότες. Ιδιαίτερα για τον Κορινό επισημαίνει ότι είναι 
προτεραιότητα η εξεύρεση της καλύτερης δυνατής 
λύσης για ένα ζήτημα που απασχολεί εδώ και χρόνια 
τους κατοίκους και τους επαγγελματίες της περιοχής.

Την ανόρυξη νέας γεώτρησης στον Κορινό εξετάζει η ΔΕΥΑΚ 
για τη διασφάλιση της επάρκειας πόσιμου νερού
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Ολοκληρώνεται η εκπόνηση των μελετών για την 
αντιπλημμυρική θωράκιση του αρχαιολογικού χώρου 
του Δίου. Πρόκειται για ένα έργο μεγίστης σημασίας 
για την προστασία της ιερής πόλης των Μακεδόνων 
από τους κινδύνους που προκαλούν οι ισχυρές βρο-
χές, που πλήττουν αρκετά συχνά την περιοχή.
Η αντιπλημμυρική προστασία του Δίου εντάσσεται 

στο εθνικό σχέδιο δράσης του Υπουργείου Πολιτι-
σμού, που αφορά στην προστασία σημαντικών αρχαι-
ολογικών χώρων και μνημείων από τις επιπτώσεις της 
κλιματικής αλλαγής που χρηματοδοτείται από το Τα-
μείο Ανάκαμψης με συνολικό προϋπολογισμό περίπου 
30.000.000 ευρώ.
Η Υπουργός Πολιτισμού Λίνα Μενδώνη δήλωσε: «Η 

εκδήλωση πλημμυρών, που από την αρχαιότητα απει-
λούσαν το Δίον, προκαλεί διαβρώσεις και σταδιακά 
συνθήκες αστάθειας των δομικών στοιχείων και των 
φυσικών πρανών του αρχαιολογικού χώρου.
Το Δίον εντάσσεται στους μείζονες αρχαιολογικούς 

χώρους, στους οποίους το Υπουργείο Πολιτισμού 
πραγματοποιεί έργα προστασίας από τον κίνδυνο 
πλημμυρών ο οποίος εντείνεται λόγω και της κλιμα-
τικής κρίσης. Για το συγκεκριμένο έργο, προϋπολο-
γισμού 2.250.000 ευρώ, αναζητήθηκαν λύσεις στο 
πλαίσιο του εθνικού σχεδίου δράσης του Υπουργείου 
Πολιτισμού για τη θωράκιση των αρχαιολογικών χώ-
ρων και μνημείων της χώρας από τις συνέπειες της 
κλιματικής κρίσης.
Μετά τη θετική γνωμοδότηση του Κεντρικού Αρχαι-

ολογικού Συμβουλίου επί των οριστικών μελετών -το-
πογραφικής, υδρογεωλογικής, υδραυλικής και της συ-
μπληρωματικής υδραυλικής μελέτης διευθέτησης του 
ποταμού Βαφύρα- προχωρούμε στην υλοποίηση των 
αναγκαίων έργων συστηματικής παρακολούθησης και 
θωράκισης του αρχαιολογικού χώρου του Δίου.
Με τα έργα της αντιπλημμυρικής προστασίας, σε 

συνδυασμό με τα αυτά που είναι ήδη σε εξέλιξη για 
την ανάδειξη μνημείων στην Αρχαία Αγορά, την βελ-
τίωση των υποδομών στο Αρχαίο Θέατρο, τη μελέτη 
για τον εκσυγχρονισμό του Αρχαιολογικού Μουσείου 
και την ανακαίνιση από τον ΟΔΑΠ του κτηρίου της ει-
σόδου-πωλητηρίου-αναψυκτήριου, στον αρχαιολογικό 
χώρο, συνολικού προϋπολογισμού περίπου 3.000.000 
ευρώ, προστατεύουμε και αναβαθμίζουμε συνολικά 
ένα μείζονα αρχαιολογικό χώρο της Μακεδονίας».
Η μελέτη - τοπογραφική, υδρογεωλογική, υδραυ-

λική- της τάφρου του Βαφύρα εκτελέστηκε σε δύο 
στάδια: Το πρώτο αφορούσε τον υδραυλικό έλεγχο 
ανομοιόμορφης ροής για την επάρκεια της υφιστάμε-
νης τάφρου. Το δεύτερο αφορούσε στην υδραυλική 
μελέτη διευθετήσεων και διαμορφώσεων του Βαφύρα 
και στον υπολογισμό της παροχετευτικότητας της 
υφιστάμενης τάφρου Βαρικού – Μαλαθριάς στο τμή-
μα της που βρίσκεται εντός του αρχαιολογικού χώ-
ρου- σε μήκος περίπου 2 χλμ.- και στις απαιτούμενες 
τοπικές διευθετήσεις και διαμορφώσεις της τάφρου 
για την προστασία του αρχαιολογικού χώρου.
Σχετικά με την περιοχή των δυο ιερών, της Ίσιδος 

και Υψίστου Διός, εξετάστηκε ο αποκλεισμός τους 
από τον Βαφύρα προτείνοντας την κατασκευή ανα-
χωμάτων, μεταξύ των ιερών και της κοίτης του ποτα-
μού, με τρόπο που να είναι αισθητικά και αρχαιολογι-
κά αποδεκτός.
Ως προς τα έργα διευθέτησης, για την άρση της 

πλημμυρικής ανεπάρκειας που παρατηρείται στην 
τάφρο του Βαφύρα, προτείνεται έργο διακοπής της 
ροής, κάτω από τοπική οδό, προ της συμβολής της 
τάφρου Καρίτσας με το ρέμα. Προβλέπεται κατα-
σκευή τοιχίου αντιστήριξης, κάθετα στη ροή, το 
οποίο θα διακόπτει τη ροή υδάτων προς τα κατάντη 
και εντός του αρχαιολογικού χώρου.
Η επέμβαση θα συνδυαστεί με κατάλληλο έργο 

εκτροπής των απορροών της τάφρου Καρίτσας προς 
κατάλληλο αποδέκτη. Για την προστασία του αρχαίου 
τείχους από πλημμυρικά φαινόμενα έχει ήδη εκπονη-
θεί μελέτη για την όδευση της τάφρου εκτροπής του 
ρέματος Ουρλιά και επεμβάσεων προστασίας.
Η παρουσία κατά την αρχαιότητα του πλωτού ποτα-

μού Βαφύρα αποτελούσε το φυσικό ανατολικό όριο 
της πόλης του Δίου, παρέχοντας διέξοδο προς τη θά-
λασσα, δυνατότητα ενασχόλησης με το εμπόριο και 

την οικονομική ανάπτυξη της περιοχής.
Η περιοχή ήταν γνωστή, από τότε, για τις πηγές 

που ανάβλυζαν, οι οποίες σε συνδυασμό με τους 
χειμάρρους που εκκινούσαν από τους πρόποδες του 
Ολύμπου, τροφοδοτούσαν τον Βαφύρα. Οι μετα-
τοπίσεις της κοίτης και η υπερχείλιση του ποταμού 
δημιουργούσαν συνθήκες εκδήλωσης πλημμυρικών 
φαινομένων.
Σήμερα στην περιοχή υφίσταται η τεχνητή τάφρος 

Βαρικού – Μαλαθριάς (Βαφύρας), η οποία, κατά 
θέσεις, ακολουθεί ή αποκλίνει από την κοίτη του 
ποταμού της αρχαιότητας. Στην τάφρο η οποία κατα-
σκευάστηκε το 1951 με σκοπό την αποστράγγιση της 
ευρύτερης περιοχής, συμβάλλει ο χείμαρρος Ουρλιάς, 
στα βόρεια του αρχαιολογικού χώρου και πριν την 
είσοδο του σε αυτόν.

Θωρακίζεται ο αρχαιολογικός χώρος του Δίου 
έναντι πλημμυρικών φαινομένων

Η συνάντηση στο Δημοτικό Πάρκο Κατερίνης μεταξύ 
του Δημοτικού Συμβούλου Κατερίνης Ιωάννη Νταντά-
μη με τον Παναγιώτη Διαμαντόπουλο, πέρα της γενι-
κής και φιλικής κουβέντας επικεντρώθηκε και στα περί 
της υλοποίησης της ονοματοδοσίας του β’ Δημοτικού 
Αθλητικού Κέντρου Κατερίνης σε «Θεόδωρος Διαμα-
ντόπουλος».
Όπως είναι γνωστό το Δημοτικό Συμβούλιο της προ-

ηγούμενης Δημοτικής Αρχής (πρόταση πρώην Δημάρ-
χου Κώστα Κουκοδήμου) αποφάσισε ομόφωνα την 
τιμητική ονοματοδοσία στη μνήμη του αειμνήστου 
Θεόδωρου Διαμαντόπουλου, πατέρα του Παναγιώτη, 
του αθλητικού κέντρου που βρίσκεται στον οικισμό 

των Καταφυγιωτών, ως ελάχιστη ένδειξη ευγνωμοσύ-
νης σε έναν άνθρωπο ο οποίος στην εν ζωή διαδρομή 
του υπηρέτησε άοκνα και αφιλοκερδώς τον αθλητισμό 
της Πιερίας, αλλά και ευρύτερα.
Ο Ιωάννης Νταντάμης, εκ των δραστήριων τοπικών 

αρχόντων, ο οποίος στήριξε την όλη τιμητική διαδι-
κασία, ενημέρωσε τον Παναγιώτη Διαμαντόπουλο για 
τις προσωπικές του ενέργειες ως τέως Πρόεδρος του 
πρώην Ο.Π.Π.Α.Π. και ευχήθηκε γρήγορα να υλοποιη-
θεί οριστικά η τιμητική ονοματοδοσία.
Το ευχάριστο είναι ότι και η νέα Δημοτική Αρχή με 

τον νέο Δήμαρχο Κατερίνης Γιάννη Ντούμο, ιδιαίτερα 
ευαίσθητο σε ανάλογα ζητήματα, προχωρά στις ανα-
γκαίες διαδικασίες, ώστε να υλοποιηθεί άμεσα η τιμη-
τική απόφαση.
Ο Θεόδωρος Διαμαντόπουλος, λάτρης του αθλη-

τισμού και της κοινωνικής προσφοράς, ως αθλητής 
αγωνίστηκε στον ποδοσφαιρικό Πιερικό, στον Α.Ο. 
Κατερίνης και στον κλασσικό αθλητισμό με τον Αρχέ-
λαο. Συνέβαλε καθοριστικά στο να αναπτυχθούν όλες 
οι αθλοπαιδιές αλλά και να φιλοξενηθούν στην Πιερία 
σημαντικές αθλητικές διοργανώσεις σε Ελληνικό και 
διεθνές επίπεδο. Διετέλεσε επίσης Πρόεδρος του ΣΕ-
ΓΑΣ σε Νομούς της Κεντρικής Μακεδονίας και επί σει-
ρά ετών Πρόεδρος του Γ.Α.Σ. «Αρχέλαος» Κατερίνης,
Αναμφίβολα του οφείλουμε αυτή την τιμή.
Σχόλιο: Περικλής Χατζηγιάννης

ΣΥΖΗΤΩΝΤΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΝΟΜΑΤΟΔΟΣΙΑ

Για το β’ Δ.Α.Κ. Κατερίνης 
«Θεόδωρος Διαμαντόπουλος» 
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O Δικηγορικός Σύλλογος Κατερίνης πραγματοποίησε, 
το μεσημέρι της Πέμπτης 1 Φεβρουαρίου 2024, την 
ετήσια τελετή κοπής της βασιλόπιτάς του σε γνωστό 

καφέ της πόλης. Η εκδήλωση συγκέντρωσε δικηγό-
ρους της πόλης, καθώς και συνεργάτες τους. Την πίτα 
ευλόγησε ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, 
Κατερίνης και Πλαταμώνα κ. Γεώργιος.
Επιπλέον, η διοίκηση του Δικηγορικού Συλλόγου 

Κατερίνης τίμησε τους συνταξιούχους δικηγόρους, 

αναδεικνύοντας τη συνεισφορά και τη σημασία της 
πορείας τους στον κλάδο της δικαιοσύνης.
Η Αντιπεριφερειάρχης κ. Σοφία Μαυρίδου ανακοί-

νωσε πως σε σύντομο χρονικό διάστημα θα γίνουν 
ορισμένες παρεμβάσεις από την Περιφερειακή Ενότη-
τα στο κτίριο των δικαστηρίων, όπως η τοποθέτηση 
αναβατορίου για ΑμεΑ.

Ο Δικηγορικός Σύλλογος Κατερίνης έκοψε 
την πρωτοχρονιάτικη βασιλόπιτα

Τη Δευτέρα 29 Ιανουαρίου 2024, μετά από πρό-
σκληση του Δ/ντή Δ/θμιας Εκπ/σης κ. Γεωργίου 
Μακρή, πραγματοποιήθηκε συνάντηση των Δ/ντών 
των σχολικών μονάδων Πιερίας και των Συμβούλων 
Εκπαίδευσης Επιστημονικής και Παιδαγωγικής Ευθύ-
νης με έδρα την Πιερία, στην Εκάβη.
Στη συνάντηση παραβρέθηκαν οι Διευθυντές των 

σχολικών μονάδων και την παρουσίαση επιμελήθηκε 
η κ. Παναγιώτα Αγγελοπούλου, Προϊσταμένη Τμήμα-
τος Προσωπικού της Δ.Δ.Ε. Πιερίας.
Ξεκινώντας την ομιλία του ο κ. Μακρής, αφού κα-

λωσόρισε όλους τους παρευρισκόμενους τόνισε ότι 
η αξιολόγηση των εκπαιδευτικών αποσκοπεί στη 
βελτίωση και την ανάδειξη του εκπαιδευτικού έργου 
και των καλών τους πρακτικών, καθώς και στον εντο-
πισμό τομέων στους οποίους ο εκπαιδευτικός χρήζει 
εστιασμένης επιμόρφωσης.
Σκοπός της αξιολόγησης των εκπαιδευτικών και 

των μελών του Ειδικού Εκπαιδευτικού Προσωπικού 

(Ε.Ε.Π.) και του Ειδικού Βοηθητικού Προσωπικού 
(Ε.Β.Π) της δημόσιας πρωτοβάθμιας και δευτερο-
βάθμιας εκπαίδευσης είναι η βελτίωση της ατομικής 
απόδοσής τους και η προαγωγή και βελτίωση της 
ποιότητας και της αποτελεσματικότητας του παιδα-
γωγικού, διδακτικού και υποστηρικτικού έργου που 
προσφέρεται, στο πλαίσιο της δημόσιας εκπαίδευσης, 
από τις εκπαιδευτικές και υποστηρικτικές δομές.
Επισήμανε την αναγκαιότητα του κα-

λού προγραμματισμού στις προβλεπό-
μενες ενέργειες των Διευθυντών ώστε 
οι διαδικασίες αξιολόγησης δοκίμων και 
μονίμων εκπαιδευτικών καθώς και των 
μελών Ε.Ε.Π.-Ε.Β.Π. σχολικών μονάδων 
να γίνει χωρίς προβλήματα.
Στη συνέχεια η κ. Παναγιώτα Αγγε-

λοπούλου παρουσίασε σε διαφάνειες 
την σχετική νομοθεσία και παράλληλα 
οι Διευθυντές έθεταν ερωτήσεις και 

απορίες σχετικά με την προαναφερόμενη αξιολόγηση 
με αποτέλεσμα ο διάλογος να επιφέρει ουσιαστικά και 
παραγωγικά αποτελέσματα.
Κλείνοντας την ενημερωτική συνάντηση ο Δ/ντής 

ευχαρίστησε όλους τους παρευρισκόμενους τονίζο-
ντας ότι η Δ.Δ.Ε. Πιερίας είναι πάντα στη διάθεσή 
τους για οποιαδήποτε ενημέρωση και βοήθεια στο 
πολυσχιδές και σημαντικό έργο τους.

Ενημερωτική συνάντηση του Δ/ντη Δ/θμιας Εκπαίδευσης 
Γ. Μακρή με τους Διευθυντές των Σχολικών Μονάδων Πιερίας
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Την ευθύνη, εποπτεία, οργάνωση, συντονισμό και 
έλεγχο δέκα Παιδικών και Βρεφονηπιακών Σταθμών, 
δύο ΚΔΑΠ ΜΕΑ, καθώς και του ΚΔΑΠ Σβορώνου, με 
το αντίστοιχο προσωπικό των δομών έχει η νεοσυ-
σταθείσα Αντιδημαρχία Υπηρεσιών Προσχολικής 
Αγωγής και Δημιουργικής Απασχόλησης του 
Δήμου Κατερίνης. Συνολικά παρέχεται φροντίδα και 
διαπαιδαγώγηση σε 485 παιδιά, από 120 εκπαιδευμένα 
στελέχη, διαφόρων ειδικοτήτων, ενώ παιδίατροι επι-
σκέπτονται και μεριμνούν για την υγεία των παιδιών 
και την υγιεινή των δομών.
Όπως επισημαίνει ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Μι-

χάλης Γεωργιάδης: «Απόρροια της κατάργησης του 
ΝΠΔΔ του Δήμου Κατερίνης “Οργανισμός Παιδείας, 

Πολιτισμού, Αθλητισμού και Πρόνοιας” (Αρ. 27 & 29 
– Ν.5056/2023), καθώς και της λύσης της “Δημοτικής 
Κοινωφελούς Επιχείρησης”, οι αρμοδιότητες των υπη-
ρεσιακών μονάδων με τις αντίστοιχες δομές, τμήματα 
και γραφεία, από 02/01/2024 ασκούνται από την 
αντιδημαρχία μας», ενώ όπως τονίζει: «Μετά από ένα 
εύλογο μεταβατικό στάδιο, η σύσταση της αντιδημαρ-
χίας αναμφισβήτητα θα συνιστά αναβάθμιση για την 
προσχολική αγωγή και τη δημιουργική απασχόληση 
στον Δήμο μας, ενώ ταυτόχρονα επιλύονται και χρόνια 
προβλήματα όπως π.χ. η καθυστέρηση της μισθοδοσί-
ας των εργαζομένων κ.α.».
Επιτόπιες επισκέψεις σε όλες τις δομές
Mε την ανάληψη των καθηκόντων του, ο κ. Γεωρ-

γιάδης συναντήθηκε με τις Διευθύντριες όλων των 
δομών, στις οποίες σταδιακά πραγματοποίησε και επι-
τόπιες επισκέψεις. Στη διάρκειά τους, ενημερώθηκε για 
τις συνθήκες και τον τρόπο λειτουργίας των δομών, 
ενώ με στόχο την εύρυθμη καθημερινότητά τους, προ-
χώρησε σε καταγραφή των προβλημάτων που αντιμε-
τωπίζουν, ώστε μέσα από την εποικοδομητική συνερ-
γασία με το στελεχιακό δυναμικό, να επιλύονται τυχόν 
προβλήματα που προκύπτουν. «Η παροχή ημερήσιας 
και ασφαλούς φροντίδας στα παιδιά μας, η μέριμνα 
μας για την ομαλή μετάβασή τους από το οικογενειακό 
στο σχολικό περιβάλλον αποτελεί για τη νέα διοίκηση 
του Δήμου μας, πρώτη προτεραιότητα» σημειώνει χα-

ρακτηριστικά, ο Αντιδήμαρχος.
Συντήρηση – επισκευές
Αξίζει να σημειωθεί ότι ήδη υλοποιήθηκαν από την 

αντιδημαρχία παρεμβάσεις που – μεταξύ άλλων 
– επικεντρώθηκαν: στην εκτέλεση εργασιών για την 
αντιμετώπιση προβλημάτων επισκευής και συντήρησης 
οικοδομικού χαρακτήρα, όπως υδραυλικά – ηλεκτρολο-
γικά, καθαρισμός σε υδρορροές, λειτουργικές βλάβες, 
ενώ σε εξέλιξη είναι και ο έλεγχος για την πυροπρο-
στασία όλων των υπηρεσιακών μονάδων.
Κοπή πίτας
Τέλος, σε όλες τις δομές έγινε η κοπή της πίτας για 

το νέο έτος με ευχές για καλή και δημιουργική χρονιά 
και όπως τόνισε ο Αντιδήμαρχος απευθυνόμενος σε 
στελέχη και εργαζομένους: «Είμαστε ανοικτοί σε προ-
τάσεις βελτίωσης της καθημερινής λειτουργίας των δο-
μών, καθώς κοινός μας στόχος είναι να είμαστε πάντα 
δίπλα στις οικογένειες των δημοτών μας, στηρίζοντας 
έτσι έμπρακτα το θεσμό της προσχολικής αγωγής». 
Στους τυχερούς/τυχερές εργαζόμενους που βρήκαν το 
φλουρί, καθώς και στα παιδιά (σε κάθε δομή), δόθηκε 
συμβολικό αναμνηστικό δώρο.
Τα γραφεία της Αντιδημαρχίας Υπηρεσιών Προ-

σχολικής Αγωγής & Δημιουργικής Απασχόλησης 
λειτουργούν στον 1ο όροφο του Δημαρχείου Κα-
τερίνης. Τηλέφωνα επικοινωνίας: 2351350439 
& 2351037000 – email:opbm@katerini.gr.

Λειτουργικοί Παιδικοί – Βρεφονηπιακοί Σταθμοί 
η προτεραιότητα της Αντιδημαρχίας Προσχολικής Αγωγής 

και Δημιουργικής Απασχόλησης Δ. Κατερίνης
ΜΙΧΑΛΗΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ: ΕΜΠΡΑΚΤΗ ΣΤΗΡΙΞΗ ΣΤΗΝ ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗ ΑΓΩΓΗ

Σε κοινή δράση με το Τμήμα Τροχαίας Κατερίνης, 
η Δημοτική Αστυνομία, εντατικοποιεί τους ελέγχους 
σε όλα τα τμήματα του πεζόδρομου για τον έλεγχο 
της κίνησης από παντός είδους οχήματα – μηχανές 

και συνακόλουθα τη διευκόλυνση της διέλευσης των 
πεζών.
Συγκεκριμένα, με παρόντες τον Δήμαρχο Ιωάννη 

Ντούμο, τον Αντιδήμαρχο Τοπικής Οικονομικής 
Ανάπτυξης Θωμά Αναστασιάδη, τον Διοικητή 
της Τροχαίας Κατερίνης Γεώργιο Πουτουρίδη, 
μικτό κλιμάκιο της Δημοτικής Αστυνομίας και του 
Τμήματος Τροχαίας Κατερίνης (Διεύθυνση Αστυνο-
μίας Πιερίας), διενήργησαν από νωρίς το πρωί της 
Παρασκευής 2 Φεβρουαρίου 2024 εξονυχιστικούς 
ελέγχους.
«Η Δημοτική Αρχή θα βάλει τέλος σε νοοτροπίες και 

πρακτικές που δυσχεραίνουν την κίνηση των πολιτών 
σε πεζοδρόμια και πεζόδρομους» τόνισε ο Δήμαρχος 
Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος.
«Το πάγιο αίτημα των δημοτών για τον έλεγχο οχη-

μάτων και μηχανών που κινούνται στον πεζόδρομο, 
τέθηκε σε εφαρμογή και ήδη τα πρώτα αποτελέσματα 
είναι ορατά» σημείωσε ο αντιδήμαρχος, Τοπικής 
Οικονομικής Ανάπτυξης, Θωμάς Αναστασιάδης. 
Επιπλέον, ο Αντιδήμαρχος διευκρίνισε ότι ξεκίνησαν 
ήδη οι εργασίες και για την επαναλειτουργία βυθιζό-
μενων μπαρών.
«Καμία ανοχή σε όλους όσοι κινούνται με οχήματα – 

μηχανές σε πεζόδρομους και πεζοδρόμια» επισήμανε 
ο Διοικητής της Τροχαίας Κατερίνης Γεώργιος Που-
τουρίδης.
Να σημειωθεί ότι στην επιχείρηση συμμετείχαν 8 δη-

μοτικοί αστυνομικοί και 4 τροχονόμοι. Οι επιχειρήσεις 
θα συνεχιστούν τόσο στο κέντρο, όσο και σε όποια 
άλλα σημεία της πόλης παρουσιάζονται αντίστοιχα 
προβλήματα.

ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΩΝ ΕΛΕΓΧΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΙΝΗΣΗ ΚΑΙ ΔΙΕΛΕΥΣΗ ΑΠΟ ΜΙΚΤΑ ΚΛΙΜΑΚΙΑ

«Εξόρμηση» Δημοτικής Αστυνομίας και Τροχαίας 
στο κέντρο της πόλης

Ι. ΝΤΟΥΜΟΣ: Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΑΡΧΗ ΘΑ ΒΑΛΕΙ ΤΕΛΟΣ ΣΕ ΝΟΟΤΡΟΠΙΕΣ ΚΑΙ ΠΡΑΚΤΙΚΕΣ 
ΠΟΥ ΔΥΣΧΕΡΑΙΝΟΥΝ ΤΗΝ ΚΙΝΗΣΗ ΤΩΝ ΠΟΛΙΤΩΝ ΣΤΟΝ ΠΕΖΟΔΡΟΜΟ

Με την ανταλλαγή ευχών και με αναφορά στους 
βασικούς στόχους για το 2024, έγινε το μεσημέρι 
της Πέμπτης 1 Φεβρουαρίου 2024, η κοπή της πίτας 
του Δήμου Κατερίνης.

Την πίτα έκοψε ο Δήμαρχος Ιωάννης Ντούμος στην 
κατάμεστη αίθουσα συνεδριάσεων του Δημαρχείου. 
Σε σύντομο χαιρετισμό του, ο Δήμαρχος πέρα από 
τις καθιερωμένες ευχές για υγεία, ευτυχία και καλο-
τυχία, ευχαρίστησε το προσωπικό του Δήμου που 
εργάζεται καθημερινά προς όφελος των δημοτών. 
Παράλληλα, όπως σημείωσε:
«Μαζί με εσάς τους εργαζόμενους, θα δουλέψουμε, 

θα προχωρήσουμε για να κάνουμε ό, τι καλύτερο για 
τους δημότες μας. Η πρώτη εικόνα που έχω από το 
προσωπικό του Δήμου είναι θετική. Για τη διοίκησή 
μας πρώτη προτεραιότητα αποτελεί η ασφάλεια και η 
υγιεινή των εργαζομένων και προς αυτή την κατεύ-
θυνση εργαζόμαστε συντονισμένα. Σας θεωρώ συ-
νεργάτες, η επιτυχία του έργου της διοίκησης περνά 
και από εσάς. Σας προτρέπω, με στόχο ένα καλύτερο 
Δήμο Κατερίνης, να είμαστε δίπλα στον πολίτη […]».
Στην εκδήλωση παρέστησαν Αντιδήμαρχοι, Δημο-

τικοί Σύμβουλοι, ειδικοί συνεργάτες του Δημάρχου, 
οι εργαζόμενοι του Δήμου, ο Πρόεδρος του Δ.Σ. του 
συλλόγου Δημοτικών υπαλλήλων Πιερίας Ηλίας Πογι-
αρίδης κ.α.
Τέλος, συμβολικά ολιγοήμερη άδεια δόθηκε σε 5 

τυχερούς εργαζόμενους που κληρώθηκαν από τους 
ονομαστικούς καταλόγους του προσωπικού.

Κοπή πίτας διοίκησης – εργαζομένων Δήμου Κατερίνης
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Συνάντηση εργασίας στις εγκαταστάσεις του Κέντρου 
Ημερήσιας Φροντίδας Ηλικιωμένων του Δήμου Κατε-
ρίνης, με το προσωπικό και τους ωφελούμενους του 
ΚΗΦΗ είχε, την Τρίτη 30 Ιανουαρίου 2024, ο Αντιδή-
μαρχος Κοινωνικής Προστασίας Σάββας Καρυπί-
δης.
Συγκεκριμένα, ο Αντιδήμαρχος με αφορμή και την 

έναρξη εντός του Φεβρουαρίου των τμημάτων 
νοητικής ενδυνάμωσης ηλικιωμένων (στο ΚΑΠΗ 
και στο ΚΗΦΗ) συνομίλησε με τα στελέχη του ΚΗΦΗ 
για τη λειτουργία, τα προγράμματα, τις προτεραιότη-
τες και τους στόχους του Κέντρου. Επιπλέον, τονίσθη-
κε η παροχή ποιοτικής και οργανωμένης κοινωνικής 
φροντίδας σε ηλικιωμένους, οι οποίοι δεν μπορούν να 
αυτοεξυπηρετηθούν, ενώ δεν υφίσταται και η δυνα-
τότητα καθημερινής υποστήριξης από το οικογενειακό 
τους περιβάλλον.

Παράλληλα, ο Αντιδήμαρχος χαιρέτισε και συνομίλη-
σε με τους ωφελούμενους, αντάλλαξε απόψεις για την 
καθημερινότητά τους στο ΚΗΦΗ, ενώ όπως σημείωσε: 
«Η τρίτη ηλικία μας αφορά όλους. Στο πλαίσιο αυτό, 
διαρκής προτεραιότητα του Δημάρχου, Ιωάννη Ντού-
μου και της Αντιδημαρχίας Κοινωνικής Προστασίας – 
μέσω και του ΚΗΦΗ – είναι η βελτίωση της καθημερι-
νότητας και της ποιότητας ζωής των εξυπηρετούμενων 
ηλικιωμένων. Στο έργο αυτό, με το οποίο στηρίζονται 
ευπαθείς ομάδες συμπολιτών μας, πολύτιμη είναι η 
συμβολή των στελεχών του Κέντρου».
Όπως είναι γνωστό, το Κέντρο Ημερήσιας Φρο-

ντίδας Ηλικιωμένων, το οποίο στεγάζεται σε 
εγκαταστάσεις δίπλα από τον Ιερό Ναό Αγίου 
Χαραλάμπους, στον Σιδηροδρομικό Σταθμό 
παρέχει υπηρεσίες ημερήσιας φιλοξενίας καθημερινά 
(Δευτέρα έως Παρασκευή 7:00 έως 15:00), σε 15 

συμπολίτες μας. Πιο συγκεκριμένα παρέχει: 
πρωινό γεύμα, νοσηλευτική φροντίδα, συ-
νταγογράφηση φαρμάκων, φροντίδα για την 
ικανοποίηση πρακτικών αναγκών διαβίωσης, 
ατομική υγιεινή, προγράμματα δημιουργικής 
απασχόλησης, προγράμματα ανάπτυξης λει-
τουργικών και κοινωνικών δεξιοτήτων κ.α.
Η κοπή πίτας
Επιπλέον, στη διάρκεια της συνάντησης 

έγινε και η κοπή της πίτας για το 2024, όπου 

ανταλλάχθηκαν ευχές με το προσωπικό και τους ωφε-
λούμενους, για καλή και δημιουργική χρονιά, με υγεία. 
Την πίτα ευλόγησε ο εφημέριος του Ι. Ναού Αγίου 
Χαραλάμπους, π. Κυριάκος Κοκελίδης, ενώ στις τυ-
χερές που βρήκαν το φλουρί δόθηκε συμβολικό δώρο. 
Αναμνηστικά δόθηκαν σε όλους τους ωφελούμενους.
Το στελεχιακό δυ-

ναμικό του Κέντρου 
απαρτίζουν 4 άτομα (1 
νοσηλεύτρια, 2 κοινω-
νικοί φροντιστές, βο-
ηθητικό προσωπικό). 
Για περισσότερες 
πληροφορίες, οι εν-
διαφερόμενοι μπορούν 
να απευθύνονται στο 
τηλέφωνο: 23510 
20095.

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ ΣΤΟ ΚΗΦΗ

Σάββας Καρυπίδης: «Η τρίτη ηλικία μας αφορά όλους»
ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ ΦΡΟΝΤΙΔΑ ΚΑΙ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΚΗ ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ

«Διαχείριση κρίσεων και διακυβέρνηση στον τουρι-
σμό» τιτλοφορείται το πρόγραμμα της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης, στο οποίο ο Δήμος Κατερίνης, ο ΕΟΤ και ο 
Οργανισμός Τουρισμού Ηρακλείου έχουν επιλεγεί και 
συμμετέχουν μαζί με 72 ακόμη προορισμούς της Ευ-
ρώπης.
Στο πλαίσιο του προγράμματος, πραγματοποιήθηκε 

ημερίδα την Τρίτη 30 Ιανουαρίου 2024, στην αίθου-
σα συνεδριάσεων του Δημαρχείου Κατερίνης. Τους 
συμμετέχοντες καλωσόρισε η Αντιδήμαρχος Πο-
λιτισμού/Τουρισμού Ελίνα Διαμαντοπούλου, η 

οποία έκανε λόγο για το πόσο ευάλωτο είναι το του-
ριστικό προϊόν και πόσο σημαντικός ο καλός σχεδια-
σμός που πρέπει να έχουν οι εμπλεκόμενοι φορείς για 
την αντιμετώπιση κρίσεων. Ειδικότερα, αναφερόμενη 
στον στόχο του συγκεκριμένου έργου τόνισε «την 
ανάγκη βελτίωσης της διακυβέρνησης του τουριστι-
κού οικοσυστήματος καθιστώντας το πιο ανθεκτικό 
και καλύτερα προετοιμασμένο για την αντίσταση, τη 
διαχείριση και τον μετριασμό των κρίσεων».
Το εργαστήρι συντόνισε ο Θεόδωρος Παπακων-

σταντίνου (συντονιστής ΝΑ Ευρώπης, υπεύθυνος 
για την ανάπτυξη των υπηρεσιών της Deloitte στη 
Βόρεια Ελλάδα, Συμβουλευτικός Συνεργάτης στη 
Στρατηγική, το Analytics κ.α.), ο οποίος αναφέρθη-
κε «στη – σύμφωνα με τη στρατηγική της Ε.Ε. για 
τον αειφόρο τουρισμό 2020-2038 – σπουδαιότητα 
δημιουργίας μηχανισμών διαχείρισης κρίσεων, για να 
διασφαλιστεί ότι ο τουριστικός τομέας είναι επαρκώς 
προετοιμασμένος για μελλοντικές κρίσεις, καθώς και 
να υποστηρίξει το τουριστικό οικοσύστημα με ανταλ-
λαγή βέλτιστων πρακτικών για τη διαχείριση κρίσεων 
και την ετοιμότητα».

Όπως τονίστηκε στη διάρκεια του εργαστηρίου, το 
ξέσπασμα του COVID-19 έχει παραλύσει τον τουρι-
στικό τομέα της Ε.Ε., θέτοντας το οικοσύστημά της 
υπό άνευ προηγουμένου πίεση και αποκαλύπτοντας 
αδυναμίες στην ικανότητα διαχείρισης κρίσεων του 
οικοσυστήματος. Άλλες μικρότερες ή πιο τοπικές δι-
αταραχές (π.χ. ο πόλεμος στην Ουκρανία) είχαν ήδη 
δείξει πόσο βαθιά επηρεάζουν οι εθνικές ή διεθνείς 
κρίσεις το τουριστικό οικοσύστημα και είχαν αποκα-
λύψει ορισμένες από τις αδυναμίες του συστήματος 
διακυβέρνησής του. Υπό το πρίσμα αυτό, συζητήθη-
καν μέτρα βελτίωσης, σχέδια δράσης και τα τελικά 
βήματα για την υλοποίηση του συγκεκριμένου έργου.
Στο εργαστήρι συμμετείχαν επίσης εκπρόσωποι του 

τμήματος Πολιτικής Προστασίας του Δ. Κατερίνης, 
του Γ’ Λιμενικού Τμήματος Σκάλας Κατερίνης, της Δι-
ασωστικής Ομάδας Πιερίας, του Σώματος Εθελοντών, 
Σαμαρειτών Διασωστών και Ναυαγοσωστών του 
Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού, του Πιερικού Οργανι-
σμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής Πιερίας 
(ΠΟΤΑΠ), καθώς και το στέλεχος της Αντιδημαρχίας 
Τουρισμού Βαγγέλης Νικολαΐδης.

Ο Δήμος Κατερίνης στο πρόγραμμα της Ε.Ε. 
για τη «Διαχείριση κρίσεων και διακυβέρνηση στον τουρισμό»

«Ο Δήμος Κατερίνης υποστηρίζει την κοινωνική 
ενσωμάτωση των Ρομά. Δημιουργούμε δίχτυ προ-
στασίας για όλες τις ευάλωτες ομάδες. Για τον σκοπό 
αυτό, χρησιμοποιούμε όλα τα απαραίτητα εργαλεία, 
τα οποία έχουν ως αποτέλεσμα την επίτευξη του 
συγκεκριμένου στόχου» τονίζει σε δήλωσή του, ο 
Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Προστασίας Σάββας Καρυ-
πίδης, με αφορμή τη συνάντηση εργασίας (Working 
Group-Roma) που συνδιοργανώθηκε από την Ευ-
ρωπαϊκή Επιτροπή και την ΕΥΣΕΚΤ (Ειδική Υπηρεσία 
Συντονισμού Δράσεων ΕΚΤ), στην Αθήνα, την Τρίτη 
30 Ιανουαρίου.
Θέμα της συνάντησης, στην οποία συμμετείχαν 

στελέχη των Υπουργείων Οικογένειας και Κοινωνικής 
Συνοχής, Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, Υγεί-
ας, Παιδείας και Θρησκευμάτων, ήταν: «Η αξιοποίηση 

του ΕΚΤ+ για την υλοποίηση πολιτικών ένταξης των 
Ρομά». Ειδικότερα, ο Δήμος Κατερίνης, ο οποίος 
ήταν ο μόνος που προσκλήθηκε από την Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή, παρουσίασε το έργο, τις παρεμβάσεις που 
υλοποιεί μέσω της αξιοποίησης διαφορετικών χρημα-
τοδοτικών πηγών, υπό το πρίσμα μιας ολοκληρωμέ-
νης προσέγγισης. Έμφαση δόθηκε στις δράσεις εκπαί-
δευσης, απασχόλησης και εξατομικευμένης προσέγγι-
σης, δράσεις που όπως τονίστηκε και από τα μέλη της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής, συνιστούν καλές πρακτικές 
στον τομέα της κοινωνικής ενσωμάτωσης των Ρομά 
και είναι άξιες συγχαρητηρίων.
Στην εν λόγω συνάντηση που έγινε στο πλαίσιο της 

εποικοδομητικής συνεργασίας του Δήμου Κατερίνης, 
με τη Γενική Γραμματεία Κοινωνικής Αλληλεγγύης και 
Καταπολέμησης της Φτώχειας του Υπουργείου Οικο-

γένειας και Κοινωνικής Συνοχής, για την υλοποίηση 
δράσεων προς όφελος της τοπικής κοινότητας Ρομά, 
ο Δήμος εκπροσωπήθηκε από την Κοινωνική Επιστή-
μονα, Κατερίνα Σαμαλή – Συντονίστρια του Παραρτή-
ματος Ρομά.

O Δήμος Κατερίνης στην 3η συνάντηση της θεματικής 
ομάδας εργασίας για τους Ρομά
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Με απόλυτη επιτυχία στέφθηκε η ετήσια εκδήλωση 
του Επιμελητηρίου Πιερίας για την κοπή βασιλόπιτας, 
το βράδυ του Σαββάτου 3 Φεβρουαρίου 2024. Καλε-
σμένος και κεντρικός ομιλητής ήταν ο Αντιπρόεδρος 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής κ. Μαργαρίτης Σχοινάς. 
Την εκδήλωση τίμησε και η συντονίστρια του Γραφεί-
ου του Πρωθυπουργού στη Βόρεια Ελλάδα κ. Έλενα 
Σώκου. Πλήθος εκπροσώπων της τοπικής κοινωνίας, 
καθώς και του επιχειρηματικού κόσμου της Πιερίας 

παραβρέθηκαν στη μεγάλη γιορτή του Επιμελητηρί-
ου. 
Στην ομιλία του, ο Αντιπρόεδρος της Ευρωπαϊκής 

Επιτροπής κ. Μαργαρίτης Σχοινάς αναφέρθηκε, με-
ταξύ άλλων, στις ευκαιρίες που ανοίγονται στη χώρα 
μέσα από τη συνδυαστική χρήση των ευρωπαϊκών 
χρηματοδοτικών μηχανισμών του Ταμείου Ανάκαμ-
ψης και του ΕΣΠΑ 2021-2027. Όπως είπε, πρόκειται 
για πόρους που ποτέ άλλοτε δεν είχε στη διάθεσή 
της η χώρα, και για αυτό η τρέχουσα προγραμματική 
περίοδος έως το 2027 αποτελεί μια ιστορική ευκαιρία 
για την Ελλάδα. Ακόμη, ο κ. Σχοινάς στάθηκε στη σω-
στή αξιοποίησή τους, η οποία μπορεί να διασφαλίσει 
μοναδικές προοπτικές για την ελληνική οικονομία, την 
ανάπτυξη αλλά και το μέλλον της χώρας συνολικά. 
Χαρακτηριστικά τόνισε ότι είναι η ευκαιρία να αλάξει 
ότι δεν πήγε καλά τις προηγούμενες δεκαετίες στην 

αναπτυξιακή δομή της Ελλάδας και να επαναπροσδιο-
ρίσουμε το εθνικό παραγωγικό μοντέλο όπου κρίνεται 
σκόπιμο. Σχετικά με τους πόρους του ΕΣΠΑ, ο κ. 
Σχοινάς επεσήμανε ότι η Ελλάδα τα τελευταία χρόνια 
βρέθηκε ανάμεσα στους καλούς μαθητές, στο πρώτο 
θρανίο, όπως ανέφερε χαρακτηριστικά. 
Σχετικά με τον Νομό Πιερίας, ο κ. Σχοινάς είπε πως 

έχει λάβει περίπου 150 εκατ. ευρώ την περίοδο 2014-
2020, στην υγεία, το περιβάλλον, τον πολιτισμό, την 
αλιεία, την απασχόληση, τις υποδομές. Όσον αφορά 
το μέλλον, ο κ. Σχοινάς επεσήμανε: «Ενόψει και των 
σημαντικών πόρων και δυνατοτήτων που έχουμε 
προβλέψει για την επιχειρηματικότητα, την αγροτο-
διατροφική παραγωγή, την τουριστική ανάπτυξη, για 
την Κεντρική Μακεδονία και την Πιερία, είμαι βέβαιος 
ότι έχουμε το οπλοστάσιο να αντιμετωπίσουμε κάθε 
πρόκληση. Η Πιερία αποτελεί σημαντικό κόμβο για 
την ανάπτυξη της περιοχής με σημαντική συνεισφορά 
στην εθνική προοπτική. Η Κατερίνη, το μητροπολιτικό 
της κέντρο μια πόλη με δυναμισμό και διακριτό στίγ-
μα στις παραγωγικές δομές της πατρίδας μας όπως 
άλλωστε μαρτυρά και η δική σας επένδυση, η δική 
σας δουλειά, η επιχειρηματικότητα και η δημιουργι-
κότητα της τοπικής επιχειρηματικής κοινότητας που 
διαθέτει εθνικούς πρωταγωνιστές».

ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΠΛΗΘΟΥΣ ΕΚΠΡΟΣΩΠΩΝ ΤΗΣ ΤΟΠΙΚΗΣ ΚΟΙΝΩΝΙΑΣ ΚΑΙ ΤΟΥ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΥ ΚΟΣΜΟΥ 
ΤΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ

Η μεγάλη γιορτή του Επιμελητηρίου με καλεσμένο 
τον Αντιπρόεδρο της Ευρωπαϊκής Επιτροπής Μαργαρίτη Σχοινά 
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Τιμώντας τον σπουδαίο ρόλο που διαδραματίζουν οι 

εκπαιδευτικοί στην τοπική κοινωνία, ο Δήμος Πύδνας 
Κολινδρού διοργάνωσε μια εξαιρετική εκδήλωση ανή-
μερα των Τριών Ιεραρχών, με σκοπό να τιμήσει τη 
συνεισφορά της εκπαιδευτικής κοινότητας στην ανά-
πτυξη και εκπαίδευση των παιδιών της περιοχής.
Η λιτή τελετή, που έγινε στην αίθουσα του Δημο-

τικού Συμβουλίου στο Αιγίνιο, αποτέλεσε ευκαιρία 
για να αναδειχθεί η σπουδαιότητα της εκπαίδευσης 
στην κοινωνία και να αναγνωριστεί η συνεισφορά των 
εκπαιδευτικών στη διαμόρφωση του μέλλοντος των 
μαθητών.
Η εκδήλωση περιλάμβανε μια εμπνευσμένη ομιλία 

από τον Γενικό Αρχιερατικό Επίτροπο Β. Πιερίας, εφη-
μέριο του Ι.Ν. Παναγίας Αιγινίου, πρωτοπρεσβύτερο 
Ηλία Γκοτσίδη, που με τη συνταξιοδότησή του από 
το εκπαιδευτικό σύστημα, συνέχισε να επισημαίνει 
τη σημαντικότητα της εκπαίδευσης. Ο π. Ηλίας είχε 
υπηρετήσει για πολλά χρόνια ως δάσκαλος σε δημο-
τικά σχολεία του Αιγινίου και της Μεγάλης Γέφυρας, 
μεταφέροντας τη γνώση και τις αξίες του σε πολλές 
γενιές μαθητών. Με συναισθηματική αναφορά στη δι-
δασκαλία των Τριών Ιεραρχών, ο πατέρας Ηλίας ανέ-
δειξε τον ρόλο της εκπαίδευσης ως πηγή φωτισμού 
και γνώσης για τα παιδιά και τους νέους.
Ακολούθησε η κοπή βασιλόπιτας για όλους τους 

εκπαιδευτικούς που βρέθηκαν στην εκδήλωσή. Τα 

φλουριά, αντιστοιχούσαν σε τρία δώρα, τα οποία 
προέκυψαν μέσω κληρώσεων. Δύο από αυτά ήταν 
ένα διήμερο στα Λουτρά Πόζαρ, προσφορά του Δη-
μάρχου Χρήστου Κομπατσιάρη, ο οποίος τίμησε την 
εκδήλωση με την παρουσία του. Το τρίτο δώρο ήταν 
μία εικόνα του Αγίου Δημητρίου.
Η εκδήλωση οργανώθηκε με τη συνεργασία των 

Σχολικών Επιτροπών Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθ-
μιας Εκπαίδευσης του Δήμου, με τους Προέδρους 
Δημήτρη Χλεμέ και Δημήτρη Κοεμτζή να απευθύνουν 
χαιρετισμό, εκφράζοντας τον σεβασμό και την ευγνω-
μοσύνη του Δήμου προς τους εκπαιδευτικούς για την 
αφοσίωση και το έργο τους.

Εκδήλωση τιμής προς τους εκπαιδευτικούς 
από τον Δήμο Πύδνας – Κολινδρού

Τη Δευτέρα 29 Ιανουαρίου η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. 
Σοφία Μαυρίδου δέχτηκε στο γραφείο της Επιτροπή Αγρο-
τών από τη Βόρεια Πιερία, αποτελούμενη από τον Πρόεδρό 
της Στέργιο Πίσκο και τα μέλη Ιωάννη Ορφανίδη και Νικό-
λαο Παυλόπουλο.
Τα μέλη της Επιτροπής κατέθεσαν ψήφισμα με σειρά αι-

τημάτων του κλάδου, ενώ ακολούθησε μια εποικοδομητική 
συζήτηση με την Αντιπεριφερειάρχη, όπου αναπτύχθηκαν 
εκτενώς τα προβλήματα που απασχολούν και ταλανίζουν τον 
πρωτογενή τομέα στην ευρύτερη περιοχή.
Η Αντιπεριφερειάρχης κ. Σοφία Μαυρίδου γνωστοποίησε 

στα μέλη της Επιτροπής τη διαχρονική στήριξη της ίδιας 
προς τον πρωτογενή τομέα, επισημαίνοντας ότι στους πρω-

ταρχικούς στόχους της αγροτικής πολιτικής της ΠΚΜ και 
της ΠΕ Πιερίας βρίσκονται δράσεις και πρωτοβουλίες που 
στόχο έχουν τον εκσυγχρονισμό της πρωτογενούς παρα-
γωγής προκειμένου αφενός να βελτιωθεί η ποιότητα ζωής 
των αγροτών και αφετέρου η Πιερία να λανσάρει υψηλής 
ποιότητας αγροτικά προϊόντα.
Στη συνέχεια τα μέλη της Επιτροπής ευχαρίστησαν την 

Αντιπεριφερειάρχη για τη φιλοξενία και την εποικοδομητική 
συζήτηση, η δε Αντιπεριφερειάρχης δήλωσε χαρακτηριστι-
κά: «Στηρίζουμε πάντοτε τα δίκαια αιτήματα των αγροτών 
και στεκόμαστε έμπρακτα στο πλευρό του πρωτογενούς 
τομέα με στόχο την διαρκή αναβάθμιση της τοπικής παρα-
γωγής και του βιωτικού επιπέδου του γεωργικού κλάδου».

Επίσκεψη Επιτροπής Αγροτών από τη Βόρεια Πιερία 
στην Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας

Δυναμικό παρόν έδωσε ο Μελισσοκομικός Σύλλογος Πιερίας, στην Πανελλαδική 
μελισσοκομική κινητοποίηση στο πλαίσιο της έναρξης λειτουργίας της AGROTICA 
24. Τα χρόνια, συσσωρευμένα, άλυτα και συνεχώς διογκούμενα προβλήματα του 
κλάδου της μελισσοκομίας ωθούν τους μελισσοκόμους στα όρια της επιβίωσης. 
Η Ομοσπονδία Μελισσοκομικών Συλλόγων και το Πανελλήνιο Μελισσοκομικό Συ-
ντονιστικό Κινητοποιήσεων και η κοινή πεποίθηση όσων συμμετείχαν ήταν ότι, ο 
αγώνας μόλις ξεκίνησε και θα κλιμακωθεί έως ότου υπάρξει δικαίωση. Προς το πα-

ρόν, μετά και την 
επίδοση κοινού 
ψηφίσματος των 
μελισσοκομικών 
φορέων στην 
συντονίστρια του 
Γραφείου Θεσ-
σαλονίκης του 
Πρωθυπουργού, 
ο κλάδος βρίσκε-
ται σε αναμονή 
αποφάσεων και 
υλοποιήσεων.

Δυναμικό παρών έδωσε 
ο Μελισσοκομικός Σύλλογος 
Πιερίας στην κινητοποίηση 

στην Agrotica
Σε ιδιαίτερα εγκάρδιο κλίμα πραγματοποιήθηκε τη Δευτέρα 29 Ιανουαρίου εθιμο-

τυπική επίσκεψη του Δ.Σ. της Ε.Π.Μ. στον Βουλευτή Πιερίας κ Σπύρο Κουλκουδίνα.
Ο Πρόεδρος της Εστίας κ. Ευθύμης Μαυρίδης, αφού παρουσίασε το πλάνο των 

εκδηλώσεων για τον εορτασμό των 70 χρόνων από την ίδρυση της Ε.Π.Μ., τόνισε 
την ανάγκη για αρωγή από όλους τους φορείς για την πραγματοποίηση του φετινού 
προγράμματος, αναδεικνύοντας τη διαχρονική πνευματική και πολιτιστική πορεία 
του συλλόγου.
Από την πλευρά του ο Βουλευτής κ. Σπύρος Κουλκουδίνας, αφού εξήρε το έργο 

και τις δράσεις του συλλόγου σε όλη την πορεία των χρόνων αυτών, δήλωσε την 
έμπρακτη στήριξή του, τόσο στον κύκλο 
των εκδηλώσεων των «Εαρινών Ημερών 
Μουσών», όσο και στις υπόλοιπες επετει-
ακές δράσεις της χρονιάς.
Στη συνάντηση παρευρέθηκαν επίσης 

από το Δ.Σ. της Ε.Π.Μ. η κ. Αναστασία 
Πιτσιάβα, Ταμίας, η κ. Σοφία Χαλκίδου, 
Ειδ. Γραμματέας και Έφορος Λόγου Τέ-
χνης και Συνεδρίων, η κ. Μαρία Βούλγα-
ρη, Έφορος Χορωδίας, και η κ. Ιωάννα 
Ηλιάδου, Έφορος Παραδοσιακού Υλικού.

Εθιμοτυπική επίσκεψη 
της Εστίας Πιερίδων Μουσών 

στον Βουλευτή Σπύρο 
Κουλκουδίνα
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Δεν ήταν μία ακόμη, αλλά ήταν η 30η Επετειακή 
Κλαδική Έκθεση Γεωργικών Μηχανημάτων Εξοπλι-
σμού και Εφοδίων, γνωστή ως AGROTICA, που μονο-
πώλησε το ενδιαφέρον και την προσοχή των αγροτών 
μας, που έσπευσαν να παραβρεθούν σε αυτήν ή και 
να την επισκεφτούν απλά, το 4ήμερο 1-4 Φεβρουα-
ρίου, στις γνωστές εγκαταστάσεις της ΔΕΘ HELEXPO 
στη Θεσσαλονίκη.
Μία Έκθεση θεσμός που χαίρει εκτιμήσεως εντός, 

αλλά και εκτός Επικράτειας και που παρότι 30 ετών 
συνεχίζει να διατηρεί υψηλό το ενδιαφέρον και την 
προσοχή του αγροτικού μας κόσμου. Ακόμη και αν 
έγινε υπό το πρίσμα των αγροτικών κινητοποιήσεων, 
που λαμβάνουν χώρα σε αρκετά σημεία της Ελλάδας, 
επιβεβαιώθηκε η τεράστια δυναμική και προοπτική 
του πρωτογενή τομέα στην χώρα μας.
Επισκεφτήκαμε την 30η AGROTICA και φέτος, 

σημειώνοντας ρεκόρ δημοσιογραφικών καλύψεων, 
αφού καλύφθηκαν από το 1985 μέχρι και φέτος όλες 
αυτές οι Εκθέσεις και οι εντυπώσεις είναι θετικές.
Μεταξύ των άλλων, στο Περίπτερο 2 είδαμε τον 

συντοπίτη μας κ. Λάζαρο Παπαδόπουλο που παρέχει 
εξειδικευμένες ασφαλιστικές υπηρεσίες στα θερμο-
κηπιακά είδη και που εξέφρασε την ικανοποίησή του 
από την συμμετοχή του σε αυτήν. Στο ίδιο περίπτερο 
η EUROMIND του κ. Αποστόλη Ιωαννίδη που επεσή-
μανε πως η συμβουλευτική υποστήριξη αποτελεί το 

μεγάλο συγκρι-
τικό πλεονέ-
κτημα των επι-
χειρήσεων που 
έχουν ως στόχο 
την ανάπτυξη, 
την επιτυχία και 
τη δημιουργία 
υπεραξίας. Πα-
ραδίπλα είχαμε 

συνάντηση και συνεργασία του Α’ Αντιπροέδρου της 
ΕΘΕΑΣ κ. Χρήστου Γαννακάκη με τον πρώην Υφυ-
πουργό Οικονομικών και επίσης Ημαθιώτη κ. Απόστο-
λο Βεσυρόπουλο.
Εξίσου εντυπωσιακό το σταντ του Υπουργείου 

Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων που έτυχε ικανο-
ποιητικής επισκεψιμότητας.
Στο Περίπτερο 9, προσεγμένο, σύγχρονο και προ-

σιτό για τους επισκέπτες το σταντ της EMPHYTON 
που με επικεφαλής τον κ. Γιώργο Πουλτσίδη και τον 
συντοπίτη μας γεωτεχνικό κ. Δημήτρη Λέινα, με χαρά 
και άνεση υποδέχονταν τους πάμπολλους επισκέπτες 
αγρότες, που συνεργάζονται με την εταιρία αυτή, 
όπως και ο Κατερινιώτης Γεωπόνος κ. Σάκης Κατσια-
μήτας.
Στο ίδιο Περίπτερο η Jingold με τον συντοπίτη μας 

κ. Σάκη Πισαλίδη και τον Γενικό Δ/ντή κ. Κώστα Χον-
δρούδη που βομβαρδίστηκαν για τα καινοτόμα και 
μελλοντικά πολλά υποσχόμενα κίτρινα ακτινίδια.
Στο Περίπτερο 8 τώρα, η γνωστή εταιρία NATURE 

Βιοτεχνική Εμπορική Εταιρία Γεωργικών Εφοδίων με 
έδρα της στην Ν. Έφεσσο Πιερίας, δια των κ.κ. Νίκου 
Βουλγαράκη και Δημήτρη Τριανταφύλλου, καθώς 
και του γεωπόνου κ. Διονύση Καραΐσκου και των 
υπολοίπων άξιων συνεργατών της εν λόγω εταιρί-
ας, πραγματοποίησαν εκατοντάδες συναντήσεις και 
ντηλ με τους ικανοποιημένους αγρότες-πελάτες τους, 
επιβεβαιώνοντας την αδιαπραγμάτευτη συνέχιση πα-
ροχής υπηρεσιών υψηλής ποιότητας στον κλάδο των 
λιπασμάτων.
Στο ίδιο Περίπτερο τα Οργανοχημικά Λιπάσματα Μα-

κεδονίας, του Ομίλου της MAXI ABEE, με οικοδεσπό-
τες τους κ.κ. Λούη Παπαδόπουλο (Διευθύνοντα Σύμ-
βουλο και Γενικού Διευθυντού της ΜΑΧΙ ΑΒΕΕ) και 
Λάζαρο Βασιλειάδη (Οικονομικού Διευθυντή της MAXI 
ΑΒΕΕ), καθώς και του Γεωπόνου κ. Γιώργου Τσακα-
λίδη, που αφειδώς προσέφερε την ενημέρωση στους 
αγρότες που επισκέπτονταν το περίπτερο αυτό.
Τέλος, υπήρξε και ανταλλαγή πληροφοριών σε ένα 

ενδιαφέρον δημοσιογραφικό πηγαδάκι, με τους δημο-
σιογράφους του ΑΠΕ-ΜΠΕ κ. Θανάση Τσίγγανα, του 
βετεράνου Πιεριέα δημοσιογράφου της ΕΡΤ Νίκου 
Κούρτη, αναφορικά με ζητήματα που άπτονται θεμά-
των και του Γεωπόνου της GREEK FARMER κ. Χαρά-
λαμπου Δαλαλάκη, με τον υπογράφοντα.
Κατά τα λοιπά οργανώθηκαν και πλήθος παράλλη-

λων εκδηλώσεων και ομιλιών που αφορούσαν τις εξε-
λίξεις στον πρωτογενή τομέα της χώρας μας.
Το ραντεβού ανανεώθηκε για το σωτήριο έτος 2026 

για την 31η AGROTICA…
ΓΙΑΝΝΗΣ ΤΣΙΜΠΟΝΙΔΗΣ

Επετειακή και μεγαλειώδης η 30η AGROTICA 
στη Θεσσαλονίκη



ΤΡΙΤΗ 6 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση 11Τοπικά



ΤΡΙΤΗ 6 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση12 ΜΑΤΙΕΣ ΣΤΑ ΤΟΠΙΚΑ
Εορτάστηκε στην Ιερά Μητρόπολη Κίτρους, Κατερίνης 

και Πλαταμώνος η μνήμη των Τριών Ιεραρχών, Προστα-
τών της Παιδείας.
Συγκεκριμένα το απόγευμα της Δευτέρας 29 Ιανουαρί-

ου, στον Ιερό Ναό Αγίας Τριάδος Κατερίνης και συγκε-
κριμένα στο Παρεκκλήσιο Αγ. Κυπριανού και Ιουστίνης, 
τελέστηκε Μέγας Πανηγυρικός Εσπερινός χοροστατού-
ντος του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Κίτρους, Κατε-
ρίνης και Πλαταμώνος κ. Γεωργίου.
Στον Εσπερινό παρέστησαν η Διευθύντρια Πρωτοβάθ-

μιας Εκπαίδευσης Ν. Πιερίας κ. Παρθένα Τριανταφυλλί-
δου, ο Διευθυντής Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Ν. Πι-
ερίας κ. Γιώργος Μακρής, Διευθυντές και Εκπαιδευτικοί 
σχολείων και των δύο βαθμίδων.

Ο Σεβασμιώτατος Ποιμενάρχης κ. Γεώργιος, μετά 
το πέρας του Εσπερινού, αναφέρθηκε στο ζωντανό 
παράδειγμα των τιμωμένων Αγίων Πατέρων, υπογραμ-
μίζοντας ότι δεν ήταν απλά τρεις πανεπιστήμονες αλλά 
ήταν, κατά τον Απόστολο Παύλο, άνθρωποι στους 
οποίους είχε μορφωθεί εσωτερικά ο Χριστός και αυτό 
είναι το στοιχείο που τους καθιστούσε σοφούς και διδα-
σκάλους.
Μετά το πέρας του Εσπερινού ακολούθησε επίκαιρη 

ομιλία από τον Εκπαιδευτικό Ιωάννη Βαλσάμογλου, στέ-
λεχος της Διεύθυνσης Α’θμιας Εκπαίδευσης και Θεολόγο.
Στη συνέχεια, ο Σεβασμιώτατος κ. Γεώργιος παρέθεσε 

δεξίωση σε όλους τους Εκπαιδευτικούς, που συμμετεί-
χαν στον εορτασμό.

Την Τρίτη 30 Ιανουαρίου το πρωί πανηγύρισε ο ομώ-
νυμος Ιερός Ναός Νέας Εφέσου στον Δήμο Δίου-Ολύ-
μπου, χοροστατούντος του Σεβασμιωτάτου Μητροπο-
λίτου κ. Γεωργίου με την τέλεση πανηγυρικής Θείας 
Λειτουργίας.
Την ίδια ημέρα, στον Ιερό Καθεδρικό Ναό Θείας Ανα-

λήψεως Κατερίνης, μετά τη Θ. Λειτουργία και με την πα-
ρουσία των τοπικών Αρχών, τελέστηκαν Αρτοκλασία και 
Μνημόσυνο, ενώ εκφωνήθηκε πανηγυρική ομιλία από 
την κα Σύλβια Δεληγιαννίδου, Διευθύντρια του Ειδικού 
Σχολείου Κατερίνης.
Παράλληλα λειτούργησαν όλοι οι Ιεροί Ναοί του Νο-

μού με τη συμμετοχή εκπαιδευτικών και μαθητών των 
σχολείων.

Η Εορτή των Τριών Ιεραρχών στην Κατερίνη

Την Τρίτη 30 Ιανουαρίου, στα πλαίσια της εορτής 
των Τριών Ιεραρχών πραγματοποιήθηκε εκδήλωση της 
Διεύθυνσης Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας για 
τους μαθητές των Γυμνασίων και των Λυκείων αρμοδι-
ότητας της.
Στην εκδήλωση βραβεύτηκαν οι πρωτεύσαντες μαθη-

τές καθώς και εκείνοι που διακρίθηκαν σε μαθητικούς 
διαγωνισμούς και αθλητικούς αγώνες τη σχολική χρο-
νιά 2022-2023.
Την εκδήλωση άνοιξε ο Διευθυντής της Δευτεροβάθ-

μιας Εκπαίδευσης Πιερίας κ. Γεώργιος Μακρής, ο οποί-

ος καλωσόρισε τους προσκεκλημένους, τους εκπαιδευ-
τικούς, τους μαθητές, τις μαθήτριες και τους γονείς.
Την εκδήλωση τίμησε με την παρουσία της η Αντι-

περιφερειάρχης Πιερίας κ. Μαυρίδου Σοφία και ο 
Αντιδήμαρχος Κατερίνης και εκπρόσωπος του Δημάρ-
χου Κατερίνης, κ. Ντούμου κ. Μυστρίδης Ανέστης. 
Παραβρέθηκαν επίσης, εκπρόσωποι της Υφυπουργού 
κ. Μάνη – Παπαδημητρίου, του Βουλευτή Πιερίας κ. 
Μπαραλιάκου Ξενοφώντα, του Βουλευτή Πιερίας κ. 
Κουλκουδίνα Σπυρίδωνα και του Βουλευτή Πιερίας κ. 

Δελβερούδη Κομνηνού. Στην εκδήλωσε παρίστατο 
επίσης, η Αναπληρώτρια Προϊσταμένη του ΚΕΔΑΣΥ κ. 
Ελευθεριάδου Ροδή.
Κλείνοντας την εκδήλωση, ο Διευθυντής υπογράμμι-

σε τη σημασία της εορτής των Τριών Ιεραρχών και την 
αξία της μόρφωσης και της Παιδείας που αυτοί πρε-
σβεύουν. Συνεχάρη τους μαθητές, τις μαθήτριες, τους 
εκπαιδευτικούς αλλά και τους γονείς για τον διαρκή 
αγώνα και τους ευχήθηκε την επίτευξη των στόχων και 
των προσδοκιών τους.

Βραβεύσεις μαθητών από τη Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης Πιερίας

Την Τρίτη 30 Ιανουαρίου 2024, ημέρα εορτής των 
Τριών Ιεραρχών, Μεγάλων Πατέρων και Οικουμενικών 
Δασκάλων, προστατών της παιδείας και των γραμμά-
των, τελέστηκε  Θεία Λειτουργία στον Καθεδρικό Ιερό 
Ναό Θείας Αναλήψεως, από τον Πρωτοσύγκελο και 
τους Ιερείς του Νομού μας, παρουσία των εκπροσώ-
πων των Βουλευτών Πιερίας κ. Μπαραλιάκου και κ. 
Κουλκουδίνα και του εκπροσώπου του Δήμου Κατερί-
νης Αντιδημάρχου κ. Μυστρίδη. Τον πανηγυρικό της 

ημέρας εκφώνησε η Διευθύντρια του Ειδικού Δημοτι-
κού Σχολείου Κατερίνης κα Σύλβια Δεληγιαννίδου.
Στο τέλος της Θείας Λειτουργίας τελέστηκε αρτοκλα-

σία και ιερό μνημόσυνο για τους/τις κεκοιμημένους/νες  
εκπαιδευτικούς των Διευθύνσεων της Πρωτοβάθμιας 
και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας.

Στην συνέχεια η Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευ-
σης, στην παρακείμενη αίθουσα παρέθεσε δεξίωση, 
την οργάνωση της οποίας ανέλαβε η Υπεύθυνη Σχο-
λικών Δραστηριοτήτων της Διεύθυνσης Μαργαρίτα 
Αμανατίδου. Πολύτιμη η βοήθεια της Προϊσταμένης 
Εκπαιδευτικών Θεμάτων Μαριάνθης Παπαθανασίου και 
των υπαλλήλων της υπηρεσίας, Κατερίνας Κατεργάρη, 
Πρεσβείας Κουτσιαρή, Χαράς Νταντάμη, Φωτεινής Στε-
φανίδου, Μαρίας Συμεωνίδου και  Αθηνάς Ψαριάη.

Οι εκπαιδευτικοί της Πιερίας τίμησαν την ημέρα 
των Τριών Ιεραρχών
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 13ΜΑΤΙΕΣ ΣΤΑ ΤΟΠΙΚΑ
Την πρωτοχρονιάτικη πίτα για το 2024 έκοψε η Κοι-

νοπραξία Αγροτικών Συνεταιρισμών «ΟΛΥΜΠΟΣ-ΠΙΕ-
ΡΙΑ» την Πέμπτη 1 Φεβρουαρίου στο Δίον Πιερίας. Η 
εκδήλωση πραγματοποιήθηκε παρουσία των προέδρων 
των Συνεταιρισμών της Κοινοπραξίας, κ. Διονυσίου 
Φόλιου, Προέδρου Κοινοπραξίας και ΑΣ Καρίτσας, κ. 
Δημητρίου Ντούρου, Προέδρου ΑΣ Ράχης «Άγιος Λου-
κάς» καθώς και του Προέδρου του ΑΣ Σφενδάμης κ. 
Γιώργου Πολυχρονίδη.
Ο Πρόεδρος της Κοινοπραξίας Διονύσιος Φόλιος 

ευχήθηκε καλή και δημιουργική χρονιά σε όλους, 
συναδέλφους, αγρότες και εργαζόμενους και τόνισε 
το σημαντικό και ουσιαστικό έργο που γίνεται στην 
Κοινοπραξία Αγροτικών Συνεταιρισμών «ΟΛΥΜΠΟΣ-ΠΙ-
ΕΡΙΑ». Επιπλέον ευχαρίστησε τους εργαζομένους, που 
εκτός από την έγκυρη και σωστή υποβολή της Αίτησης 
Ενιαίας Ενίσχυσης (ΟΣΔΕ), τη σωστή εφαρμογή της 
Νέας ΚΑΠ 2023-2027 και των Οικολογικών σχημάτων, 
ασχολούνται και με επιδοτούμενα Προγράμματα Αγρο-
τικής Ανάπτυξης, Προγράμματα Νέων Αγροτών κ.ά. 
προς όφελος των αγροτών.

Κοπή πίτας της Κοινοπραξίας Αγροτικών Συνεταιρισμών 
«ΟΛΥΜΠΟΣ-ΠΙΕΡΙΑ»

Η επιλογή των πλέον αποτελεσματικών δράσεων προβολής και 
προώθησης του τουριστικού προϊόντος, συζητήθηκε μεταξύ της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ξενοδόχων και το Ελληνικού Οργανι-
σμού Τουρισμού στο πλαίσιο της εκδήλωσης κοπής της βασιλόπι-
τας της Ομοσπονδίας.
Άριστη, ισχυρή και σταθερή συνεργασία
«Για μια ακόμη φορά, επιβεβαιώνεται η άριστη, σταθερή και 

ισχυρή συνεργασία που υπάρχει μεταξύ της Ομοσπονδίας και του 
ΕΟΤ και συγκεκριμένα με τον Γ Γραμματέα Δημήτρη Φραγκάκη», 
επισήμανε ο Αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Ξενο-
δόχων και Πρόεδρος της Ένωσης Ξενοδόχων Πιερίας κ. Ηρακλής 
Τσιτλακίδης. Πρόκειται, όπως ανέφερε, για το αποτέλεσμα μιας 
συντονισμένης προσπάθειας που έχει ξεκινήσει εδώ και αρκετό 

καιρό, και που αφορά πέρα από όλες τις άλλες δράσεις, την προ-
ώθηση της χώρας μας, ως τουριστικού προορισμού των ορεινών 
και ημιορεινών περιοχών.
Στο πλαίσιο αυτό, υλοποιούνται στοχευμένες δράσεις προβολής 

της «άλλης Ελλάδας», και του ορεινού Τουρισμού, με στόχο την 
επιμήκυνση της τουριστικής περιόδου, στόχος που προϋποθέτει 
μια ισόρροπη τουριστική ανάπτυξη.
Τουριστικός προορισμός υψηλής ποιότητας
Ο Γενικός γραμματέας του ΕΟΤ κ. Δημήτρης Φραγκάκης έκανε 

λόγο για υψηλό επίπεδο συνεργασίας σημειώνοντας πως «η ΠΟΞ 
και ο ΕΟΤ είναι συντονισμένοι για την προώθηση του συνόλου 
της χώρας ως εν δυνάμει τουριστικού προορισμού υψηλής ποιό-
τητας».

ΑΡΙΣΤΗ ΚΑΙ ΙΣΧΥΡΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΤΩΝ ΠΟΞ ΚΑΙ ΕΟΤ

Η. Τσιτλακίδης: «Συντονισμένες προσπάθειες 
για την προώθηση της χώρας ως τουριστικoύ προορισμού»

Ενημερωτική ομιλία με θέμα «Νέες μορφές εξα-
πάτησης», διοργανώνει η Αντιδημαρχία Κοινωνικής 

Προστασίας/Τμήμα ΚΑΠΗ, σε συνεργασία με τη Διεύ-
θυνση Αστυνομίας Πιερίας, σήμερα Τρίτη 6-2-2024, 
στις 11.00 π.μ. στο Β’ ΚΑΠΗ, στο πάρκο Κατερίνης.
«Καθώς πληθαίνουν συνεχώς τα περιστατικά όπου 

επιτήδειοι εξαπατούν πολίτες, κυρίως μεγαλύτερης 
ηλικίας. και με γνώμονα την υπεύθυνη και ορθή ενη-
μέρωση – προστασία των μελών των ΚΑΠΗ και όλων 
των δημοτών μας, απευθύνουμε ανοικτή πρόσκλη-
ση σε κάθε ενδιαφερόμενο να παρακολουθήσει την 
εκδήλωσή μας» τονίζει ο Αντιδήμαρχος Κοινωνικής 
Προστασίας Σάββας Καρυπίδης.
Όπως επισημαίνουν τα στελέχη των ΚΑΠΗ, που 

έχουν την ευθύνη πραγματοποίησης της εκδήλωσης: 

«[…] Πρόκειται για είδη εγκληματικής δραστηριότη-
τας που αποσκοπούν στην εξαπάτηση των ανθρώ-
πων για την απόσπαση χρημάτων ή προσωπικών 
πληροφοριών, συχνά αποκτώντας πρόσβαση στα 
χρήματα και τους τραπεζικούς λογαριασμούς δημο-
τών.
Ενώ οποιοσδήποτε μπορεί να πέσει θύμα τους, οι 

απατεώνες συχνά στοχεύουν σε ηλικιωμένους. Αυτό 
συμβαίνει επειδή πιστεύουν ότι οι ηλικιωμένοι μπορεί 
να είναι λιγότερο εξοικειωμένοι με την τεχνολογία, 
να εκφοβίζονται ευκολότερα και να μπερδεύονται 
ευκολότερα σε συζητήσεις σχετικά με κανόνες και 
διαδικασίες».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ – ΚΑΠΗ

Ενημερωτική ομιλία με θέμα «Νέες μορφές εξαπάτησης» 
σε συνεργασία με τη Διεύθυνση Αστυνομίας Πιερίας

«Με αίσθημα αλληλεγγύης, για να ανταποκριθούμε υπεύθυνα και 
αποτελεσματικά στις κοινωνικές ανάγκες που προκύπτουν, στηρί-
ζουμε και είμαστε δίπλα στις ευάλωτες και ευπαθείς ομάδες συνδη-
μοτών μας. Είναι μια ανάγκη την οποία έχουμε θέσει ως βασική μας 
προτεραιότητα».
Αυτό ανέφερε ο Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Προστασίας Σάβ-

βας Καρυπίδης στην πρόσφατη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμ-

βουλίου Κατερίνης, στη διάρκεια της οποίας ψηφίστηκε ομόφωνα 
η στήριξη αστέγων και η μέριμνα οικονομικά αδύναμων – ευάλω-
των ομάδων πληθυσμού.
Ειδικότερα, αποφασίστηκε, σε ακραίες καιρικές συνθήκες, να 

υπάρχει μίσθωση τουριστικού καταλύματος, για να χρησιμοποιηθεί 
για την προσωρινή διαμονή τους, με ταυτόχρονη προμήθεια ειδών 
υγιεινής, υπνόσακων, ελαφρών γευμάτων, ροφημάτων κ.λ.π.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Προστασία των αστέγων 
σε ακραίες καιρικές συνθήκες
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Εννέα επενδυτικά έργα, προϋπολογισμού 13,11 εκα-
τομμυρίων ευρώ σε βιομηχανικά πάρκα, με στόχο την 
ενίσχυση της ενεργειακής απόδοσης, τα οποία εντάσ-
σονται στο Ταμείο Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας θα 
υλοποιηθούν από τον ΔΕΔΔΗΕ, μετά από απόφαση 
που υπέγραψε η Υφυπουργός Ανάπτυξης Άννα Μάνη – 
Παπαδημητρίου.
Ειδικότερα, η ένταξη αφορά την επιχορήγηση έργων 

κατασκευής υποσταθμών του ΔΕΔΔΗΕ για:
•	 ΒΙ.ΠΕ. Ξάνθης
•	 ΒΙΟ.ΠΑ. Σαπών
•	 ΒΙ.ΠΕ. Καβάλας
•	 ΒΙ.ΠΕ. Φλώρινας
•	 ΒΙ.ΠΕ. Σερρών
•	 ΒΙ.ΠΕ. Ιωαννίνων
•	 ΒΙ.ΠΕ. Κιλκίς
•	 ΒΙ.ΠΕ. Κομοτηνής

•	 ΒΙ.ΠΕ. Λαμίας
Η δράση, με φορείς υλοποίησης τη Γενική Γραμμα-

τεία Βιομηχανίας του Υπουργείου Ανάπτυξης σε συ-
νεργασία με το ΤΑΙΠΕΔ (Ταμείο Αξιοποίησης Ιδιωτικής 
Περιουσίας του Δημοσίου), συνιστά άλλο ένα βήμα 
προς την ενδυνάμωση της βιομηχανικής παραγωγής, 
στο πλαίσιο της «πράσινης» και ψηφιακής μετάβασης 
της βιομηχανίας.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Μάνη, τόνισε τη σημα-

σία του έργου, καθώς θα συμβάλλει στην ενίσχυση της 
βιομηχανικής βάσης της χώρας, εν προκειμένω της πε-
ριφερειακής βιομηχανικής ανάπτυξης, διαμορφώνοντας 
παράλληλα ένα πιο «πράσινο» βιομηχανικό τοπίο.
Όπως δήλωσε, «η Κυβέρνηση και το Υπουργείο Ανά-

πτυξης, εργάζονται, ώστε να απορροφηθούν όλοι οι 
πόροι του Ταμείου Ανάκαμψης, τα συγκεκριμένα δε 
έργα συμβάλλουν στην ενίσχυση της ελληνικής πε-

ριφέρειας, καθώς θα υλοποιηθούν σε περιφερειακές 
ΒΙ.ΠΕ., κυρίως της Βόρειας Ελλάδας και πάντα στο 
πλαίσιο της “πράσινης” μετάβασης».

Υπογράφηκε η ένταξη – χρηματοδότηση στο Ταμείο 
Ανάκαμψης 9 έργων του ΔΕΔΔΗΕ σε ΒΙ.ΠΕ. της Περιφέρειας

Για την περαιτέρω ενίσχυση της γυναικείας επι-
χειρηματικότητας και την ανάπτυξη στρατηγικών 
συνεργασίας συζήτησαν η Υφυπουργός Ανάπτυξης 
κ. Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου και η Πρόεδρος της 
Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς και μέλος του Διοικητικού 
Συμβουλίου της Ευρωπαϊκής Αρχής Κινητών Αξιών και 
Αγορών κ. Βασιλική Λαζαράκου.
Η κ. Μάνη και η κ. Λαζαράκου εστίασαν στην ανά-

γκη διαμόρφωσης πολιτικών και στρατηγικών που θα 
στηρίζουν ενεργά το γυναικείο επιχειρείν και επιβε-
βαίωσαν τη δέσμευσή τους για συνεχή συνεργασία 
και διάλογο, με στόχο την περαιτέρω βελτίωση του 
επιχειρηματικού περιβάλλοντος.
Επίσης, έγινε εκτενής αναφορά στον ν. 4706/2020 

για την Εταιρική Διακυβέρνηση, μια σημαντική επί-
τευξη της Ελληνικής Κυβέρνησης, σε συνέχεια πρω-

τοβουλιών της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς υπό την 
προεδρία της κ. Λαζαράκου. Με διάταξη του ως άνω 
νόμου, ορίζεται για τις εισηγμένες εταιρείες η υποχρέ-
ωση εκπροσώπησης ανά φύλο, σε ποσοστό που δεν 
υπολείπεται του 25% του συνόλου των μελών του 
διοικητικού συμβουλίου. Ως αποτέλεσμα, ενισχύθηκε 
η διαφάνεια στην ελληνική κεφαλαιαγορά και υπήρξε 
σημαντική πρόοδος σε πολλά συναφή θέματα, μεταξύ 
των οποίων και η ενδυνάμωση της ισότητας στον επι-
χειρηματικό χώρο.
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης επεσήμανε τη σημασία 

της ανάπτυξης και εφαρμογής ενισχυμένων προγραμ-
μάτων και πολιτικών που στοχεύουν στην τόνωση 
και στήριξη της γυναικείας επιχειρηματικότητας, μέσα 
από την παροχή εκπαιδευτικών ευκαιριών, χρηματο-
δοτήσεων και δικτύων υποστήριξης.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ – ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

Συνάντηση με την Πρόεδρο της Επιτροπής Κεφαλαιαγοράς

Ζήτημα επανεξέτασης του περιορισμού των 60 χιλιο-
μέτρων που έχει τεθεί μεταξύ της μόνιμης κατοικίας του 
πολίτη που συμμετέχει στο πρόγραμμα του κοινωνικού 
τουρισμού και του ξενοδοχείου, θέτει ο Βουλευτής Πιερί-
ας Σπύρος Κουλκουδίνας με κοινοβουλευτική του παρέμ-
βαση προς τις Υπουργούς Εργασίας και Τουρισμού.
Το ζήτημα αφορά τις τουριστικές επιχειρήσεις και τα 

καταλύματα στην Πιερία, αφού από το 2023 προσδιορί-
στηκε ότι η απόσταση των 60 km, μεταξύ της μόνιμης 
κατοικίας του πολίτη και του ξενοδοχείου, προσδιορίζε-
ται από το gov.gr.
Έτσι όμως δημιουργείται σύγχυση αφού για συγκε-

κριμένους προορισμούς το όριο των 60 χιλιομέτρων, 
λειτουργεί τιμωρητικά. Και αυτό γιατί με βάση το gov. 
gr, προκύπτουν διαφορετικές χιλιομετρικές αποστάσεις, 
ανάλογα με το αν χρησιμοποιούμε θεσμοθετημένο δί-
κτυο ή όχι και αν κάνουμε χρήση διοδίων ή όχι.
Όπως επισημαίνει ο κ. Κουλκουδίνας, πρέπει να επα-

νεξεταστεί η ρήτρα των 60 χιλιομέτρων, ιδιαίτερα για 
Νομούς όπως η Πιερία αφού το βόρειο τμήμα της και οι 
τουριστικές επιχειρήσεις που εδρεύουν εκεί δεν μπορούν 
να θεωρούνται επιλέξιμες επιχειρήσεις για πολίτες από 
την Θεσσαλονίκη, την Ημαθία και την Πέλλα.
Προτείνει μάλιστα, ο περιορισμός των 60 χιλιομέτρων 

για την απόσταση μεταξύ της μόνιμης κατοικίας του 
πολίτη και του ξενοδοχείου, να ισχύει μόνο σε επίπεδο 
Νομού και όχι μεταξύ περιφερειών.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της κοινοβουλευτικής 

πρωτοβουλίας του κ. Κουλκουδίνα:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς
Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης
Υπουργό Τουρισμού
ΘΕΜΑ «Επανεξέταση και εξορθολογισμός του περιορι-

στικού ορίου των 60 χιλιομέτρων μεταξύ μόνιμης κατοι-
κίας του δικαιούχου και ξενοδοχείου στο πρόγραμμα του 
Κοινωνικού Τουρισμού»
Κυρίες Υπουργοί
Τα προγράμματα κοινωνικού τουρισμού στοχεύουν να 

ενισχύσουν τις τοπικές οικονομίες αλλά και να δώσουν 
τη δυνατότητα σε ανθρώπους με μειωμένο εισόδημα να 
κάνουν διακοπές.
Είναι δεδομένο ότι κυρίαρχο στοιχείο στο σχεδιασμό 

τους αλλά και στο κανονιστικό πλαίσιο που το διέπει, 
πρέπει να είναι ο ορθολογισμός.
Ένας από τους περιορισμούς που έχει τεθεί αφορά στη 

χιλιομετρική απόσταση της μόνιμης κατοικίας του πολίτη 
που συμμετέχει στο πρόγραμμα του κοινωνικού τουρι-
σμού και του ξενοδοχείου.
Το 2020, η χιλιομετρική απόσταση των 60 χιλιομέτρων 

ήταν απαγορευτική για την ίδια περιφερειακή ενότητα.

Το 2021 και το 2022 υπήρχε η απαγορευτική διάταξη 
για τη χιλιομετρική απόσταση των 60 χιλιομέτρων, χωρίς 
κάποια άλλη διευκρίνηση ή προσδιορισμό.
Ο περιορισμός των 60 χιλιομέτρων δεν ισχύει για περι-

πτώσεις κατά τις οποίες το τουριστικό κατάλυμα βρίσκε-
ται σε ηπειρωτικό μέρος και ο τόπος κατοικίας σε νησί 
και αντίστροφα ή το τουριστικό κατάλυμα και ο τόπος 
κατοικίας βρίσκονται σε διαφορετικά νησιά.
Το 2023 προσδιορίστηκε ότι η απόσταση των 60 km, 

μεταξύ της μόνιμης κατοικίας του πολίτη και του ξενοδο-
χείου, προσδιορίζεται από το gov.gr.
Έτσι όμως δημιουργείται σύγχυση αφού για συγκε-

κριμένους προορισμούς το όριο των 60 χιλιομέτρων, 
λειτουργεί τιμωρητικά. Και αυτό γιατί με βάση το gov. 
gr, προκύπτουν διαφορετικές χιλιομετρικές αποστάσεις, 
ανάλογα με το αν χρησιμοποιούμε θεσμοθετημένο δί-
κτυο ή όχι και αν κάνουμε χρήση διοδίων ή όχι.
Είναι σαφές ότι πρέπει να επανεξεταστεί η ρήτρα των 

60 χιλιομέτρων, ιδιαίτερα για νομούς όπως η Πιερία 
αφού το βόρειο τμήμα της και οι τουριστικές επιχειρή-
σεις που εδρεύουν εκεί δεν μπορούν να θεωρούνται 
επιλέξιμες επιχειρήσεις για πολίτες από την Θεσσαλονίκη, 
την Ημαθία και την Πέλλα.
Ενδεχομένως η πιο ορθολογική λύση θα ήταν ο περι-

ορισμός των 60 χιλιομέτρων για την απόσταση μεταξύ 
της μόνιμης κατοικίας του πολίτη και του ξενοδοχείου, 
να ισχύει μόνο σε επίπεδο νομού και όχι μεταξύ περιφε-
ρειών.
Κατόπιν των ανωτέρω
Ερωτώνται οι Κύριες Υπουργοί
1.Προτίθενται να επανεξετάσουν το όριο των 60 χιλιο-

μέτρων για τον Κοινωνικό Τουρισμό σε περιφέρειες και 
να το περιορίσουν σε επίπεδο νομού;

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Nα αλλάξει ο χιλιομετρικός περιορισμός των 60 χλμ. 
για τον Κοινωνικό Τουρισμό σε περιοχές όπως η Πιερία»
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 15Τοπικά
Για τη συμμετοχή της στην 54η Συνάντηση του Πα-

γκόσμιου Οικονομικού Φόρουμ στο Ντάβος της Ελβε-
τίας, η Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας κ. Άννα Τζήκα 
ανέφερε τα εξής:
Πολιτικοί, στελέχη επιχειρήσεων, ηγέτες διεθνών ορ-

γανισμών και της κοινωνίας των πολιτών, ακαδημαϊκοί 
και καινοτόμοι από όλο τον κόσμο συγκεντρώθηκαν 
στην 54η Συνάντηση του Παγκόσμιου Οικονομικού 
Φόρουμ (WEF) στο Ντάβος της Ελβετίας για να «ανοι-
κοδομήσουν την εμπιστοσύνη» και να ενισχύσουν την 
παγκόσμια αλληλεγγύη με τη δημιουργία νέων ιδεών 
και την ανάπτυξη συνεργασιών.
Εν μέσω συνεχιζόμενης οικονομικής και γεωπολιτικής 

αναταραχής, στην κορυφή της ατζέντας ήταν η Τεχνη-
τή Νοημοσύνη ως κινητήρια δύναμη για την οικονομία 
και την κοινωνία. Οι δυνατότητες, οι κίνδυνοι και η 
ασφάλεια. Η Τεχνητή Νοημοσύνη, δεν είναι η επόμενη 
ημέρα, αλλά το παρόν! Το WEF δίνει ρυθμούς νέας γε-
νιάς, της γενιάς μου!
Στις κύριες θεματικές της ατζέντας βρέθηκε επίσης η 

μακροπρόθεσμη στρατηγική για το κλίμα, τη φύση και 
την ενέργεια. Η σύνοδος κορυφής εξέτασε τη δημιουρ-
γία βιώσιμων μεθόδων για να φτάσουμε ένα βήμα πιο 
κοντά στην ουδετερότητα ως προς τις εκπομπές διο-
ξειδίου του άνθρακα έως το 2050, ενώ αναφέρθηκαν 
οι προσπάθειες της Ευρώπης για την προώθηση της 

ενεργειακής της ανεξαρτησίας.
Ένα πολύ σημαντικό θέμα που συζητήθηκε στα πά-

νελ και πρέπει να μας απασχολήσει και ως Πιερία, ήταν 
οι τεράστιες δυνατότητες και προοπτικές που έχουν 
τα λιμάνια των Βαλκανίων ως προς την κατεύθυνση 
της οικονομικής ανάπτυξης των κρατών της ευρύτερης 
περιοχής. Τονίστηκε ότι θα πρέπει να δοθεί ιδιαίτερη 
έμφαση στα λιμάνια, καθώς ελέγχουν το εμπόριο, στη-
ρίζουν την εθνική ασφάλεια των κρατών, αποτελούν 
ενεργειακούς κόμβους και κόμβους ασφάλειας τρο-
φίμων. Το λιμάνι της Θεσσαλονίκης μας αφορά άμε-
σα, αλλά και μια πολλά υποσχόμενη προοπτική ενός 
«απεκεντρωτικού» λιμανιού στη βόρεια Πιερία. Ένα 
θέμα για το οποίο είχα εκφράσει δημόσια την άποψή 
μου πολύ πριν την εκλογή μου ως Περιφερειακή Σύμ-
βουλος Πιερίας, αλλά ως απόφοιτη του μεταπτυχιακού 
τμήματος εφοδιαστικής αλυσίδας.
Οι γνωριμίες με έμπειρες προσωπικότητες της πολι-

τικής, της οικονομίας και της τεχνολογίας είναι αυτά 
τα οποία συμβάλλουν στη νοοτροπία και το σκεπτικό, 
των νέων «ηγετών» για έναν κόσμο που αλλάζει με 
ιλιγγιώδεις ταχύτητες. Η νέα φωνή στην αυτοδιοίκηση 
της Πιερίας δεν παρακολουθεί απλά τις εξελίξεις, αλλά 
συμμετέχει και εργάζεται για αυτές!
Ανάμεσα στις σημαντικές στιγμές τις οποίες ξεχώρισα 

ήταν η ομιλία της κ. Αλεξάνδρας Σδούκου – Υφυπουρ-
γό Περιβάλλοντος και Ενέργειας με 
τίτλο «O ρόλος της Ελλάδας στην περι-
φερειακή ενεργειακή μετάβαση».
Σε πάνελ με τίτλο «Οικονομική ανά-

πτυξη της Ελλάδος», όπου συμμετείχε 
ο κ. Τάσος Βασιλειάδης – Ιδρυτής 
και Διευθύνων σύμβουλος της Joist 
Innovation Park, ο κ. Μάνος Πουλάκης 
– διευθυντής στην Salas Group και ο 
Rhett Power, αρθρογράφος του Forbes, 
είχα την ευκαιρία να συστηθώ και εγώ 
στο κοινό ως νέα γενιά της Ελλάδος, 

για την ανάδειξή μου στη λίστα του Forbes 30 under 
30 Greece 2024 και να πω λίγα λόγια για το όραμα των 
οργανισμών «Στράτα» και «ΟΠΕΣΚΕ».
«Οι γυναίκες στην πρώτη γραμμή της παγκόσμιας 

ατζέντας για την ειρήνη και την ασφάλεια» ήταν μία 
συγκλονιστική συζήτηση που παρακολούθησα όπου 
συμμετείχαν η Mandy Sanghera – Φιλάνθρωπος, επι-
χειρηματίας, παγκόσμια ακτιβίστρια για τα ανθρώπινα 
δικαιώματα, η Tatiana Kotyarenko – διεθνής ειδικός για 
τη φυλετική βία και την εμπορία ανθρώπων, η Linor 
Abaril – δικηγόρος, ηθοποιός, μοντέλο, η Dr. Qanta 
Ahmed – ανώτερος συνεργάτης, Φόρουμ γυναικείας 
ανεξαρτησίας 
και η Anastasiya 
Dzyakava – Ιδρύ-
τρια #stop_
sexting, βραβευ-
μένου οργανισμού 
από τον ΟΗΕ
Από όλη την 

εμπειρία, δεν θα 
μπορούσε να 
λείπει το κομμάτι 
των εικαστικών. 
Παρακολούθησα 
μία παράστα-
ση του David 
Garibaldi, ζωγρά-
φου που δημιουρ-
γεί αριστουργή-
ματα μέσα σε λίγα 
λεπτά. Στο Ντα-
βός δημιούργησε 
ένα πίνακα με το 
άγαλμα της ελευ-
θερίας ως φάρος 
ελπίδας και σύμ-
βολο ισότητας.

ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΤΗΣ ΑΝΝΑΣ ΤΖΗΚΑ ΣΤΗΝ 54η ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΤΟΥ ΠΑΓΚΟΣΜΙΟΥ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ ΦΟΡΟΥΜ

«Ο απόηχος του Νταβός»

Την αξίωση του δημοσίου έναντι ιδιωτικών ακινήτων 
στην κοινότητα του Παντελεήμονα του Δήμου Δίου – 
Ολύμπου Πιερίας, αναδεικνύει ερώτηση 9 Βουλευτών 
του ΣΥΡΙΖΑ –ΠΣ με επικεφαλής τον Βουλευτή Νίκο 
Παπά.
Το «ιδιοκτησιακό» των κατοίκων του Παντελεήμονα, η 

αδυναμία μεταβίβασης ή ένταξης σε αναπτυξιακά προ-
γράμματα, ο κίνδυνος να απενταχθούν επιχειρήσεις από 
αναπτυξιακά προγράμματα και άλλα προβλήματα που 
προκύπτουν από τους χειρισμούς της πολιτείας, ερεύνη-
σε, κατέγραψε και ενημέρωσε τα όργανα του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
ο πρώην Βουλευτής Πιερίας του ΣΥΡΙΖΑ –ΠΣ κ. Αθανάσι-
ος (Σάκης) Γκούνας. Ως εκ τούτου, το θέμα έφτασε στην 
Ελληνική Βουλή, μετά την ερώτηση που κατατέθηκε στις 
30-1-2024 από τους Βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ.
Ακολουθεί ολόκληρο το κείμενο που κατατέθηκε στην 

Βουλή από τους Βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ
Αθήνα, 30 Ιανουαρίου 2024
Ερώτηση
Προς τον υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών
Θέμα: «Αξίωση του δημοσίου έναντι ιδιωτικών ακινή-

των στην κοινότητα του Παντελεήμονα του Δήμου Δίου 
– Ολύμπου Πιερίας»
Στην ευρύτερη περιοχή του Παλαιού Παντελεήμονα, 

ενός ιστορικού ορεινού χωριού της Νότιας Πιερίας, 
άρχισε να χτίζεται οικισμός (σ.σ.: ανατολικότερα του 

παλαιού χωριού, 
παράλληλα στην 
Παλαιά Εθνική 
Οδό και απέναντι 
από το Ενετικό 
κάστρο του Πλα-
ταμώνα) εντός 
δασικής έκτασης, 
εξαιτίας ιστορικών 
και άλλων αιτίων.
Το 1963, η Πολι-

τεία συνέταξε ρυμοτομικό σχέδιο για μια δασική έκταση 
180 περίπου στρεμμάτων, το οποίο επέκτεινε διαδοχικά 
το 1972 και το 1979. Η εν λόγω έκταση παραχωρήθηκε 
σταδιακά, με ειδικούς όρους και εξαγορά, στους κατοί-
κους της Κοινότητας με τρείς διαδοχικές κληρώσεις και 
εξοφλήθηκε απ’ όλους, σύμφωνα με το τίμημα που κα-
θόριζε το κοινοτικό συμβούλιο και για τις τρείς διανομές. 
Τα συγκεκριμένα οικόπεδα δομήθηκαν έκτοτε σχεδόν 
στο σύνολό τους για διάφορες χρήσεις.
Το 1982, το δασαρχείο Πιερίας, κατ’ εφαρμογή του 

νόμου 998/1979 (ΦΕΚ Α΄ 289/1979), αναγκάστηκε να 
το χαρακτηρίσει Δημόσια Αστική Περιουσία και έτσι, με 
πρωτόκολλο παράδοσης – παραλαβής, μεταξύ δασαρχεί-
ου και υπουργείο Οικονομικών, παραδόθηκε στον έφορο 
Δημοσίων Κτημάτων στις 12/11/1982.
Με το άρθρο 27 του νόμου 4778/2021 (ΦΕΚ 26 

Α΄/19-02-2021), το δημόσιο δεν προβάλλει δικαιώματα, 
εφόσον δεν έχει εκδοθεί και κοινοποιηθεί στους νομείς 
αυτών ή στους δικαιοπαρόχους τους Πρωτόκολλο Διοι-
κητικής Αποβολής ή Πρωτόκολλο Καθορισμού Αποζη-
μίωσης Αυθαίρετης Χρήσης λόγω του πρώην δασικού 
χαρακτήρα τους και δεν προβάλλονται δικαιώματα του 
δημοσίου εξ άλλης αιτίας. Η εν λόγω ρύθμιση αφορούσε 
μόνο το πρώτο ρυμοτομικό σχέδιο (ΦΕΚ Δ΄ 132/28-08-
1963) και μόνο την πρώτη διανομή. Τα ακίνητα των δύο 
επόμενων διανομών (δύο επεκτάσεις του ρυμοτομικού 
σχεδίου) ανήκουν ακόμα στην περιουσία του ελληνικού 
δημοσίου.
Επειδή πλήττεται το κοινό περί δικαίου αίσθημα και η 

εμπιστοσύνη του πολίτη προς την συντεταγμένη Πο-
λιτεία, καθώς οι κάτοικοι του Παντελεήμονα πίστευαν 
ότι είχαν την πλήρη κυριότητα των οικοπεδικών αυτών 
εκτάσεων.
Επειδή τα συγκεκριμένα οικόπεδα δεν μπορούν σήμερα 

να μεταβιβασθούν, δεν μπορεί γι’ αυτά να εκδοθεί νέα 
οικοδομική άδεια, δεν μπορούν να τροποποιηθούν ή να 
επεκταθούν και δεν μπορούν να ενταχθούν σε νέα ανα-

πτυξιακά προγράμματα (σ.σ.: η περιοχή εξελίχθηκε σε 
τουριστικό προορισμό).
Επειδή υπάρχει κίνδυνος για επιχειρήσεις που έχουν 

ενταχθεί σε αναπτυξιακά προγράμματα (ΕΣΠΑ, κ.λπ.) να 
απενταχθούν από αυτά και όχι μόνο για όσες δεν παρήλ-
θε ο χρόνος που προβλέπεται από την ολοκλήρωση.
Επειδή κάποια εξ αυτών δεν μπορούν καν να δηλωθούν 

στο Εθνικό Κτηματολόγιο, κ.λπ.
Επειδή οι δικαιούχοι υποχρεούνται πλέον να υποβάλ-

λουν αντιρρήσεις – ενστάσεις, προκειμένου να διασώ-
σουν τις περιουσίες τους, ενέργειες οι οποίες απαιτούν 
ταλαιπωρία, δαπάνη χρόνου, κόστος με αβέβαιο αποτέ-
λεσμα.
Ερωτάται ο Υπουργός:
1. Έχει ισχύ ή όχι η ρύθμιση για το ιδιοκτησιακό 

καθεστώς των πρώην δασικών ακινήτων, που βρίσκο-
νται εντός ρυμοτομικού σχεδίου στον οικισμό του Νέου 
Παντελεήμονα, η οποία ψηφίστηκε την 17η Φεβρουαρί-
ου 2021η από την κυβέρνηση της Ν.Δ.;
2. Θα δρομολογηθούν άμεσα οι κατάλληλες ενέρ-

γειες, ώστε να επιλυθεί το πρόβλημα στο σύνολό του;
3. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμα των ενεργειών 

σας, ώστε να εκλείψει η αναστάτωση που έχει δημιουρ-
γηθεί στους δημότες του Νέου Παντελεήμονα και να 
γίνουν και τυπικά κύριοι των ιδιοκτησιών τους, χωρίς να 
είναι αναγκασμένοι να εμπλακούν σε μακροχρόνιες και 
δαπανηρές δικαστικές αγωγές;
Οι Ερωτώντες Βουλευτές
Παππάς Νικόλαος
Ζαμπάρας Μιλτιάδης
Μάλαμα Κυριακή
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος
Μπάρκας Κώστας
Νοτοπούλου Αικατερίνη
Πούλου Παναγιού
Τζάκρη Θεοδώρα
Χρηστίδου Ραλλία

Με ενέργειες του Σάκη Γκούνα, στη Βουλή το πρόβλημα 
με τις ιδιοκτησίες στον Παντελεήμονα
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Συνάντηση με τον Γ.Γ. του Ε.Ο.Τ. Δημήτρη Φραγκά-
κη είχε ο Βουλευτής Πιερίας Φ. Μπαραλιάκος με κύριο 
θέμα την θέση της Πιερίας στο ευρύτερο στρατηγικό 
πλάνο του Ε.Ο.Τ όσον αφορά την προώθηση του ελ-
ληνικού τουριστικού προϊόντος.
Ειδικότερα, ο Βουλευτής Πιερίας επεσήμανε την 

ανάγκη ενίσχυσης της προβολής του Ολύμπου ως ση-
μείου αναφοράς για τον Νομό με πλήθος ιστορικών, 
μυθολογικών και περιβαλλοντικών αναφορών να τον 
συνοδεύουν καθώς και στην παραολύμπια περιοχή 
που περιλαμβάνει ολόκληρη την Π.Ε. Πιερίας.
Μετά και τις πρόσφατες εξελίξεις με την έκδοση 

του Προεδρικού Διατάγματος, ήρθε η στιγμή για την 
έμπρακτη αξιοποίηση του brand name του Ολύμπου. 
Ο Όλυμπος, τα Πιέρια όρη και το Ελατοχώρι αξίζουν 
να βρεθούν σε ισότιμη και περίοπτη θέση με τις άλλες 
ορεινές περιοχές της χώρας, καθώς διαθέτουν συ-
γκριτικά πλεονεκτήματα ως προορισμοί αλλά και ένα 
δίκτυο τουριστικών καταλυμάτων και επαγγελματιών 
του χώρου, που προσφέρουν υψηλές υπηρεσίες και 
αναρίθμητες επιλογές σε κάθε επισκέπτη.
Ο κ. Φραγκάκης ενημέρωσε τον κ. Μπαραλιάκο ότι 

ο Όλυμπος βρίσκεται σε υψηλή προτεραιότητα στην 
προβολή της Ελλάδας και αναδεικνύεται ήδη έντονα 
στα διαδικτυακά εργαλεία του Ε.Ο.Τ. και σε ψηφιακές 
πλατφόρμες και portals για τον χειμερινό και όχι μόνο 
τουρισμό.
Επισήμανε επίσης ότι αναμένεται η ολοκλήρωση και 

παρουσίαση του φιλόδοξου σχεδίου ανάδειξης του 
Ολύμπου σε περιβαλλοντολογικό και ιστορικό τοπό-
σημο από την προεδρεία της Κυβέρνησης βάσει του 
οποίου θα δρομολογηθούν και οι όποιες μελλοντικές 
πρωτοβουλίες τόσο από τον ΕΟΤ όσο και από τους 
τοπικούς φορείς.
Επιπροσθέτως παρουσιάστηκε DEMO της διαδραστι-

κής πλατφόρμας του PIERIA365 που ετοίμασε ο Βου-
λευτής και συζητήθηκε εκτενώς η δημιουργία ενός 
calendar, καταγραφής και παρουσίασης όλων των 
δραστηριοτήτων του Νομού Πιερίας που μπορεί να 
απολαύσει ο επισκέπτης, 365 μέρες το χρόνο.
Η υπηρεσία αυτή έρχεται να απαντήσει στην ανάγκη 

του επισκέπτη οποιαδήποτε εποχή του χρόνου μέσω 
της ενημέρωσης για τις προτάσεις εναλλακτικού και 
θεματικού τουρισμού, γαστρονομίας και δράσεων που 

δύναται να υποστηρίξει η Πιερία, και θα συμβάλλει 
αποφασιστικά στην επιμήκυνση της τουριστικής περι-
όδου.
Το ραντεβού των δύο συνομιλητών ανανεώθηκε 

για το προσεχές μέλλον με κοινή συνισταμένη τον 
προγραμματισμό και την συνεργασία για την ανάδειξη 
της αυθεντικότητας και της ξεχωριστής ταυτότητας 
της Πιερίας ως τουριστικού προορισμού.

Η προβολή της Πιερίας και το καλεντάρι Pieria 365 
στο επίκεντρο της συνάντησης του Φ. Μπαραλιάκου 

με τον Γ.Γ. του Ε.Ο.Τ. Δ. Φραγκάκη

Την ικανοποίηση του εξέφρασε ο Βουλευτής 
Πιερίας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας για τη λύση που 
έδωσε το Υπουργείο Υγείας στο πρόβλημα με το 
καθεστώς απασχόλησης του προσωπικού των κι-
νητών μονάδων υγείας του ΕΟΔΥ.
Το ζήτημα είχε αναδείξει με δημόσια κοινοβου-

λευτική του παρέμβαση ο κ. Κουλκουδίνας από τις 
αρχές του περασμένου Νοεμβρίου, τονίζοντας ότι 
η συγκεκριμένη κατηγορία εργαζομένων καλύπτει 
πάγιες ανάγκες και έχει προσφέρει σημαντικές 
υπηρεσίες.
Μια πρώτη λύση δόθηκε με τη νομοθετική ρύθ-

μιση για την παράταση ισχύος των συμβάσεων 
εργασίας ορισμένου χρόνου προσωπικού των 
κινητών μονάδων υγείας του ΕΟΔΥ μέχρι τις 31 
Μαρτίου.

Μόνιμη όμως και βιώσιμη λύση δίνεται με την 
πρόθεση του Υπουργείου Υγείας να καλυφθεί 
η πληρωμή των εργαζομένων των κινητών μο-
νάδων υγείας από χρηματοδοτικό πρόγραμμα 
– «γέφυρα» διάρκειας οκτώ μηνών, το οποίο στη 
συνέχεια θα χρηματοδοτείται για μια πενταετία 
με πόρους από το ΕΣΠΑ.
Η εξέλιξη αυτή, καθιστά ακόμα πιο επίκαιρη 

αλλά και επιβεβλημένη την πρόταση που είχε 
καταθέσει ο Σπύρος Κουλκουδίνας για να μετεξε-
λιχθούν οι Κινητές Μονάδες Υγείας σε μια μόνιμη 
δομή που θα έχει ως αντικείμενο τις εξετάσεις 
πρόληψης και προαγωγής υγείας στην περιφέρεια 
και στις απομακρυσμένες ορεινές και νησιωτικές 
περιοχές που οι κάτοικοι δεν έχουν τη δυνατότη-
τα πραγματοποίησης εξετάσεων πρόληψης.

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Βιώσιμη λύση για τους εργαζόμενους 
στις Κινητές Μονάδες Υγείας»

«ΑΝΟΙΓΕΙ Ο ΔΡΟΜΟΣ ΓΙΑ ΝΑ ΓΙΝΟΥΝ ΜΟΝΙΜΕΣ ΔΟΜΕΣ»

Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη - Παπαδη-
μητρίου στο πλαίσιο των συνεχών δράσεών της για 
στήριξη των καστανοπαραγωγών της Πιερίας, πραγ-
ματοποίησε συνάντηση εργασίας με το επιστημονικό 
προσωπικό του Μπενακείου στην Αθήνα, με επίκεντρο 

την αντιμετώπιση της «φαιάς σήψης» της καστανιάς, 
του μύκητα που έχει προκαλέσει σημαντικές ζημιές 
στην καλλιέργεια καστανιάς της Πιερίας.
Έγινε εκτενής ανάλυση του ζητήματος, αναφέρθη-

καν οι αιτίες εμφάνισης του μύκητα, συζητήθηκαν οι 

επιπτώσεις του και τέθηκαν κάποιες προτάσεις για λύ-
σεις στο πρόβλημα.
Η κ. Μάνη επισήμανε την ανάγκη δράσεων, λαμβά-

νοντας υπόψη τη σημασία του κλάδου της καστα-
νοπαραγωγής για την τοπική οικονομία στην Πιερία, 

αλλά και γενικότερα στην 
ευρύτερη αγροτική ανά-
πτυξη της χώρας. Τόνισε, 
επίσης, την ανάγκη για 
συνεργασία, ώστε να εξευ-
ρεθούν βιώσιμες και μα-
κροπρόθεσμες λύσεις.
Στο πλαίσιο αυτό, ανα-

φέρθηκε ότι ήδη το 
Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης είχε εγκρίνει τη 
χρήση ουσιών για την αντι-
μετώπιση της φαιάς σήψης 
και είχε παράσχει οικονο-
μική στήριξη στους πληγέ-
ντες καστανοπαραγωγούς.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ - ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

Επίσκεψη στο Μπενάκειο Φυτοπαθολογικό Ινστιτούτο 
για το ζήτημα της φαιάς σήψης στις καστανιές της Πιερίας
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Την καθιερωμένη εκδήλωση για την κοπή της πρω-
τοχρονιάτικης βασιλόπιτας, οργάνωσε την Παρασκευή 
2 Φεβρουαρίου 2024 η Νομαρχιακή Επιτροπή Πιερίας 
του ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ Κεντρική ομιλήτρια της εκδήλω-

σης ήταν η κ. Ευαγγελία Λιακούλη, Βουλευτής Λάρι-
σας του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής και Γραμματέας 
της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του κόμματος.
Η εκδήλωση έλαβε χώρα στον πολυχώρο «Ελιά», 

παρουσία πλήθους κόσμου. Παραβρέθηκαν όλα τα 
κορυφαία τοπικά στελέχη του κόμματος, δίνοντας 

έναν ξεχωριστό τόνο στην εκδήλωση. Οι παρευρισκό-
μενοι είχαν την ευκαιρία να συναντήσουν και στελέχη 
του κόμματος εκτός Πιερίας όπως τον κ. Σάκη Αρ-
ναούτογλου, καθώς και τον επικεφαλής της μείζονος 
αντιπολίτευσης στο Περιφερειακό Συμβούλιο Κεντρι-
κής Μακεδονίας κ. Χρήστο Παπαστεργίου.

Κοπή πίτας για τη Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ Πιερίας 
με κεντρική ομιλήτρια την Ευαγγελία Λιακούλη 

Περιοδεία στην Πιερία πραγματοποίησε την Πέμπτη 
1 Φεβρουαρίου 2024 κλιμάκιο του ΠΑΣΟΚ-Κινήματος 
Αλλαγής. Συγκεκριμένα, αντιπροσωπεία του ΠΑΣΟΚ 
– Κινήματος Αλλαγής με επικεφαλής τον Βουλευτή 
Κιλκίς Στέφανο Παραστατίδη και τον Αναπληρωτή 
Γραμματέα Τομέα Αγροτικής Ανάπτυξης Μιχάλη Τζε-
λέπη βρέθηκε στην Πιερία, όπου επισκέφθηκε τους 
Αγροτικούς Συνεταιρισμούς «ΣΑΜΨΟΥΣ», όπου συμ-
μετείχε και η πρώην Βουλευτής Μαρία Μίχου, «ΔΙΟΥ 
ΟΛΥΜΠΟΥ» και «ΠΕΣΚΟ» Κονταριώτισσας – Αγίου 
Σπυρίδωνα, ενώ είχε και συνάντηση στο Δίον με 
αγρότες της περιοχής. Τα στελέχη του κόμματος συ-

νοδευόταν από τοπικούς κομματικούς παράγοντες.
Μιλώντας στην εφημερίδα «Ενημέρωση & Αγγελί-

ες», ο κ. Παραστατίδης αναφέρθηκε στα τεράστια οι-
κονομικά προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι αγρότες 
της χώρας, λέγοντας χαρακτηριστικά πως θα πρέπει 
η πολιτεία να στηρίξει τον συγκεκριμένο τομέα της 
οικονομίας μας. Συγκεκριμένα ο κ. Παραστατίδης 
ευχαρίστησε τον Γραμματέα της Νομαρχιακής για τη 
φιλοξενία και σημείωσε: «Πήγαμε σε τρεις συνεταιρι-
σμούς. Ήταν πραγματικά μια οργανωμένη επίσκεψη 
στην οποία καταγράψαμε όλα τα ζητήματα και τα 
προβλήματα, τα οποία είναι πάρα πολλά. Οι αγρότες 

πράγματι βρίσκονται σε απόγνωση. Κάναμε συζητή-
σεις και για τις τιμές των προϊόντων και για το κόστος 
παραγωγής, αλλά και για το κόστος διαβίωσης των 
αγροτών ως πολιτών, το πόσο πραγματικά δυσκολεύ-
ονται, αλλά βεβαίως και για τις επιδοτήσεις. Είναι η 
χειρότερη χρονιά ως προς την κατανομή επιδοτήσεων 
τα πολλά τελευταία χρόνια. Νομίζω ότι έχει πολύ με-
γάλη σημασία να επενδύσουμε ξανά στον αγροτικό 
κόσμο της χώρας, τον έχουμε αφήσει, τον έχει εγκα-
ταλείψει αυτή η κυβέρνηση. Εμείς θα είμαστε εδώ, θα 
είμαστε παρόντες και θα αναδείξουμε όλα τα ζητήμα-
τα και όλα τα δίκαια αιτήματα των αγροτών». 

Περιοδεία κλιμακίου ΠΑΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής στην Πιερία

Η σημασία της διαφύλαξης του δημόσιου χαρακτή-
ρα του νερού και η παραμονή της αρμοδιότητας των 
υπηρεσιών ύδρευσης στην τοπική αυτοδιοίκηση, κα-
θώς και η θεσμική υπόσταση των ΔΕΥΑ ήταν μεταξύ 
των ζητημάτων που κυριάρχησαν κατά τη διάρκεια 
συνάντησης εργασίας, που πραγματοποιήθηκε στο 
πλαίσιο επίσκεψης της Γραμματέως της κοινοβουλευ-
τικής ομάδας του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής Ευαγ-
γελίας Λιακούλη στα γραφεία της ΔΕΥΑ Κατερίνης.
Στη συνάντηση που έγινε το απόγευμα της Παρα-

σκευής 2 Φεβρουαρίου 2024,  παρόντες ήταν ο Δή-
μαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, ο Πρόεδρος της 
ΔΕΥΑΚ Σάββας Οφείδης και τα μέλη του Δ.Σ. Άρης 
Κασιμίδης, Γιώργος Κοκκαβίδης, Ευαγγελία Παλάγκα, 
Λευτέρης Παγωνίδης καθώς και ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑ 
Δίου – Ολύμπου Βασίλης Βροχαρίδης. Την κ. Λιακού-
λη συνόδευε το μέλος της Ν.Ε. Πιερίας του ΠΑΣΟΚ – 
Κινήματος Αλλαγής Βασίλης Σιαμάτρας.
Η κ. Λιακούλη εξέφρασε τη στήριξη του κόμματός 

της στα αιτήματα των φορέων της τοπικής αυτοδιοί-
κησης για θεσμική και οικονομική αυτοτέλεια καθώς 

και την αντίθεση του ΠΑΣΟΚ – Κινήματος Αλλαγής 
στο επικείμενο νομοσχέδιο που φέρνει η κυβέρνηση, 
που όπως είπε καταργεί τις ΔΕΥΑ, σημειώνοντας ότι 
αφορά σε ένα προδιαγεγραμμένο σχέδιο ανατροπής 
όλων όσων γνωρίζαμε για τη διαχείριση υδάτων 
και έχει ως στόχο να οδηγήσει στην παράδοση του 
δημόσιου κοινωνικού αγαθού του νερού στα χέρια 
ιδιωτών.
Από την πλευρά του ο κ. Ντούμος αναφέρθηκε στα 

προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι Δήμοι κυρίως 
στην οικονομική αυτοτέλειά τους και υπογράμμισε 
την ανάγκη να μην αφαιρεθεί σε καμία περίπτωση η 
αρμοδιότητα της διαχείρισης των υδάτων από την το-
πική αυτοδιοίκηση. Επιπλέον, σημείωσε ότι ο στόχος 
της νέας διοίκησης του Δήμου Κατερίνης, σε συνερ-
γασία με τον Πρόεδρο της ΔΕΥΑΚ, είναι να καταστεί η 
επιχείρηση βιώσιμη και να λειτουργήσει με διαφάνεια 
και αξιοκρατία τα επόμενα χρόνια. Τέλος, ζήτησε 

από την κ. Λιακούλη να συμβάλλει με τη θεσμική της 
ιδιότητα στη στήριξη του θεσμού της τοπικής αυτοδι-
οίκησης.
Ο κ. Οφείδης, αναφερόμενος στις νομοθετικές 

αλλαγές που προωθούνται από την κυβέρνηση για 
τη συγχώνευση των ΔΕΥΑ, είπε μεταξύ άλλων ότι 
επιχειρείται ένας ακρωτηριασμός και συγχρόνως μία 
υποβάθμιση των ΔΕΥΑ και εξέφρασε την ανησυχία 
του για την προσπάθεια αφαίρεσης από την αυτοδιοί-
κηση της αρμοδιότητας της διαχείρισης των υδάτων. 
Επίσης, υπογράμμισε την ανάγκη να συνεχιστεί ο 
αγώνας για τη  διαφύλαξη του δημόσιου χαρακτήρα 
του νερού και της παραμονής του ως ένα κοινωνικό 
αγαθό προσβάσιμο από όλους, σε συνδυασμό με την 
προστασία των θέσεων εργασίας και των δικαιωμά-
των των εργαζομένων στις ΔΕΥΑ και πρόσθεσε ότι 
σε κάθε περίπτωση οι Δήμοι θα πρέπει να έχουν τον 
πρώτο λόγο στη διαχείριση των υδάτων.

Επίσκεψη της Γραμματέως της κοινοβουλευτικής ομάδας 
του ΠΑΣΟΚ -ΚΙΝΑΛ Ευαγγελίας Λιακούλη στη ΔΕΥΑ Κατερίνης 
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Τη συμβολική ημέρα των Τριών Ιεραρχών, 30 Ια-
νουαρίου 2024, επέλεξε το Σχολείο Δεύτερης Ευκαι-
ρίας Κατερίνης να κόψει την Αγιοβασιλόπιτά του για 
τους εκπαιδευόμενους, τους εκπαιδευτές και τους 
φίλους του, στο πλαίσιο των εορταστικών εκδηλώσε-
ων που τιμούν την μνήμη των Μεγάλων Διδασκάλων 
– Προστατών της Παιδείας και των Γραμμάτων. Για 
αυτό ακριβώς τον λόγο η Διευθύντρια του Σ.Δ.Ε. κ. 
Χρυσαυγή Δριστά κάλεσε τον Σεβασμιώτατο Μητρο-
πολίτη κ. Γεώργιο να ευλογήσει τη βασιλόπιτα αλλά 
και να μιλήσει στο κοινό για τη σπουδαία προσφορά 
των Μεγάλων αυτών Ιεραρχών στα γράμματα και στη 
διάπλαση της ψυχής του ανθρώπου.
Ο Σεβασμιώτατος ανταποκρίθηκε στο αίτημα του 

σχολείου με μεγάλη προθυμία και ιδιαίτερη χαρά, 
καθώς και κατά το παρελθόν έχει επισκεφθεί τη συ-
γκεκριμένη δομή εκπαίδευσης, είναι γνώστης των 

ιδιαιτεροτήτων της εκπαίδευσης ενηλίκων και διακρί-
νεται πάντοτε από ζωηρό ενδιαφέρον για τον τρόπο 
λειτουργίας του σχολείου και την πορεία φοίτησης 
των ενήλικων μαθητών.
Έτσι, όλη η εκπαιδευτική κοινότητα του Σ.Δ.Ε. Κα-

τερίνης είχε τη μεγάλη τιμή να τον υποδεχτεί, να ευ-
λογηθεί από αυτόν και να ωφεληθεί από τα πολύτιμα 
λόγια του. Επιπλέον, οι ενήλικες εκπαιδευόμενοι είχαν 
τη χαρά – με το πέρας της ομιλίας του για τους Τρεις 
Ιεράρχες- να κουβεντιάσουν μαζί του και για πολλά 
επίκαιρα κοινωνικά ζητήματα που γεννούν προβλημα-
τισμούς, όπως χαρακτηριστικά το νομοσχέδιο για το 
γάμο των ομόφυλων ζευγαριών και να ανταλλάξουν 
μαζί του απόψεις.
Ως ελάχιστο δείγμα εκτίμησης και σεβασμού προς το 

πρόσωπό του το Σχολείο δώρισε στον Σεβασμιώτα-
το αναμνηστικά συμβολικής αξίας, και συγκεκριμένα 

μια κούπα και ένα στυλό με το λογότυπο του Σ.Δ.Ε., 
καθώς και μια Αγιογραφία του «Ύμνου της Αγάπης», 
φιλοτεχνημένη από εκπαιδευόμενο του Σ.Δ.Ε., τον κ. 
Χρήστο Δέλλα.
Η εκδήλωση έκλεισε με μια ωραία φωτογράφιση 

όλων των μελών της εκπαιδευτικής κοινότητας του 
σχολείου μαζί του και επακολούθησε μπουφές με εδέ-
σματα. Αξίζει να σημειωθεί πως κατά την έναρξη της 
εκδήλωσης εκπαιδευόμενοι του Σ.Δ.Ε. απήγγειλαν τον 
«Ύμνο της Αγάπης» του Αποστόλου Παύλου (Α’ προς 
Κορινθίους Επιστολή) σε ελεύθερη απόδοσης της 
Κατερινιώτισσας συγγραφέως κ. Θεοφανίας Ζέττας 
Τσεντικίδου. Τίμησαν την εκδήλωση με την παρουσία 
τους ο κ. Βασίλειος Βαρούτας, εθελοντής χοροδιδά-
σκαλός στο Σ.Δ.Ε., η κ. Νίτσα Ξανθοπούλου, ο κ. Βα-
σίλειος Παπανικολάου και ο κ. Γεώργιος Παπαγιάννης, 
όλοι φίλοι του Σ.Δ.Ε. που παρακολουθούν το έργο και 
τις δράσεις του, καθώς και μερικοί παλιοί απόφοιτοι 
του σχολείου.

Επίσκεψη του Μητροπολίτη Κίτρους, Κατερίνης 
και Πλαταμώνος κ. Γεωργίου στο Σχολείο Δεύτερης Ευκαιρίας 

Κατερίνης

Τον Παναγιώτη Καραΐσκο, Πρωταθλητή Ελλάδος, 
Νικητή του Αυθεντικού Μαραθωνίου Αθηνών, υπο-
δέχθηκε τη Δευτέρα 5 Φεβρουαρίου 2024, στο Δη-
μαρχείο, ο Δήμαρχος Κατερίνης, Ιωάννης Ντούμος. 
Αφορμή για τη συνάντηση, η καθιερωμένη εκδή-
λωση του ΑΠΣ Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ», αύριο 
Τετάρτη, στο Πνευματικό Κέντρο (ώρα 19:00), 
με τιμώμενο πρόσωπο τον κορυφαίο μαραθωνοδρό-
μο της χώρας.
Ο Δήμαρχος συνεχάρη τον πρωταθλητή τόσο για 

τις αγωνιστικές επιτυχίες του, όσο και για τη γενι-
κότερη διαδρομή του, που όπως είπε «αποτυπώνει 
τη δύναμη της θέλησης και της μάχης του καλού 
ενάντια στο κακό», καθώς – όπως έχει δημοσίως 
εξομολογηθεί – είχε βυθιστεί στον κόσμο των εξαρ-
τήσεων για 6 ολόκληρα χρόνια. Όπως είναι γνωστό, 
μετά από την απεξάρτηση του, το τρέξιμο ήρθε και 
του άλλαξε τη ζωή. Και από τότε δεν έχει σταματή-
σει να τρέχει σημειώνοντας ρεκόρ και σημαντικές 

διακρίσεις.
Επιπλέον, ο κ. Ντούμος συζήτησε μαζί του για τα 

επόμενα αθλητικά σχέδιά του, τα οποία επικεντρώ-
νονται σε συμμετοχές σε διεθνείς μαραθωνίους, με 
πρώτη τον Μαραθώνιο του Παρισιού. Παράλληλα, 
τον προσκάλεσε να λάβει μέρος στην επόμενη διορ-
γάνωση του «ΤΡΕΧΩ ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ», τον προ-
σεχή Οκτώβριο και του δώρισε μία έκδοση για την 
πόλη της Κατερίνης.
Τέλος, ο Δήμαρχος συνεχάρη και το Δ.Σ. του 

ΑΠΣ Δρομέων Πιερίας «ΖΕΥΣ», για την πρόσκλη-
ση στον πρωταθλητή, καθώς και για την 15χρονη 
διαδρομή του συλλόγου, που όπως είπε ταυτίζεται με 
την ανάδειξη του μαζικού αθλητισμού στην Πιερία.
Παρόντες στη συνάντηση με τον Παναγιώτη Καραΐ-

σκο ήταν και οι Αντιδήμαρχοι: Πολιτισμού/Τουρισμού 
Ελίνα Διαμαντοπούλου, Αθλητισμού Γεώργιος 
Κοκαβίδης και Προσχολικής Αγωγής και Δημιουργι-
κής Απασχόλησης Μιχάλης Γεωργιάδης.

Ο Παναγιώτης Καραΐσκος, κορυφαίος Μαραθωνοδρόμος 
στην Ελλάδα, στο Δημαρχείο Κατερίνης

Ι. ΝΤΟΥΜΟΣ: Η ΔΙΑΔΡΟΜΗ ΤΟΥ ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΗ ΜΑΣ ΑΠΟΤΥΠΩΝΕΙ ΤΗ ΔΥΝΑΜΗ ΤΗΣ ΘΕΛΗΣΗΣ

Σε ευχάριστο και εορταστικό κλίμα την Κυριακή 4 
Φεβρουαρίου 2024 πραγματοποιήθηκε η κοπή της 
Πρωτοχρονιάτικης πίτας για τα μέλη της Ορχή-

στρας Νέων Δίου καθώς και για τα μέλη και τους 
φίλους του Κέντρου Γραμμάτων και Τεχνών Δίου.
Στην ίδια εκδήλωση από την Πρόεδρο κ. Γκριμούλα 

Μαρία παρουσιά-
στηκε ο πολιτιστικός 
απολογισμός του 
έτους 2023 και ο οι-
κονομικός από την κ. 
Νατάσα Βασιλείου.
Το φλουρί της βα-
σιλόπιτας για την 
Ορχήστρα κέρδισε 
η Σκαμπαρδώνη 
Χριστέλλα ενώ των 
μελών η Νατάσα Χα-

σιώτη.
Παραβρέθηκαν ο Δήμαρχος Δίου –Ολύμπου κ. Ευ-
άγγελος Γερολιόλιος, ο Αντιδήμαρχος κ. Καλαϊτζής 
Αθανάσιος, ο Πρόεδρος του ΟΡΦΕΟ κ. Γρηγόρης 
Παπαχρήστος, η εκπρόσωπος του Βουλευτή κ. 
Κουλκουδίνα κ. Μαρία Κριθάρα, η εκπρόσωπος της 
Σχολής Γονέων κ. Μάρθα Κακουλίδου. Επίσης πα-
ραβρέθηκαν πολλοί γονείς των μουσικών της Ορ-
χήστρας, φίλοι και μέλη του ΚΓκΤΔ.
Τις βασιλόπιτες ευλόγησε ο πατήρ Νικόλαος Δασό-
πουλος. Η εκδήλωση έληξε με μουσική και τραγού-
δια που επιμελήθηκε ο μαέστρος κ. Νίκος Πατρής.
Το Δ.Σ. ευχαριστεί όλους για την παρουσία τους 
και εύχεται υγεία και πολλές μουσικές και πολιτι-
στικές στιγμές στο 2024.

Κοπή πρωτοχρονιάτικης πίτας του Κέντρου Γραμμάτων 
και Τεχνών Δίου
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Με πρωτοφανή συμμετοχή εκπροσώπων φορέων, 
μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, φιλοζωικών σωμα-
τείων και πολιτών, ολοκληρώθηκε το μεσημέρι της 
Κυριακής 4 Φεβρουαρίου 2024, στο κατάμεστο 
Πνευματικό Κέντρο, από την Αντιδημαρχία Τοπι-
κής Οικονομικής Ανάπτυξης – Τομέας Προστασί-
ας Ζώων, η δημόσια διαβούλευση για τη δημιουργία 
ενός Δήμου Κατερίνης χωρίς άστεγα, κακοποιημένα και 
φυλακισμένα ζώα.
Κατά την έναρξη της διαβούλευσης, ο Αντιδήμαρ-

χος Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης Θωμάς Ανα-
στασιάδης ευχαρίστησε όλους όσοι ανταποκρίθηκαν 
στην πρόσκληση συμμετοχής, ενώ μετέφερε το μήνυ-
μα του Δημάρχου Ιωάννη Ντούμου ότι: «Στόχος 
και προσπάθειά μας είναι να κάνουμε το καλύτερο για 
τα ζώα και τους ανθρώπους».
Στη συνέχεια, παρουσιάστηκε η κατάσταση που παρέ-

λαβε η νέα διοίκηση στις 31/12/2023, αναπτύχθηκαν οι 
ενέργειες που έχουν ήδη δρομολογηθεί κατά τις πρώ-
τες 30 ημέρες του τρέχοντος έτους, από το αρμόδιο 
τμήμα της αντιδημαρχίας, ενώ τέθηκαν στο επίκεντρο 
και οι στόχοι για το 2024.

«Οι νέες καινοτόμες δράσεις που ήδη στις πρώτες 30 
μέρες διοίκησης εφαρμόζονται, όπως: πιστοποιημένοι 
εθελοντές, έλεγχος ζώων κτηνοτρόφων, ενεργή συμμε-
τοχή της Δημοτικής Αστυνομίας, δημιουργία σύγχρονης 
ιστοσελίδας, γραμμές καταγγελιών κακοποίησης και μια 
σειρά οργανωτικών διαδικασιών που έχουμε υλοποιή-
σει, προμηνύουν υπευθυνότητα, άμεσα και χειροπιαστά 
αποτελέσματα» ανέφερε ο Αντιδήμαρχος.
Επιπλέον, ο κ. Αναστασιάδης έκανε λόγο για το ιδι-

αίτερα θετικό κλίμα που επικράτησε στη διαβούλευση, 
η οποία ολοκληρώθηκε με τοποθετήσεις – προτά-
σεις συνδημοτών, όπως: η τράπεζα ζωοτροφών, η 

εκπαίδευση και ενημέρωση των μαθητών στα σχολεία, 
καθώς και η ενημέρωση των δημοτών σχετικά με την 
εγκατάλειψη ζώων, προτάσεις που ήδη υιοθετήθηκαν 
από τη διοίκηση και θα τεθούν σε εφαρμογή. «Συν-
θέτουμε και συμπεριλαμβάνουμε στο σχέδιο και τον 
προγραμματισμό μας και τις απόψεις των συνδημοτών» 
τόνισε χαρακτηριστικά ο Αντιδήμαρχος, ο οποίος 
επανέλαβε την πάγια θέση του, ότι «καθώς ο στόχος 
για την προστασία και την ευζωία τόσο των αδέσποτων 
όσο και των δεσποζόμενων ζώων συντροφιάς είναι 
κοινός με τους δημότες, η διαβούλευση θα έχει και συ-
νέχεια».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Ολοκληρώθηκε η Δημόσια Διαβούλευση για τη διαχείριση 
και προστασία των αδέσποτων ζώων συντροφιάς

ΠΡΩΤΟΦΑΝΗΣ ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΦΟΡΕΩΝ, ΣΩΜΑΤΕΙΩΝ ΚΑΙ ΠΟΛΙΤΩΝ
ΔΗΜΟΣ ΧΩΡΙΣ ΑΣΤΕΓΑ, ΚΑΚΟΠΟΙΗΜΕΝΑ ΚΑΙ ΦΥΛΑΚΙΣΜΕΝΑ ΖΩΑ

Γεμάτη με αισιοδοξία και προσδοκία για την νέα 
χρονιά, πραγματοποιήθηκε, στην κατάμεστη αίθουσα 
του εντευκτηρίου της Ένωσης Ποντίων Πιερίας στις 4 
Φεβρουαρίου 2024, η καθιερωμένη κοπή της βασιλό-
πιτας, με την παρουσία μελών και φίλων του συλλό-
γου. 
Την εκδήλωση ευλόγησε ο εκπρόσωπος του Μητρο-

πολίτη πάτερ Ευάγγελος Πολατσίδης.
Την εκδήλωση άνοιξαν με παραδοσιακά ποντιακά 

τραγούδια και μελωδίες από το τμήμα χορωδίας της 
Ένωσης Ποντίων Πιερίας. 
Ο Πρόεδρος του συλλόγου κ. Κώστας Παπουτσίδης 

αφού καλωσόρισε εκ μέρους του Διοικητικού Συμ-
βουλίου τους παρευρισκόμενους, έκανε αναφορά στις 
πολυάριθμες δράσεις που πραγματοποιούνται αλλά και 
το ποικιλόμορφο πολιτιστικό και κοινωνικό έργο που 

επιτελεί η Ένωση Ποντίων Πιερίας στην κοινωνία της 
Κατερίνης και του Νομού. 
Τόνισε τη μεγάλη προσπάθεια που γίνεται για την 

ανασύσταση του Λαογραφικού Μουσείου του συλ-
λόγου, το οποίο αποτελεί κόσμημα του Νομού και 
πρέπει να ξαναγίνει σημείο αναφοράς στην πόλη της 
Κατερίνης αλλά και σε ολόκληρο τον Νομό Πιερίας, 
και αναφέρθηκε στις προγραμματισμένες εκδηλώσεις 
για τη νέα χρονιά. Τέλος ευχήθηκε σε όλους το 2024 
να είναι μια χρονιά, δημιουργική, γεμάτη υγεία και 
οικογενειακή ευτυχία, ευχαρίστησε τα μέλη και τους 
φίλους για την στήριξη που παρέχουν στις εκδηλώσεις 
του συλλόγου, όλους τους δασκάλους και τα μέλη που 
απαρτίζουν τα πολύτιμα τμήματα της Ένωσης Ποντί-
ων Πιερίας. 
Χαιρετισμό απηύθυναν η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας 

κ. Σοφία Μαυρίδου καθώς και η εκπρόσωπος του Δη-
μάρχου η Αντιδήμαρχος Πολιτισμού και Τουρισμού κ. 
Ελίνα Διαμαντοπούλου όπου συνεχάρησαν τον σύλλο-
γο για τις δράσεις και δήλωσαν την αμέριστη στήριξη 
τους στο πολύτιμο έργο που επιτελείται στο σύλλογο. 
Στη συνέχεια ο Β’ Αντιπρόεδρος του συλλόγου ο 

κ. Μίμης Συμεωνίδης έκανε αναφορά στα έθιμα του 
Πόντου, κατά τη διάρκεια των εορτών του δωδεκαη-
μέρου «Καλαντόφωτα» και με τη συμμετοχή των 
παιδιών έγινε το παραδοσιακό «Καλαντίασμα». 
Στην εκδήλωση παραβρέθηκαν μεταξύ άλλων η Αντι-

περιφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου, η Αντιδή-
μαρχος Πολιτισμού και Τουρισμού και Αναπληρώτρια 
Δημάρχου κ. Ελίνα Διαμαντοπούλου, ο Πρόεδρος 
του Δημοτικού Συμβουλίου Κατερίνης κ. Χαράλαμπος 
Μπρουσκέλης, ο Τομεάρχης Επιστημονικών Φορέων 
Κεντρικής Μακεδονίας και Περιφερειακός Σύμβουλος 
Πιερίας κ. Θανάσης Λιακόπουλος, οι Αντιδήμαρχοι 
Δήμου Κατερίνης κ. Ανέστης Μυστρίδης και κ. Μιχά-
λης Γεωργιάδης, η Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας 
κ. Άννα Τζήκα, ο Δημοτικός σύμβουλος κ. Γιώργος 
Κυριακίδης, εκπρόσωπος του βουλευτή κ. Φώντα 
Μπαραλιάκου η σύζυγός του κ. Μελίνα Κορομήλη, εκ-
πρόσωπος του Βουλευτή κ. Σπύρου Κουλκουδίνα η κ. 
Τζένη Ηλιοπούλου, Πρόεδροι πολιτιστικών συλλόγων 
και φορέων.

ΜΕ ΑΙΣΙΟΔΟΞΙΑ ΚΑΙ ΠΡΟΣΔΟΚΙΑ ΓΙΑ ΤΗ ΝΕΑ ΧΡΟΝΙΑ 

Κοπή βασιλόπιτας της Ένωσης Ποντίων Πιερίας

Μια λαμπερή εκδήλωση διοργάνωσε την Κυριακή 4 
Φεβρουαρίου 2024 το Λύκειο Ελληνίδων Κατερίνης, 
με αφορμή την ετήσια κοπή της πρωτοχρονιάτικης 
πίτας. Οι κυρίες του Λυκείου ανέλαβαν να οργανώσουν 
μια εξαιρετική εκδήλωση, συνδυάζοντας διασκέδαση 
και κοινωνική συνάντηση σε γνωστό κατάστημα της 
πόλης. Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου 
αναδείχθηκε η «τυχερή» της βραδιάς, καθώς κέρδισε 

το φλουρί της πίτας.
Η κυρία Μαυρίδου, με χαμόγελο στα χείλη, ευχαρί-

στησε τις κυρίες του Λυκείου Ελληνίδων Κατερίνης για 
τη θερμή υποδοχή και τονίζοντας τη σημασία του συλ-
λόγου στη διάδοση της πολιτιστικής μας κληρονομιάς.
Εκτός από την κυρία Μαυρίδου, στην όμορφη εκδή-

λωση παραβρέθηκαν, ο Βουλευτής Πιερίας της ΝΙΚΗΣ 
Κομνηνός Δελβερούδης, η Αντιδήμαρχος Κατερίνης 

Ελίνα Διαμαντοπούλου, ο Περιφερειακός Σύμβουλος 
Θανάσης Λιακόπουλος, η Περιφερειακή Σύμβουλος 
Άννα Τζήκα, εκπρόσωποι των Βουλευτών, η πρώην 
Βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ Μπέττυ Σκούφα και η πρώην Βου-
λευτής ΠΑΣΟΚ Μαρία Μίχου, ο Διευθυντής Δευτερο-
βάθμιας Εκπαίδευσης Πιερίας κ. Γιώργος Μακρής, o κ. 
Δημήτρης Κουσκουρίδης, μέλη και φίλες του συλλό-
γου.

Κοπή βασιλόπιτας του Λυκείου Ελληνίδων Κατερίνης 



ΤΡΙΤΗ 6 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση20
Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης - tsimponidis@yahoo.gr

ΤΗΝ ΚΑΘΙΕΡΩΜΕΝΗ ΒΑΣΙΛΟΠΙΤΑ ΤΟΥΣ ΕΚΟΨΑΝ 
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΑΙΓΟΠΡΟΒΑΤΟΤΡΟΦΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ

Την καθιερωμένη τους 
βασιλόπιτα έκοψαν τα 
μέλη του Σωματείου 
Αιγοπροβατοτρόφων 
Βεροίας σε οικογε-
νειακό κατάστημα 
του Μακροχωρίου, το 
βράδυ της Πέμπτης 1 
Φεβρουαρίου 2024. 
Παρόντες στην εκ-

δήλωση, ο Δήμαρχος 
Βεροίας Κωνσταντίνος 
Βοργιατζίδης, ο 
Αντιδήμαρχος Αγροτικής 
Ανάπτυξης Στέλιος 
Ασλάνογλου, Δημοτικοί 
Σύμβουλοι κλπ., ενώ λόγω ανειλημμένων υποχρεώσεών του δεν κα-
τέστη δυνατόν να παραστεί ο Αντιπεριφερειάρχης Ημαθίας Κώστας 
Καλαϊτζίδης, ο οποίος μάλιστα ήταν ο τυχερός της βραδιάς που κέρδι-
σε και το φλουρί της βασιλόπιτας που έκοψε ο Πρόεδρος του Σωματείου 
Στέργιος Κύρτσιος, που ως γνωστόν είναι και εκλεγμένος Πρόεδρος της 
Πανελλήνιας Ένωσης Κτηνοτρόφων (ΠΕΚ), ο οποίος αποτελεί σημαίνοντα 
θεσμικό συνομιλητή με τους εκπροσώπους της πολιτείας και επί των προκειμένω 
τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέρη Αυγενάκη. Στην εκδήλωση παραβρέ-
θηκε και ο νέος Πρόεδρος του Συλλόγου Αιγοπροβατοτρόφων Πιερίας «ο 
Άγιος Μόδεστος» Κώστας Κούβαρος.
Ο Πρόεδρος του Σωματείου Αιγοπροβατοτρόφων Βεροίας Στέργιος Κύρτσιος 

έκοψε την βασιλόπιτα αναφερόμενος στα θέματα και προβλήματα που 
απασχολούν τον πολύπαθο αυτόν κλάδο, ενώ χαιρέτησαν την εκδήλωση 
οι Δήμαρχος και Αντιδήμαρχος Βεροίας κ.κ. Κώστας Βοργιατζίδης και Στέλιος 
Ασλάνογλου αντίστοιχα, αναφερόμενος και στο θέμα των σκυλιών που χρη-
σιμοποιούν στην καθημερινότητά τους οι φίλοι αιγοπροβατοτρόφοι. 
Η βραδιά ολοκληρώθηκε με πλούσιο γεύμα και εδέσματα, συνοδεία ποτών και 

μουσικής.

ΤΟΝ ΕΛΓΑ ΠΟΥ ΟΛΟΙ ΜΑΣ ΘΕΛΟΥΜΕ ΚΑΙ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΕΧΟΥΜΕ 
ΣΤΗΝ ΧΩΡΑ ΜΑΣ

Όλοι μας θέλουμε έναν ΕΛΓΑ σύγχρονο, αποτελεσματικό, οικονομικά 
ισχυρό και να εξυπηρετεί τις ανάγκες του αγροτοκτηνοτροφικού κόσμου. Στον 
ευρύ διάλογο που γίνεται αυτήν την περίοδο για τον νέο Κανονισμό με στόχο 
να ψηφιστεί και να περιλαμβάνει νέους ασφαλιστικούς κλάδους και να καλύπτει 
επί πλέον κινδύνους και να είναι η ασφαλιστική κάλυψη σε 3 επίπεδα. 
Ο ΕΛΓΑ έγινε για να 
υπάρξει η προστασία 
και η σιγουριά στους 
ανθρώπους του πρω-
τογενή τομέα και αυτό 
πρέπει να συνεχιστεί για 
να έχει ένα πραγματικό 
αποκούμπι ο άνθρωπος 
του μόχθου. Εν έτη 
2024 είναι αδιανόητο 
να συζητάμε για τα 
αυτονόητα και δικαι-
ούμενα των αγροτών 
μας…

ΞΕΠΕΡΝΑΜΕ ΣΤΑ ΕΣΟΔΑ ΣΤΙΣ ΕΞΑΓΩΓΕΣ ΕΛΑΙΟΛΑΔΟΥ 
ΣΕ ΙΤΑΛΙΑ ΚΑΙ ΙΣΠΑΝΙΑ

Έχουμε νέα από το μέτωπο του ελαιολάδου καθώς εκτοξεύτηκε η αξία των 
Ελληνικών εξαγωγών ελαιολάδου στην Ισπανία και Ιταλία το 2022 εν συ-
γκρίσει με το 2021, γεγονός που οφείλεται όχι τόσο στις αυξημένες ποσότητες 
όσο στην αύξηση των τιμών. Σημαντικό λοιπόν προβάδισμα σαν προμηθευτής 
ελαιολάδου της Ιταλικής αγοράς κατέχει η χώρα μας με ποσοστό 22% διατη-
ρώντας την 2η θέση μετά την Ισπανία. Η Ελλάδα το 2021 και το 2022 κατείχε 
την 4η θέση στη λίστα των προμηθευτών της Ισπανικής αγοράς. Σύμφωνα με 
Ισπανικά στοιχεία η αξία τους εκτοξεύτηκε από τα 15,5 εκατ. ευρώ το 21 στα 
25,3 εκατ. ευρώ. Αντίστοιχα, το 2020 η αξία των εισαγωγών της Ιταλίας από την 
Ελλάδα άγγιξε τα 
297,2 εκατ. ευρώ 
το 2021 και το 
2022 έφτασε στα 
467, 3 εκατ. ευρώ. 
Τα νούμερα προς 
εξαγωγή συμπε-
ρασμάτων αλλά η 
ελληνική προοπτική 
στην παραγωγή 
του ελαιολάδου 
αναμφισβήτητα 
αποτελούν συγκριτι-
κό μας πλεονέκτημα 
και πρέπει να το εκμεταλλευτούμε στο έπακρον αυτό…

ΤΑ ΝΤΡΟΟΥΝ ΣΤΗΝ ΥΠΗΡΕΣΙΑ ΚΑΙ ΤΟΥ ΑΓΡΟΤΗ
Ότι ξέραμε μέχρι σήμερα για τη γεωργία, αλλάζει άρδην με τη συνδρομή 

της τεχνολογίας. Με δυνατότητα να εφαρμόζει –να ψεκάζει βασικά- φυτοπρο-
στατευτικά προϊόντα σε συνολικά 2.400 στρέμματα ανά ώρα, το Pelican 
της Αμερικανικής Start-up Pyka, γίνεται πλέον το μεγαλύτερο και πιο σύγχρονο 
ντρόουν που παίρνει έγκριση από την Υπηρεσία Πολιτικής Αεροπορίας των ΗΠΑ 
για να χρησιμοποιηθεί στις αγροτικές καλλιέργειες της χώρας αυτής. Το ντρό-
ουν αυτό, που μοιάζει με αεροπλάνο (προσομοιάζει σε αυτά που χρησιμοποιούν 
οι ένοπλες δυνάμεις 
των ΗΠΑ), μπορεί να 
μεταφέρει 245-265 
κιλά υλικό φυτοπρο-
στασίας, ενώ το γε-
γονός πως τα πτερύγιά 
του είναι σταθερά ανοί-
γει χωρίς αμφιβολία, 
νέους δρόμους και τρό-
πους στην από αέρος 
φυτοπροστασία. Και 
είναι θέμα χρόνου αυτοί 
οι τρόποι και μέθοδοι 
να έρθουν και στην Ελλάδα, ξεχνώντας τους μέχρι σήμερα τρόπους λειτουρ-
γίας στον αγροτικό μας τομέα!

ΠΡΙΜ ECO-SCHEMES 10€/ΣΤΡ. ΣΕ ΚΤΗΝΟΤΡΟΦΟΥΣ 
ΠΟΥ ΔΗΛΩΝΟΥΝ ΔΑΣΟΣΚΕΠΗ ΒΟΣΚΟΤΟΠΙΑ

Οι κτηνοτρόφοι που 
έχουν στην κατοχή 
τους βοσκοτόπια που 
είναι μερικώς «δασο-
σκεπή» μέχρι και στο 
40% της συνολικής 
έκτασής τους, θα μπο-
ρούν να τα δηλώσουν 
για ενίσχυση στο πλαί-
σιο της δράσης eco-
schemes με τίτλο «δα-
σολιβαδικά οικοσυστή-
ματα» με ύψος ενίσχυ-
σης 10 ευρώ/στρέμμα, 
με βάση την τροποποιητική απόφαση η οποία πιάνει και δηλώσεις ΟΣΔΕ 2023. 
Πρόκειται για μια νέα προσθήκη της τελευταίας στιγμής η οποία έλειπε από τις 
συνολικές εφαρμοστικές αποφάσεις χωρίς να υπάρχει και κάποια εξήγηση. 
Απομένει να φανεί αν και κατά πόσο θα μπορούν οι Έλληνες κτηνοτρόφοι 
να ενταχθούν σε αυτήν τη δράση, η οποία σημειωτέον, δεν συνδυάζεται με 
τη βιολογική κτηνοτροφία. 

ΤΑ ΑΓΝΩΣΤΑ ΟΦΕΛΗ ΤΟΥ ΑΚΤΙΝΙΔΙΟΥ ΣΤΗΝ ΑΝΘΡΩΠΙΝΗ ΥΓΕΙΑ
H αυξημένη κατανάλωση φυτικών τροφών όπως τα ακτινίδια μειώνει 

τον κίνδυνο παχυσαρκίας και της συνολικής θνησιμότητας. Προσθέστε το 
ακτινίδιο στην καθημερινή σας διατροφή προκειμένου να ωφεληθείτε 
από την πλούσια θρεπτική του αξία και να απολαύσετε τα πολλαπλά οφέ-
λη. Υπάρχουν πολλοί τρόποι που μπορείτε να καταναλώσετε το γευστικό αυτό 
φρούτο. Το καλοκαίρι καταψύξτε τις φέτες του ακτινίδιου και φάτε το σαν 
σνακ ή επιδόρπιο σε μια ζεστή μέρα. Επίσης να τα χρησιμοποιήσετε ως καλο-
καιρινή σαλάτα πάνω από ένα μείγμα από σπανάκι, καρύδια, αποξηραμένα 
βακκίνια, μήλο σε φέτες, φέτα και ένα ελαφρύ dressing.Κάνει καλό στο δέρμα. 
Το κολλαγόνο, το σύστημα υποστήριξης του δέρματος, εξαρτάται από τη βιτα-
μίνη C. Αυτή η βιταμίνη αποτελεί σημαντικό αντιοξειδωτικό. Περιέχει άφθονη 
βιταμίνη C. Κοιμάστε 
καλύτερα. Μελέτη εξέ-
τασε τις επιπτώσεις των 
ακτινίδιων στην ποιό-
τητα του ύπνου σε 
ενήλικες με προβλήμα-
τα ύπνου. Διαπίστωσαν 
ότι η κατανάλωση 
ακτινιδίων βελτίωσε την 
ποιότητα του ύπνου στο 
80% των ατόμων που 
συμμετείχαν. Κάνει 
καλό στα νεφρά. Η 
υψηλή πρόσληψη κα-
λίου σχετίζονται επίσης 
με μειωμένο κίνδυνο 
εγκεφαλικού επεισο-
δίου, προστασία από 
την απώλεια μυϊκής 
μάζας, διατήρηση της 
οστικής πυκνότητας των 
οστών και μείωση του 
σχηματισμού πετρών 
στα νεφρά. Είναι κατάλληλο για διαβητικούς. Το ακτινίδιο βρίσκεται στη «χα-
μηλή» κατηγορία γλυκαιμικού δείκτη, που σημαίνει ότι δεν ανεβάζει τα επίπεδα 
σακχάρου στο αίμα σας γρήγορα. 
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Προσφορά
Εργασίας

Tα ΕΥΕΦOS (πρώην 
ECONOMY OPTICS) 
Καταστήματα Οπτικών 

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

Ειδών, στο πλαίσιο 
της επάνδρωσης της 
ομάδας για το νέο 
πρότυπο Κέντρο Όρασης 
στην Κατερίνη, επί της 
Εθνικής Αντιστάσεως 35 
ζητούν: 
1 άτομο για τη θέση 
Πωλητή/Πωλήτριας 
Εξασφαλίζουμε:
•	 Ωράριο Πλήρους 

Απασχόλησης
•	 Σταθερό Εργασιακό 

Περιβάλλον
•	 Παροχή κατάλληλης 

εκπαίδευσης
•	 Προοπτικές 

οικονομικής ανέλιξης
Απαραίτητα 
προσόντα:
•	 Καλή γνώση 

Ηλεκτρονικού 
Υπολογιστή (Η/Υ)

•	 Καλή γνώση 
Αγγλικής Γλώσσας 
(2η Ξένη Γλώσσα θα 
εκτιμηθεί)

•	 Προϋπηρεσία στον 
χώρο των πωλήσεων 
(Θα εκτιμηθεί)

•	 Απόφοιτος 
Δευτεροβάθμιας /
Τριτοβάθμιας 
εκπαίδευσης

Θα ληφθούν σοβαρά 
υπ’ όψη:
•	 Επικοινωνιακές 

Δεξιότητες
•	 Πνεύμα Συνεργασίας 

και Ομαδικότητας
•	 Επαγγελματική 

Εμφάνιση και 
Συμπεριφορά

Απαιτείται η αποστολή 
βιογραφικού 
σημειώματος (CV) σε 
μορφή Europass καθώς 
και φωτογραφίας στο 
e-mail: info@eyefos.com
*Βιογραφικά χωρίς 
φωτογραφία δε θα 
ληφθούν υπόψη.

Ζητείται γυναίκα 
υπάλληλος για την 

θέση γραμματειακής 
υποστήριξης σε ιατρείο 
στην
Κατερίνη. Θα δοθεί 
προτεραιότητα σε 
επαγγελματίες υγείας 
(νοσηλεύτριες, μαίες 
κτλ).
Απαραίτητα προσόντα: 
Γνώση αγγλικών και 
χρήση Η/Υ.
Βιογραφικά στο email:
medicalofficekaterini@
gmail.com

Η Εταιρεία «ΑΛΦΑ ΓΕΥ-
ΣΗ» βιοτεχνία παραγω-
γής σαλατών, ζητάει:
– Βοηθό παραγωγής
– Βοηθό αποθήκης
Τηλέφωνο:23510 38511
Βιογραφικά στο 
email:giorgos@
alphagefsi.gr

Από ξενοδοχείο στην Πα-
ραλία Κατερίνης, ζητείται 
βοηθός για την κουζίνα 
του εστιατορίου
με εμπειρία.
Ώρες επικοινωνίας 10:00 
– 14:00
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6947305119

Από ξενοδοχείο στην Πα-
ραλία Κατερίνης, ζητείται 
μάγειρας για ξενοδοχεια-
κό μενού. Από
Μάιο εως Οκτώβριο. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6977246236

Από εταιρεία αρτοσκευα-
σμάτων, ζητείται οδηγός 
με δίπλωμα Γ΄κατηγορίας 
και ΠΕΙ για
μόνιμη απασχόληση.
Βιογραφικά στο 
email: logistirio1@trifon.
gr
Επικοινωνία στο τηλέφω-

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

νο: 2351051629

Από την εταιρεία Nice, ζη-
τείται λογιστής για μόνιμη 
εργασία, πλήρες ωράριο.
Βιογραφικά στο email: 
info@nice-ice.gr

Ζήτηση 
Εργασίας

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 
Μαθήματα

Πωλήσεις 
ΑγροτεμαχίωνΔΙΑΚΗΡΥΞΗ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ

(για εκμίσθωση σχολικού κυλικείου)
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
ΔΕΥΤΕΡΟΒΑΘΜΙΑΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ 
Ταχ. δ/νση: Πλατ.Δημαρχείου 1
Τηλ 23510 33622
Πληροφορίες: κ. Ξαφόπουλος Γεώργιος
Η Σχολική Επιτροπή Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου Κατερίνης
προκηρύσσει δημόσιο πλειοδοτικό διαγωνισμό με σφραγισμένες προσφορές για την εκμίσθωση του κυλικείου της 
Σχολικής Κοινότητας 2ου ΕΠΑ.Λυκείου – Ε.Ε.Ε.Ε. Κατερίνης.
Ο διαγωνισμός θα γίνει στο γραφείο της Σχολικής Επιτροπής Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης του Δήμου Κατερίνης 
που βρίσκεται στην Αστική Σχολή (Ειρήνης 12) στις 06 Μαρτίου 2024 ημέρα Τετάρτη και ώρα 11:00 π.μ. 
Σε περίπτωση αποτυχίας του διαγωνισμού, θα επαναληφθεί στις 27 Μαρτίου 2024 ημέρα Τετάρτη και ώρα 
11:00 μ.μ., χωρίς νέα δημοσίευση.
Για περισσότερες πληροφορίες οι ενδιαφερόμενοι να απευθύνονται στο Γραφείο της Σχολικής Επιτροπής Β΄θμιας 
Εκπ/σης τηλ. 23510 33622 (κ. Ξαφόπουλος Γ.), απ’ όπου μπορούν να παραλάβουν και τη διακήρυξη του 
διαγωνισμού, κατά τις εργάσιμες ημέρες και ώρες.              

Κατερίνη 01/02/2024
Ο Πρόεδρος της Σχ.Επιτρ.

Κοκαβίδης Γεώργιος
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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                   ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ  ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ  
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ                                           και στο ΜΗΤΡΩΟ
Γ. Δ/ΝΣΗ ΠΡΟΓΡ/ΣΜΟΥ ΚΑΙ ΥΠΟΔΟΜΩΝ 
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ ΠΕΡ. ΕΝΟΤΗΤΩΝ
ΥΠΟΔ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ Π.Ε. ΠΙΕΡΙΑΣ
Τμήμα Έργων Δομών Περιβάλλοντος

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ
H Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας της Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, προκηρύσσει Ανοιχτό ηλεκτρονικό 
διαγωνισμό για την ανάθεση του έργου: «Διαμόρφωση και αναβάθμιση περιβάλλοντος χώρου του 
Κέντρου Φιλοξενίας παιδιών, νέων και φοιτητών της Ιεράς Μητρόπολης»
Κωδικός  έργου: 3152ΠΙΕ002ΚΑΠ21
ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΕΡΓΟΥ:120.000,00 €  (συμπεριλαμβανομένου του  Φ.Π.Α. 24% ) 
Αριθμός Συστήματος ΕΣΗΔΗΣ: 205520
Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση στην 
διεύθυνση (URL):http://pieria.pkm.gov.gr  μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.
1. Η διακήρυξη του έργου έχει συνταχθεί σύμφωνα με τις διακηρύξεις  της Ε.Α.Α.ΔΗ.ΣΥ για έργα κάτω του ορίου. 
Πληροφορίες παρέχονται από τον αρμόδιο υπάλληλο για επικοινωνία κα Τριανταφυλλιά Πιπιλιάνου, Πολιτικό Μηχ/
κό ΠΕ στο τηλέφωνο 2351 351 307/146, email dte@pieria.pkm.gov.gr.  
2. ΔΙΑΔΙΚΤΥΑΚΟΣ ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ : Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.gov.gr του 
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ..
3. ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΕΝΤΥΠΩΝ ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΩΝ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: Η Π. Ε. Πιερίας, Υποδιεύθυνση Τεχνικών 
έργων,  28ης Οκτωβρίου 40,  3ος όροφος, ΤΚ 60 132 Κατερίνη.
4. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΕΝΑΡΞΗΣ ΗΛΕΚΤΡ/ΚΗΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ : 12 Φεβρουαρίου 2024 ημέρα Δευτέρα 
ώρα 13:00μ.μ.
5. ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ & ΩΡΑ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 22 Φεβρουαρίου 2024 ημέρα Πέμπτη 
ώρα 13:00μ.μ.
6. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΔΙΕΞΑΓΩΓΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ: 27 Φεβρουαρίου 2024 ημέρα Τρίτη ώρα 10:00π.μ.
7. Το σύστημα υποβολής προσφορών είναι η προσφορά με επιμέρους ποσοστό έκπτωσης, σύμφωνα με το 
άρθρο 95  του Ν. 4412/2016.
8. Ταξινόμηση κατά 45112700-2  Εργασίες διαμόρφωσης τοπίου
45200000-9  Εργασίες για ολόκληρες κατασκευές ή μέρη κατασκευών & έργα   πολιτικού μηχανικού 45259000-7 
Επισκευή και συντήρηση εγκαταστάσεων
9. ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΣΥΜΒΑΣΗΣ: Η συνολική διάρκεια της σύμβασης ορίζεται σε ΔΩΔΕΚΑ (12) μήνες από την 
υπογραφή της σύμβασης. 
10. ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΕΣ ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ: Εναλλακτικές προσφορές ή αντιπροσφορές δεν γίνονται δεκτές
11. ΓΛΩΣΣΑ: Ελληνική.
12. ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΚΑΤΑΚΥΡΩΣΗΣ: Η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, μόνο βάσει τιμής.
13. Kωδικοποίηση NUTS: EL 525 / ΠΙΕΡΙΑ
14. Δικαιολογητικά απόδειξης καταλληλότητας για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας : 
Όσον αφορά την καταλληλότητα για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας, απαιτείται  οι οικονομικοί 
φορείς να είναι εγγεγραμμένοι στο σχετικό επαγγελματικό μητρώο που τηρείται στο κράτος εγκατάστασής τους. 
Ειδικά οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι στο Μητρώο 
Εργοληπτικών Επιχειρήσεων (Μ.Ε.ΕΠ.) για το χρονικό διάστημα που εξακολουθούν να ισχύουν οι μεταβατικές 
διατάξεις του άρθρου 65 του π.δ. 71/2019 ή στο Μητρώο Εργοληπτικών Επιχειρήσεων Δημόσιων Έργων 
(ΜΗ.Ε.Ε.Δ.Ε.), από την έναρξη ισχύος του τελευταίου, στην κατηγορία έργου ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ, Α2 τάξης και άνω 
καθώς και κοινοπραξία αναβάθμισης Α1 τάξης.  Οι προσφέροντες που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι στα Μητρώα του παραρτήματος ΧΙ του Προσαρτήματος 
Α του ν. 4412/2016. 
15. Κατά την υποβολή προσφορών οι οικονομικοί φορείς υποβάλλουν το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο 
Σύμβασης (ΕΕΕΣ) του άρθρου 79  παρ. 1 του ν. 4412/2016. 
16. Προδικαστικές Προσφυγές - Προσωρινή δικαστική προστασία :   Κάθε ενδιαφερόμενος, ο οποίος 
έχει ή είχε συμφέρον να του ανατεθεί η συγκεκριμένη δημόσια σύμβαση και έχει υποστεί ή ενδέχεται να υποστεί 
ζημία από εκτελεστή πράξη ή παράλειψη της αναθέτουσας αρχής κατά παράβαση της ευρωπαϊκής ενωσιακής ή 
εσωτερικής νομοθεσίας στον τομέα των δημοσίων συμβάσεων, έχει δικαίωμα να προσφύγει στην Αρχή Εξέτασης 
Προδικαστικών Προσφυγών (ΑΕΠΠ), σύμφωνα με τα ειδικότερα οριζόμενα στα άρθρα 345επ. Ν. 4412/2016 και 
1επ. Π.Δ. 39/2017, στρεφόμενος με προδικαστική προσφυγή, κατά πράξης ή παράλειψης της αναθέτουσας αρχής, 
προσδιορίζοντας ειδικώς τις νομικές και πραγματικές αιτιάσεις που δικαιολογούν το αίτημά του, όπως ορίζεται στην 
αναλυτική διακήρυξη του έργου. 
17. Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους χίλια εννιακόσια 
τριάντα πέντε ευρώ (1.935,00 €) και με διάρκεια ισχύος τουλάχιστον ΔΩΔΕΚΑ (12) μηνών και τριάντα 
(30) ημερών από την ημερομηνία λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών (ήτοι έως 24 Μαρτίου 
2025).
18.  Ο χρόνος ισχύος των προσφορών ανέρχεται σε Δώδεκα (12) μήνες  από την ημερομηνία λήξης της 
προθεσμίας υποβολής των προσφορών.
19.  Το έργο χρηματοδοτείται σε βάρος Τεχνικού Προγράμματος Επενδυτικών Δαπανών της ΠΕ Πιερίας, με 
κωδικό 3152ΠΙΕ002ΚΑΠ21 του έτους 2023.  
20.  Δεν παρέχεται η δυνατότητα χορήγησης προκαταβολής σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 150 του Ν. 
4412/2016. 
21. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας. 

Η Πρόεδρος
της Οικονομικής Επιτροπής

Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας
ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΟΥ – ΑΗΔΟΝΑ Ε. ΑΘΗΝΑ

ΑΔΑΜ:24PROC014196905 2024-01-31
ΑΔΑ:6ΜΙΥ7ΛΛ-7ΣΩ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                 ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ  ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ                                           και στο ΜΗΤΡΩΟ
Γ. Δ/ΝΣΗ ΠΡΟΓΡ/ΣΜΟΥ ΚΑΙ ΥΠΟΔΟΜΩΝ 
Δ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ ΠΕΡ. ΕΝΟΤΗΤΩΝ
ΥΠΟΔ/ΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ Π.Ε. ΠΙΕΡΙΑΣ
Τμήμα Έργων Δομών Περιβάλλοντος

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ
H Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας της Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας, προκηρύσσει Διεθνή ανοιχτό 
ηλεκτρονικό διαγωνισμό για την ανάθεση της Παροχής Υπηρεσίας «ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΣ ΚΑΙ ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ 
ΟΜΑΛΩΝ ΣΥΝΘΗΚΩΝ ΡΟΗΣ ΣΤΙΣ ΚΟΙΤΕΣ ΡΕΜΑΤΩΝ Π.Ε. ΠΙΕΡΙΑΣ»  
ΣΥΝΟΛΙΚΟΥ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ 2.000.000,00  ΕΥΡΩ, ΣΥΜΠΕΡΙΛΑΜΒΑΝΟΜΕΝΟΥ Φ.Π.Α. (1.612.903,23€ 
χωρίς ΦΠΑ).
1. Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα για ελεύθερη, πλήρη, άμεση & δωρεάν ηλεκτρονική πρόσβαση 
στην διεύθυνση (URL):http://pieria.pkm.gov.gr  μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του 
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ..
2. Η διακήρυξη του έργου έχει συνταχθεί σύμφωνα με τις διακηρύξεις  της Ε.Α.Α.ΔΗ.ΣΥ για υπηρεσίες άνω του 
ορίου. Πληροφορίες παρέχονται από τον αρμόδιο υπάλληλο για επικοινωνία κο Βαϊόπουλο Λεωνίδα Μηχανολόγο 
Μηχ/κό ΤΕ στο τηλέφωνο 2351 351 148.
3. ΔΙΑΔΙΚΤΥΑΚΟΣ ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ : Διαδικτυακή πύλη www.promitheus.gov.gr του 
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ..
4. ΤΟΠΟΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΕΝΤΥΠΩΝ ΔΙΚΑΙΟΛΟΓΗΤΙΚΩΝ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: Η Π. Ε. Πιερίας, Υποδιεύθυνση Τεχνικών 
έργων,  28ης Οκτωβρίου 40,  3ος όροφος, ΤΚ 60 132 Κατερίνη.
5. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΕΝΑΡΞΗΣ ΗΛΕΚΤΡ/ΚΗΣ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 27/02/2024 ημέρα Τρίτη ώρα 10:00 
πμ
6. ΚΑΤΑΛΗΚΤΙΚΗ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ & ΩΡΑ ΥΠΟΒΟΛΗΣ ΠΡΟΣΦΟΡΩΝ: 07/03/2024 ημέρα Πέμπτη ώρα 13:00 
7. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΔΙΕΞΑΓΩΓΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ: 12/03/2023 ημέρα Τρίτη ώρα 10:00 πμ
8. Το σύστημα υποβολής προσφορών είναι η προσφορά με  ποσοστό έκπτωσης, σύμφωνα με το άρθρο 95, 
παράγραφος 6 του Ν. 4412/2016. 
9. Ταξινόμηση κατά CPV: 90522400-6 Καθαρισμός και επεξεργασία εδάφους. 
                                CPV: 45246410-0    Συντήρηση αντιπλημμυρικών έργων
10. ΔΙΑΡΚΕΙΑ ΣΥΜΒΑΣΗΣ:  Η συνολική διάρκεια της σύμβασης ορίζεται σε δέκα οχτώ (18) μήνες από την 
υπογραφή της σύμβασης. 
11. ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΕΣ ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ: Εναλλακτικές προσφορές ή αντιπροσφορές δεν γίνονται δεκτές
12. ΓΛΩΣΣΑ: Ελληνική.
13. ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΚΑΤΑΚΥΡΩΣΗΣ: Η πλέον συμφέρουσα από οικονομική άποψη προσφορά, μόνο βάσει τιμής.
14.  Kωδικοποίηση NUTS: EL 525 / ΠΙΕΡΙΑ
15. Δικαιολογητικά απόδειξης καταλληλότητας για την άσκηση της επαγγελματικής δραστηριότητας : 
Οι οικονομικοί φορείς που συμμετέχουν στη διαδικασία σύναψης της παρούσας σύμβασης απαιτείται να ασκούν 
δραστηριότητα συναφή με το αντικείμενο της σύμβασης.
Οι οικονομικοί φορείς που είναι εγκατεστημένοι σε κράτος μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης απαιτείται να είναι 
εγγεγραμμένοι σε ένα από τα επαγγελματικά μητρώα ή εμπορικά μητρώα  που τηρούνται στο κράτος εγκατάστασής 
τους ή να ικανοποιούν οποιαδήποτε άλλη απαίτηση ορίζεται στο Παράρτημα XI του Προσαρτήματος Α΄ του ν. 
4412/2016. Εφόσον οι οικονομικοί φορείς απαιτείται να διαθέτουν ειδική έγκριση ή να είναι μέλη συγκεκριμένου 
οργανισμού για να μπορούν να παράσχουν τη σχετική υπηρεσία στη χώρα καταγωγής τους, η αναθέτουσα αρχή 
μπορεί να τους ζητεί να αποδείξουν ότι διαθέτουν την έγκριση αυτή ή ότι είναι μέλη του εν λόγω οργανισμού 
ή να τους καλέσει να προβούν σε ένορκη δήλωση ενώπιον συμβολαιογράφου σχετικά με την άσκηση του 
συγκεκριμένου επαγγέλματος. 
Στην περίπτωση οικονομικών φορέων εγκατεστημένων σε κράτος μέλους του Ευρωπαϊκού Οικονομικού Χώρου 
(Ε.Ο.Χ) ή σε τρίτες χώρες που προσχωρήσει στη ΣΔΣ, ή σε τρίτες χώρες που δεν εμπίπτουν στην προηγούμενη 
περίπτωση και έχουν συνάψει διμερείς ή πολυμερείς συμφωνίες με την Ένωση σε θέματα διαδικασιών ανάθεσης 
δημοσίων συμβάσεων, απαιτείται να είναι εγγεγραμμένοι σε αντίστοιχα επαγγελματικά μητρώα.
Οι εγκατεστημένοι στην Ελλάδα οικονομικοί φορείς θα πρέπει να είναι εγγεγραμμένοι στο οικείο επαγγελματικό 
μητρώο, εφόσον, κατά την κείμενη νομοθεσία, απαιτείται η εγγραφή τους για την υπό ανάθεση υπηρεσία. Κατά 
την υποβολή προσφορών οι οικονομικοί φορείς υποβάλλουν το Ευρωπαϊκό Ενιαίο Έγγραφο Σύμβασης 
(ΕΕΕΣ) του άρθρου 79  παρ. 1 του ν. 4412/2016. 
16. Προδικαστικές Προσφυγές – Προσωρινή δικαστική προστασία :  Κάθε ενδιαφερόμενος, ο οποίος έχει 
ή είχε συμφέρον να του ανατεθεί η συγκεκριμένη σύμβαση και έχει ή είχε υποστεί ή ενδέχεται να υποστεί ζημία από 
εκτελεστή πράξη ή παράλειψη της αναθέτουσας αρχής κατά παράβαση της νομοθεσίας της Ευρωπαϊκής Ένωσης ή 
της εσωτερικής νομοθεσίας, δικαιούται να ασκήσει προδικαστική προσφυγή ενώπιον της ΑΕΠΠ κατά της σχετικής 
πράξης ή παράλειψης της αναθέτουσας αρχής, προσδιορίζοντας ειδικώς τις νομικές και πραγματικές αιτιάσεις που 
δικαιολογούν το αίτημά του. Η προδικαστική προσφυγή κατατίθεται ηλεκτρονικά μέσω της λειτουργικότητας 
«Επικοινωνία» του ΕΣΗΔΗΣ στον ηλεκτρονικό τόπο του διαγωνισμού, επιλέγοντας κατά περίπτωση την ένδειξη 
«Προδικαστική Προσφυγή» και επισυνάπτοντας το σχετικό έγγραφο σε μορφή ηλεκτρονικού αρχείου PDF, το 
οποίο φέρει εγκεκριμένη προηγμένη ηλεκτρονική υπογραφή ή προηγμένη ηλεκτρονική υπογραφή με χρήση 
εγκεκριμένων πιστοποιητικών. Σε περίπτωση προσφυγής κατά πράξης της αναθέτουσας αρχής οι προθεσμίες για 
την άσκηση της προδικαστικής προσφυγής αναφέρονται στο άρθρο 3.4 της Διακήρυξης.
17. Για τη συμμετοχή στο διαγωνισμό απαιτείται η κατάθεση εγγυητικής επιστολής ύψους τριάντα δύο χιλιάδες 
διακόσια πενήντα οχτώ ευρώ και 6 λεπτά (32.258,06)€ και με διάρκεια ισχύος τουλάχιστον δώδεκα (12) 
μηνών και τριάντα (30) ημερών από την επομένη της επομένη της καταληκτικής ημερομηνίας προσφορών. 
Ο χρόνος ισχύος των προσφορών ανέρχεται σε δώδεκα (12) μήνες από την   επομένη της καταληκτικής 
ημερομηνίας προσφορών.
Το έργο χρηματοδοτείται από το πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων (ΠΔΕ) 2023, στη ΣΑΝΠ208 TΡOΠ.0 σε βάρος 
του έργου με κωδικό 2022ΝΠ20800037, σύμφωνα με την Αρ. Πρωτ. 43502/10-05-2023 ΑΔΑ: 99Η946ΜΤΛΡ-5ΟΜ 
Απόφαση Ένταξης του Υπουργείου Ανάπτυξης και Επενδύσεων / Διεύθυνση Δημοσίων Επενδύσεων.  
18.  Δεν παρέχεται η δυνατότητα χορήγησης προκαταβολής σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 150 του Ν. 
4412/2016.   
19. Το αποτέλεσμα της δημοπρασίας θα εγκριθεί από την Οικονομική Επιτροπή της Περιφέρειας Κεντρικής 
Μακεδονίας.
20. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΣΤΟΛΗΣ ΣΤΗΝ ΕΠΙΣΗΜΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΗΣ Ε.Ε.:   31/01/2024

Η Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας
ΑΘΗΝΑ Ε. ΑΘΑΝΑΣΙΑΔΟΥ - ΑΗΔΟΝΑ

ΑΔΑΜ:24PROC014206700 2024-02-02
ΑΔΑ 6ΔΘΙ7ΛΛ-5Υ1

Δ.Ε.Α.Δ.Ο. Α.Ε.
Βιο. Πα. Λιτοχώρου
Τηλ. : 2352061412

E-MAIL : deadoae@gmail.gr
URL : www.deado.gr

Ημερ/νία : 30-01-2024
ΑΡ. ΠΡΩΤ. : 1054

ΠΕΡΙΛΗΠΤΙΚΗ ΔΙΑΚHΡYΞΗ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΚΜΙΣΘΩΣΗ ΕΚΤΑΣΗΣ ΤΗΣ ΔΕΑΔΟ ΑΕ
ΜΕ ΣΚΟΠΟ ΤΗΝ ΠΡΑΓΜΑΤΟΠΟΙΗΣΗ ΕΚΘΕΣΗΣ ΦΟΡΤΗΓΩΝ ΚΑΙ ΜΗΧΑΝΗΜΑΤΩΝ.

Ο Πρόεδρος της Δ.Ε.Α.Δ.Ο. Α.Ε. προκηρύσσει ΠΛΕΙΟΔΟΤΙΚΗ, ΦΑΝΕΡΗ ΚΑΙ ΠΡΟΦΟΡΙΚΗ 
ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑ (ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟ), σύμφωνα με το Π.Δ. 270/1981 (ΦΕΚ 77 Α/ 1981) για την εκμίσθωση έκτασης 
της Δ.Ε.Α.Δ.Ο. Α.Ε. Ο Διαγωνισμός θα διενεργηθεί από την αρμόδια Επιτροπή στις 15 Φεβρουαρίου 2024, ημέρα 
Πέμπτη, στα γραφεία της εταιρείας στο Βιο. Πα. Λιτόχωρου και ώρα έναρξης του διαγωνισμού ορίζεται η 11:00 
π.μ. Αν για οποιονδήποτε λόγο δεν διεξαχθεί η δημοπρασία την προαναφερθείσα ημερομηνία ή καταστεί άγονος 
ο διαγωνισμός , τότε αυτή θα επαναληφθεί την 22/02/2024, ημέρα Πέμπτη, την ιδία ώρα και στον ίδιο τόπο. 
Δικαίωμα συμμετοχής στο διαγωνισμό έχουν φυσικά πρόσωπα, νομικά πρόσωπα, Ο.Τ.Α., Νομικά πρόσωπα Ο.Τ.Α. 
και συνεταιρισμοί φυσικών η νομικών προσώπων. Έχοντας υπόψη την υπ. αριθμό 31/2023 απόφαση του Δ.Σ. 
της Δ.Ε.Α.Δ.Ο. Α.Ε. θα διεξαχθεί δημοπρασία για την εκμίσθωση χώρου πλησίον του λατομείου Λιτοχώρου, 
έκτασης 20-50 στρεμμάτων το ανώτερο για την πραγματοποίηση έκθεσης φορτηγών και μηχανημάτων.
Πληροφορίες για το διαγωνισμό και αντίγραφα της διακήρυξης παρέχονται κατά τις εργάσιμες μέρες και ώρες 
από την αρμόδια υπηρεσία της Δ.Ε.Α.Δ.Ο. Α.Ε στο τηλέφωνο 2352061412, στον υπάλληλο κ. Κωνσταντίνο 
Καρλέτσα. Η διακήρυξη είναι διαθέσιμη και στην ιστοσελίδα της Δ.Ε.Α.Δ.Ο. ΑΕ www.deado.gr.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΑΣΤΕΡΙΟΣ ΦΑΡΜΑΚΗΣ

Διάφορα

Ενοικιάζεται ενιαίος 
αποθηκευτικός χώρος 
– βιοτεχνικός χώρος 
900τ.μ.(30*30) Είσοδος 
με
ηλεκτρική πόρτα 5*5 Μ 
και βοηθητική είσοδος, 
δίπλα στην πυροσβεστική 

με πρόσβαση
στην Π.Ε.Ο. Κατερίνης 
– Θεσσαλονίκης. Πληρο-
φορίες: Γιώργος Τηλέφω-
νο:6973353360

Ενοικιάζεται πίσω από 
το de-tox Λιτοχώρου, 
150τ.μ., ισόγειο μόνο για 

εμπορική χρήση. Ιδανικό 
για ιατρείο, μικροβιολογι-
κό, φυσικοθεραπευτήριο.
Τηλέφωνα επικοινωνίας: 
6977946060,6948217907
Πληροφορίες: Γιώργος, 
Βαγγέλης

Μετά την ξαφνική και επώδυνη απώ-
λεια του Αντώνη Ράλλη (Γ. Γραμμα-
τέας) αλλά και την παραίτηση της κ. 
Μυράντας Παππά (ιδρυτικού μέλους), 
πραγματοποιήθηκε τη Δευτέρα 29 Ια-
νουαρίου 2024 συνάντηση στα γραφεία 
του Οργανισμού και αποφασίστηκε η 
ανασυγκρότηση του Διοικητικού Συμ-
βουλίου που θα έχει ισχύ έως τις επό-
μενες εκλογές του Οργανισμού.
Το νέο σώμα έχει ως εξής:
Πρόεδρος: Αθανάσιος Μπίντας – 

ομότιμος καθηγητής Πανεπιστημίου 
ΝΙΣ – ιδρυτικό μέλος
Αντιπρόεδρος/Κοσμήτωρ: Αντώ-

νης Αθανασιάδης – Προϊστάμενος Β/
Βάθμιας Εκπαίδευσης
Γ. Γραμματέας: Αθανάσιος Ελευθερι-

άδης – Δικηγόρος
Οικονομικά – Ταμίας: Αριστείδης 

Αγγέλου – Μηχανικός
Δημόσιες Σχέσεις: Ειρήνη Ζαβρίδου 

– Επικοινωνιολόγος
Υπεύθυνος Δράσεων: Δημήτρης 

Αδαμόπουλος – Αστυνομικός
Στη συνέχεια πραγματοποιήθηκε εγ-

γραφή νέων μελών – περί τους 100 
– και πάρθηκαν ουσιαστικές αποφάσεις 
για το μέλλον του Οργανισμού.

Ανασυγκρότηση του Δ.Σ. 
των Ολυμπίων Εν Δίω
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση 23Ρεπορτάζ
Μια εξαιρετική πράξη αγάπης και μνήμης από την 

κ. Ειρήνη Παρασκευοπούλου, η οποία αποφάσισε να 
προσφέρει ένα ασθενοφόρο στο ΕΚΑΒ Πιερίας, στη 
μνήμη του μοναχογιού της Άκη (Παναγιώτη) Παρα-
σκευόπουλου, που έφυγε πρόωρα από τη ζωή, του 
συζύγου της Δημήτριο Παρασκευόπουλο, καθώς και 
του Αθανάσιου Παμπέρη.
Ράγισαν καρδιές, την Κυριακή 4 Φεβρουαρίου 2024, 

κάτω από το σπίτι της κ. Παρασκευοπούλου, επί της 
οδού Σμύρνης στην Κατερίνη, κατά τη διάρκεια τελε-
τής αγιασμού του ασθενοφόρου.
Η κυρία Ειρήνη, με τα μάτια γεμάτα δάκρυα και την 

καρδιά της ανοικτή, αναφέρθηκε στις δύσκολες στιγ-
μές που βίωσε ο γιος της πριν από τον θάνατό του. 
Μέσα από τις λέξεις της, αναδείχθηκε η μάχη που 
έδωσαν οι γιατροί και οι νοσηλευτές του νοσοκομείου 
Κατερίνης, καθώς και η ανεκτίμητη στήριξη που τους 
παρείχε το προσωπικό του ΕΚΑΒ. Οι προσπάθειές 
τους, όπως είπε η κυρία Ειρήνη, ήταν ουσιαστικές και 
είχαν μεγάλη σημασία στη ζωή του γιου της.
Η ομιλία της κυρίας Ειρήνης ήταν μια αληθινή αφή-

γηση αγάπης και ανθρωπιάς. Οι λέξεις της έκαναν τις 
καρδιές όλων να ραγίσουν, αναδεικνύοντας το βάθος 
του πόνου της, αλλά και τη δύναμη που αντλούσε 
από τη μνήμη του γιου της. Η κ. Παρασκευοπούλου 
νωρίτερα είχε χάσει και τον σύζυγό της.
Η δωρεά του ασθενοφόρου στο ΕΚΑΒ Πιερίας από 

την κ. Παρασκευοπούλου θα προσφέρει σημαντική 
υποστήριξη στις διασώσεις, με την ίδια να εύχεται να 
μεταφέρει μόνο ηλικιωμένους κι όχι νέους ανθρώ-
πους.
Η κ. Παρασκευοπούλου, μετά το πέρας του αγια-

σμού, μοίρασε χυμούς και γλυκίσματα στη μνήμη του 
γιου της.

ΜΙΑ ΠΡΑΞΗ ΑΓΑΠΗΣ ΚΑΙ ΜΝΗΜΗΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΕΙΡΗΝΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΟΠΟΥΛΟΥ 

Δωρεά ασθενοφόρου στο ΕΚΑΒ Πιερίας 

Δημοτικές εκτάσεις της Παραλίας και της Ολυμπι-
ακής Ακτής που ήδη χρησιμοποιούνται για στάθμευ-
ση οχημάτων καθώς επίσης και χώρους που είναι δυ-
νατόν να διαμορφωθούν κατάλληλα προς τον σκοπό 
αυτό κατά τη θερινή τουριστική περίοδο, επισκέφθη-
κε ο Δήμαρχος Κατερίνης, Ιωάννης Ντούμος.
Όπως δήλωσε ο Δήμαρχος μετά το πέρας της πε-

ριήγησης, «στόχος της Δημοτικής Αρχής και της 
Δημοτικής Εταιρίας “Πόλις Α.Ε.(πρώην Δημοτικά Πάρ-
κινγκ)” είναι η διαμόρφωση παλιών και νέων χώρων 
στάθμευσης με σκοπό την περαιτέρω αποσυμφόρηση 
του κέντρου της Παραλίας και της Ολυμπιακής Ακτής 
από οχήματα καθώς και τη διευκόλυνση διέλευσης 
και στάθμευσης δεκάδων χιλιάδων ντόπιων και ξένων 
οχημάτων επισκεπτών στο παραλιακό μας μέτωπο 
κατά τη θερινή περίοδο».
Η ΠΕΡΙΗΓΗΣΗ ΣΤΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ ΣΤΑΘΜΕΥΣΗΣ
Κατά τη διάρκεια της περιήγησης στους χώρους 

στάθμευσης, τον κ. Ντούμο συνόδευαν ο Πρόεδρος 
της «Πόλις Α.Ε. (πρώην Δημοτικά Πάρκινγκ)» Γιώρ-
γος Μπαλαούρας, ο Αντιδήμαρχος Κοινοτήτων 
Χρήστος Μπογιατζής, ο Ειδικός Συνεργάτης του 
Δημάρχου Χαράλαμπος Φωκαΐδης, ο Τεχνικός 
Σύμβουλος / Πολιτικός Μηχανικός Δρ.Βασίλειος 

Αθανασίου, καθώς 
και υπηρεσιακοί πα-
ράγοντες.
Στην Παραλία, επι-

σκέψεις και αυτοψίες 
έγιναν:
α) στον χώρο που 

βρίσκεται δίπλα στο 
γήπεδο, όπου έχει 
κατασκευαστεί από 
τα Δημοτικά Πάρκινγκ 

νέος χώρος στάθμευσης 70 θέσεων και που είναι σχε-
δόν έτοιμος να λειτουργήσει,
β) επίσης, επίσκεψη έγινε κοντά στα γήπεδα σε 

χώρο ο οποίος πρόκειται να διαμορφωθεί κατάλληλα 
(εκεί, ήδη σταθμεύουν λεωφορεία),
γ) επίσκεψη έγινε και σε χώρο μπροστά στον Ναυ-

τικό Όμιλο, που πρέπει να γίνει ανάπλαση μετά από 
συνεννόηση με το Λιμενικό Ταμείο, δεδομένου ότι 
ένα τμήμα του ανήκει στο Λ.Τ.,
δ) στην Ολυμπιακή Ακτή, συγκεκριμένα από το 

πρ. ξενοδοχείο ΕΔΕΜ μέχρι το Σχέδιο Πόλης, έγινε 
επίσκεψη σε χώρο που ήδη χρησιμοποιείται για στάθ-
μευση αλλά που πρέπει να διαμορφωθεί κατάλληλα,
ε) επίσης στην Ολυμπιακή Ακτή, ο Δήμαρχος και οι 

συνεργάτες του επισκέφθηκαν έναν ακόμη χώρο που 
βρίσκεται νότια του οικισμού. Πρόκειται για έκταση 
που ήδη χρησιμοποιείται ως χώρος στάθμευσης αλλά 
που πρέπει να διαμορφωθεί κατάλληλα,
στ) σε χώρο αριστερά του κεντρικού δρόμου της 

Παραλίας, πλησίον των αθλητικών εγκαταστάσεων 
τένις όπου χρησιμοποιείται ως χώρος στάθμευσης 
και μπορεί να αναβαθμιστεί ώστε να εξυπηρετήσει με 
άνεση τουρίστες και επισκέπτες
ζ) τέλος, επίσκεψη έγινε και σε χώρο εκτός σχεδίου 

πόλης της Παραλίας, έκτασης 50 στρεμμάτων, που 
πρέπει όμως να γίνουν οι κατάλληλες εργασίες, ώστε 
να χρησιμοποιηθεί για στάθμευση τουριστικών λεω-
φορείων. Κατά το παρελθόν, είχε γίνει καθαρισμός 
του χώρου, είχαν εκπονηθεί μελέτες, πρέπει όμως να 
ενταχθεί σε κάποιο πρόγραμμα αφού το έργο είναι 
ύψους περίπου ενός εκ. ευρώ.
Όπως διευκρίνισε ο Πρόεδρος της «Πόλις Α.Ε. (πρώ-

ην Δημοτικά Πάρκινγκ)» Γιώργος Μπαλαούρας «οι 
βελτιώσεις διαμόρφωσης κάποιων από τους χώρους 
στάθμευσης που είχαν αρχίσει, θα συνεχιστούν στο 

παραλιακό μας μέτωπο, ώστε να διευκολυνθούν, υπό 
συνεχώς καλύτερες συνθήκες, οι χιλιάδες επισκέπτες 
μας στην Παραλία και την Ολυμπιακή Ακτή».
Να σημειωθεί ότι από την πλευρά της Εταιρίας 

«Πόλις Α.Ε. (πρώην Δημοτικά Πάρκινγκ Κατερίνης)», 
η αξιοποίηση παλιών και νέων χώρων θα γίνει σε 
συνεργασία με όλους τους αρμόδιους φορείς και υπη-
ρεσίες (Λιμενικό Ταμείο, Τεχνικές Υπηρεσίες, Τμήμα 
Περιουσίας, Τμήμα Πολεοδομίας).

ΕΠΙΣΚΕΨΕΙΣ ΔΗΜΑΡΧΟΥ Ι.ΝΤΟΥΜΟΥ ΣΕ ΕΠΤΑ ΕΠΙΛΕΓΜΕΝΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ ΣΤΑΘΜΕΥΣΗΣ 
ΣΤΗΝ ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΟΛΥΜΠΙΑΚΗ ΑΚΤΗ

Προετοιμασία του Δήμου Κατερίνης για τη διευκόλυνση 
στάθμευσης οχημάτων στο παραλιακό μέτωπο 

κατά τη θερινή τουριστική περίοδο
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση24 Τυπο - Λάτρης
Με την Σμαρώ Γιαννούλη

ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗ ΕΓΓΡΑΦΗ ΣΤΟ ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΟ ΜΗΤΡΩΟ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ 
(ΗΜΑ) ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ-ΕΤΗΣΙΑ ΕΚΘΕΣΗ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ

Το γραφείο μας αναλαμβάνει την συμβουλευτική υποστήριξη για εγγραφή 
στο (ΗΜΑ) Ηλεκτρονικό Μητρώο Αποβλήτων  και την υποβολή των ετήσιων  

εκθέσεων σε  Επιχειρήσεις/δραστηριότητες, παραγωγοί αποβλήτων. 
Η συμπλήρωση της Έκθεσης Αποβλήτων κάθε έτος είναι υποχρεωτική , 

αρχίζει στις 08/01 και λήγει 07/04
Περισσότερες πληροφορίες : 

ΚΑΛΠΑΚΙΔΗΣ Κ. ΔΑΜΙΑΝΟΣ/ ΧΑΛΚΙΑ Κ. ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ
ΟΙΚΟΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΠΑΡΟΧΗΣ ΣΥΜΒΟΥΛΕΥΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
ΚΑΙ ΜΕΛΕΤΩΝ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ
ΚΥΠΡΟΥ 1   ΚΑΤΕΡΙΝΗ  ΤΚ 60100 

ΤΗΛ 23510-73266  
www.oikodiacheirisi.gr

Η Αντιδήμαρχος Τουρισμού και Αναπληρώτρια Δημάρχου Κατερίνης, Ελίνα Δι-
αμαντοπούλου, επισκέφτηκε το 
ΕΝΕΕΓΥΛ Κατερίνης, μαζί με τον 
επιστημονικό συνεργάτη των Τε-
χνικών Υπηρεσιών του Δήμου Δη-
μήτρη Ντούρο και συνομίλησε με 
γονείς, εκπαιδευτικούς και παιδιά. 
Αφορμή αποτέλεσε η εκδήλωση 
κοπής της πίτας του Συλλόγου 
Γονέων και Κηδεμόνων του σχο-
λείου στην οποία μάλιστα έτυχε 
και το τυχερό φλουρί!

Ο Κωνσταντίνος Κιτιξής, μέλος 
της Συνέλευσης των Αντιπροσώ-
πων του Οικονομικού Επιμελη-
τηρίου της Ελλάδος, εξελέγη στο 
Πρωτοβάθμιο Πειθαρχικό Συμβού-
λιο του Οικονομικού Επιμελητη-
ρίου Ελλάδος, καταλαμβάνοντας 
την πρώτη θέση του ψηφοδελτί-
ου της Προοδευτικής Δημοκρατι-
κής Συνεργασίας Οικονομολόγων 
(Π.Δ.Σ.Ο.), στην 86η Τακτική 
Σύνοδο της Συνέλευσης των Αντιπροσώπων του Οικονομικού Επιμελητηρίου Ελ-
λάδος που πραγματοποιήθηκε στην Αθήνα, 26 & 27 Ιανουαρίου στο ξενοδοχείο 
GRANT HYATT.

Οι τόνοι στον Δήμο Κατερίνης ανάμεσα στη συμπολίτευση και στη μείζονα 
αντιπολίτευση έχουν ανέβει σε υψηλά επίπεδα, αν και διανύεται μόλις το πρώτο 
διάστημα της νέας αυτοδιοικητικής περιόδου. Μέσα σε ένα τόσο θερμό κλίμα, ο 
ρόλος του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Κατερίνης κ. Χαρά-
λαμπου Μπρουσκέλη είναι πολύ σημαντικός για τη διατήρηση της ομαλότητας και 
τη διεξαγωγή των συνεδριάσεων του σώματος σε θετικό κλίμα.
Μέχρι στιγμής ο κ. Μπρουσκέλης σε αυτό τον τομέα τα έχει καταφέρει περίφη-

μα. Μπορεί να προέρχεται από τη συμπολίτευση, όμως τυγχάνει σεβασμού από 
όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους όλων των παρατάξεων. Μάλιστα, φροντίζει 
να διευθύνει τις συνεδριάσεις με ηπιότητα, χωρίς να πυροδοτεί εντάσεις με τη 
στάση του και χωρίς να υψώνει τον τόνο της φωνής, αν και λόγω θέσης θα μπο-
ρούσε να υιοθετήσει πιο δυναμική συμπεριφορά.
Χαρακτηριστικό είναι το γεγονός ότι σε μια συνεδρίαση με αρκετή ένταση, η 

οποία μάλιστα είχε προαναγγελθεί, σχετικά με το θέμα της αντικατάστασης των 
λαμπτήρων στον Δήμο Κα-
τερίνης, ο κ. Μπρουσκέλης 
φρόντισε να παραμείνουν 
οι τόνοι στο κατάλληλο 
επίπεδο, έτσι ώστε να 
υπάρξει ανταλλαγή επιχει-
ρημάτων, χωρίς όμως να 
ξεπεραστούν τα όρια.
Με τη μέχρι τώρα πα-

ρουσία του στη θέση του 
Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου, ο κ. Μπρου-
σκέλης δικαιώνει όσους 
θεωρούν ότι πρόκειται για 
τον κατάλληλο άνθρωπο 
στην κατάλληλη θέση.

Ομόφωνη ήταν η στήριξη των Δημοτικών Συμ-
βούλων της συμπολίτευσης στην πρόθεση του 
Δημοτικού Συμβούλου Κώστα Σαμαρά, καθώς τη 
Δευτέρα 29 Ιανουαρίου 2024 τον εξέλεξαν ως εκ-
πρόσωπο της πλειοψηφίας στη Γενική Συνέλευση 
της Περιφερειακής Ένωσης Δήμων (ΠΕΔ) Κεντρικής 
Μακεδονίας.
Ο Κώστας Σαμαράς ξεκαθάρισε από την πρώτη 

στιγμή προς πάσα κατεύθυνση την πρόθεσή του να 
είναι υποψήφιος για την ΠΕΔ και εκ του αποτελέ-
σματος φαίνεται πως η επιθυμία του έγινε πράξη με 
τυπικές διαδικασίες.

Σε συνέχεια της επίσκεψης στο Λιτόχωρο της κ. Έλενας Σώκου, συντονίστριας 
του γραφείου του Πρωθυπουργού Βόρειας Ελλάδας, ακολούθησε επίσκεψη στον 
Ανατολικό Όλυμπο και συγκεκριμένα στη Λεπτοκαρυά. Εκεί ενημερώθηκε από 
τον Αντιδήμαρχο Δ.Ε. Ανατολικού Ολύμπου κ. Αποστόλου Τζόβα για θέματα που 
έχουν να κάνουν με την περαιτέρω τουριστική προβολή του Ολύμπου και των 
παραδοσιακών οικι-
σμών, την ταλαιπωρία 
των οδηγών από τις 
εργασίες στην εθνική 
οδό και πλέον και από 
το flyover, για το νέο 
νομοσχέδιο για τις 
παραλίες, καθώς και 
προβλήματα ξενοδοχεί-
ων και ενοικιαζομένων 
δωματίων. Η κ. Σώκου 
κατέγραψε τα προβλή-
ματα και δεσμεύτηκε 
για την προώθησή 
τους προς τον Πρωθυ-
πουργό.

Στη γιορτή του Επιμελητηρίου Πιερίας, το βράδυ του Σαββάτου 3 Φεβρουαρίου 
2024, παραβρέθηκε πλήθος εκπροσώπων του επιχειρηματικού κόσμου της Πιερί-
ας, καθώς η συγκεκριμένη ετήσια εκδήλωση κοπής βασιλόπιτας αποτελεί έτσι κι 
αλλιώς μια χρυσή ευκαιρία για ουσιαστική ανταλλαγή απόψεων των ανθρώπων 
του επιχειρείν, πέρα από το 
άγχος και την πίεση που δη-
μιουργεί η καθημερινότητα 
με τα ιδιαίτερα βάρη της.
Ανάμεσα σε όσους παρα-

βρέθηκαν στην εκδήλωση 
και κέρδισαν τις εντυπώσεις 
με τον πρόσχαρο και φιλικό 
χαρακτήρα τους, ήταν και 
ο κ. Σταύρος Δαραξής, ιδι-
οκτήτης της μεσιτικής εται-
ρείας Gold Real Estate 
και Πρόεδρος της Ένωσης 
Μεσιτών Πιερίας. Ιδιαίτερα 
επιτυχημένος στον χώρο 
του ο κ. Δαραξής αποτελεί 
έναν από τους επιχειρηματί-
ες της Πιερίας που διακρίνο-
νται και εκτός συνόρων του 
Νομού, με την πολυσχιδή 
δράση του. 


